



































































































































چهارشنبه 9 اسفند 1402 -28 فوریه 2024 -18 شعبان  1445 - شماره  27122

خبر

بایدن  جانشینی  احتمالی  نامزد  اوباما«  »میشل 
برای انتخابات آمریکا

گردونه  از  بایدن  اگر  که  شد  مشخص  جدیدی  نظرسنجی   در 
میشل  بکشد،  کنار  آمریکا  جمهوری  ریاست  انتخاباتی  رقابت های 
اوباما به دلیل آنکه از دو رقیب دیگر یعنی کامالا هریس و هیلاری 
کلینتون جلوتر است، می تواند جای او را بگیرد. به نوشته روزنامه 
دیلی میل، پرسش های فزاینده ای درباره سن و سلامت جسمی بایدن 
اوباما  میشل  نام  تا  شده  موجب  جمهوری  ریاست  دوم  دور  برای 
به عنوان یک گزینه ای بالقوه ای که ممکن است در آخرین لحظات 
وارد گود رقابت های انتخاباتی سال ۲۰۲۴ وارد شود، به زبان ها بیاید.

میشل ۶۰ ساله بارها گفته که تمایلی برای کاندیدا شدن در انتخابات 
ندارد و اذعان داشته که از بابت نتایج انتخابات ۲۰۲۴ نگران است.

اما بانوی اول سابق آمریکا به نظریه های اخیر درباره اینکه نامش به 
عنوان کاندیدای دموکرات ها در صورت کناره گیری بایدن از گردونه 

رقابت مطرح شده، واکنشی نشان نداده است.
بورل: جنگ اوکراین و غزه به سلطه جهانی غرب 

پایان داد
مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا اذعان کرد جنگ اوکراین به 
سلطه جهانی کشورهای غربی پایان داد.»جوزپ بورل« نماینده عالی 
اتحادیه اروپا در امور خارجی و سیاست امنیتی در مطلبی اذعان کرد: 
دوران سلطه جهانی غرب سرانجام با آغاز عملیات نظامی ویژه روسیه 
در اوکراین و درگیری در نوار غزه به پایان رسید.این دیپلمات ارشد 
اتحادیه اروپا در این مطلب نوشت که اگر تنش های ژئوپلیتیک جهانی 
کنونی در جهت »غرب در برابر بقیه« پیش روند، خطرات اروپا در 

آینده بیشتر خواهد بود.
آتش بس  مذاکرات  درباره  قطر  خوش بینی  ابراز 

در غزه 
وزارت خارجه قطر امروز -سه شنبه- نسبت به مذاکرات میانجی گری 
درباره آتش بس در نوار غزه ابراز خوش بینی کرد.»ماجد الانصاری«، 
سخنگوی وزارت خارجه قطر گفت: »ما نسبت به مذاکرات جاری 
میان گروه های فلسطینی و اسرائیل درباره توافق تبادل اسرا و آتش بس 
خوش بین هستیم«.وی با بیان اینکه تلاش ها در سطوح مختلف برای 
میانجی گری ادامه دارد، تاکید کرد: »هیچ پیشرفت قابل ذکری درباره 

توافق آتش بس در غزه وجود ندارد«.
درباره  عمان  و  آمریکا  نظامی  مقامات  دیدار 

همکاری های دوجانبه 
رئیس ستاد نیروهای مسلح عمان و فرمانده کل گارد ملی آریزونای 
آمریکا در مسقط پایتخت عمان دیدار کردند.  »عبدالله بن خمیس 
الرئیسی«، رئیس ستاد نیروهای مسلح عمان و »کری مولنبک«، فرمانده 
دیدار  عمان  پایتخت  مسقط  در  آمریکا  آریزونای  ملی  گارد  کل 
کردند. الرئیسی و مولنبک پیرامون شماری از موضوعات نظامی دارای 
اهمیت مشترک رایزنی کردند.دو طرف همچنین در زمینه های نظامی 
به تبادل نظر پرداختند. دستیار رئیس ستاد نیروهای مسلح عمان در 
امور اداری و خدماتی و هیئت همراه مسئول نظامی امریکا در این 

دیدار حضور داشتند.
اوکراین  به  نیرو  ارسال  برای  برنامه ای  لهستان: 

نداریم 
معاون وزیر دفاع ملی  لهستان  اعلام کرد که این کشور سربازان خود 
را به اوکراین اعزام نخواهد کرد. »سزاری تامچیک«، معاون وزیر دفاع 
ملی  لهستان  اعلام کرد که این کشور سربازان خود را به اوکراین 
اعزام نخواهد کرد.تامچیک در پاسخ به یک سوال مرتبط به شبکه 
برای  ایده ای در لهستان  یا  تلویزیونی »پولست« گفت: »هیچ پروژه 
دودا«،  »آندری  ندارد.«پیشتر  وجود  اوکراین  به  سربازان مان  ارسال 
رئیس جمهور لهستان گفته بود که  کشورهای ناتو درباره امکان اعزام 
نیروهای نظامی خود به اوکراین اختلاف نظر دارند، اما هنوز تصمیمی 

در این زمینه اتخاذ نشده است .
حمله  خطرات  به  نسبت  دوم  عبدالله  هشدار 

اسرائیل به رفح 
پادشاه اردن نسبت به خطرات عملیات نظامی برنامه ریزی شده رژیم 
صهیونیستی به  رفح هشدار دارد. »عبدالله دوم«، پادشاه اردن نسبت 
به خطرات عملیات نظامی برنامه ریزی شده رژیم صهیونیستی به  رفح 
هشدار دارد.دیوان پادشاهی اردن اعلام کرد که ملک عبدالله دوم بار 
غزه  نوار  غیرنظامیان  از  حفاظت  و  فوری  آتش بس  خواستار  دیگر 
و رساندن کمک های انسان دوستانه موردنیاز مردم فلسطین شد.وی 
تصریح کرد که تنها راه پایان درگیری هایی که دهه هاست ادامه دارد 
سال  از  که  است  سرزمین هایی  در  فلسطین  مستقل  کشور  تشکیل 

۱۹۶۷ توسط رژیم صهیونیستی اشغال شده است.
ا ستقبال استولتنبرگ از موافقت پارلمان مجارستان 

با پیوستن سوئد به ناتو 
دبیرکل ناتو از موافقت پارلمان مجارستان با پیوستن سوئد به این 
موافقت  از  ناتو  دبیرکل  استولتنبرگ«،  »ینس  کرد.  استقبال  ائتلاف 
کرد. استقبال  ائتلاف  این  به  سوئد  پیوستن  با  مجارستان  پارلمان 

استولتنبرگ  گفت: »عضویت سوئد همه ما )کشورهای ناتو( را قوی تر 
و امن تر خواهد کرد.«وی تاکید کرد که از موافقت پارلمان مجارستان 
برای مشارکت سوئد در ناتو استقبال می کند و خاطرنشان کرد که این 
کشور سی و دومین عضو ناتو خواهد بود.پس از اینکه ترکیه در ۲۳ 
ژانویه عضویت سوئد در ناتو را تایید کرد، توجه به موافقت اخیر 

مجارستان معطوف شد.
رمضان  ماه  توقف حملات طی  با  اسرائیل  بایدن: 

موافقت کرده است 
رئیس جمهوری آمریکا اعلام کرد که اسرائیل با توقف حمله  به غزه 
در ماه رمضان به عنوان بخشی از توافق احتمالی آتش بس ، موافقت 
کرده است. »جو بایدن« اعلام کرد که اسرائیل با توقف حمله  به غزه 
در ماه رمضان به عنوان بخشی از توافق احتمالی آتش بس ، موافقت 
کرده است.بایدن  گفت: »ماه رمضان نزدیک است و بین اسرائیلی ها 
به ما فرصت  تا  انجام ندهند  توافق شد که در ماه رمضان فعالیتی 
به  توجه  با  که  گفت  کنیم.«بایدن  آزاد  را  اسرا  همه  تا  شود  داده 
افزایش شمار غیرنظامیان در فلسطین، اسرائیل خطر از دست دادن 

حمایت های جهانی را به جان می خرد. 
را  روسیه  با  همکار  ترکیه ای  شرکت های  آمریکا 

تهدید می کند
داد،  گزارش  آگاه  منابع  از  نقل  به  ترکیه  چاپ  روزنامه  یک 
دیپلمات های آمریکا در آنکارا و استانبول به شرکت ها و موسسات 
مالی ترکیه رفته و آن هایی را که با روسیه تجارت دارند، تهدید به 
تحریم می کنند. روزنامه »آیدینلیک« ترکیه گزارش داد دیپلمات های 
ایالات متحده در ترکیه به تمامی شرکت ها و سازمان های این کشور 
رفته و حتی از کارکنان این مراکز دعوت می کنند که به سفارت ها 
و کنسولگری های آمریکا بروند.منابع این روزنامه اعلام کردند یکی 
از مقامات آمریکایی که در این فعالیت ها دخیل است، به نام »گولین 
کان یوک سلطان« شناخته می شود که کارشناس کنترل صادرات در 

کنسولگری آمریکا در استانبول است.
هشدار کرملین درباره درگیری مستقیم روسیه و ناتو

اعزام  مورد  در  اروپا  در  موجود  بحث های  به  واکنش  در  کرملین 
نیروهای مسلح به اوکراین گفت: اگر غرب به اوکراین نیرو بفرستد، 
»دیمیتری  است.  ناپذیر  اجتناب  ناتو  و  روسیه  مستقیم  درگیری 
پسکوف« سخنگوی کرملین در واکنش به اظهارات »امانوئل ماکرون« 
منتفی  را  اوکراین  به  نیرو  اعزام  احتمال  که  فرانسه  رئیس جمهور 
ندانسته گفت: »تعدادی از کشورهای اروپایی خطر بالقوه اعزام نیرو 
به اوکراین و درگیر شدن در درگیری را عاقلانه ارزیابی می کنند«.

پسکوف با تاکید بر اینکه هیچ اتفاق نظری در اروپا در مورد اعزام 
نیروهای غربی به اوکراین وجود ندارد، گفت: »بحث در غرب درباره 

امکان اعزام نیرو به اوکراین یک عنصر مهم و جدید است. 

وزیر نفت مطرح کرد

امکان افت فشار گاز در استان های شمالی 
لزوم همکاری مردم در مصرف بهینه گاز

وزیر نفت با اشاره به پایداری توده هوای سرد حاکم بر کشور 
نیمه  استان های  در  گاز  فشار  افت  امکان  آینده،  روزهای  در 
شمالی را محتمل دانست و از عموم هموطنان درخواست کرد با 
مصرف بهینه و خاموش کردن یک بخاری یا گرم کردن حداقل 
در  به ویژه  هموطنان خود  دیگر  منازل،  و  کار  محیط  در  فضا 

استان های شمال غرب، شمال و شمال شرق را یاری کنند. 

جواد اوجی با تشریح وضع گازرسانی در کشور تصریح کرد: 
با توجه به موج بی سابقه سرمای فراگیر و پایدار در اسفندماه، 
با  اخیر  روزهای  در  تجاری  و  خانگی  بخش  در  گاز  مصرف 
جهش و به صورت تصاعدی بالا رفته است و در صورت تداوم 
گاز در سرشاخه های  فشار  افت  احتمال  فشار مصرف،  همین 
شبکه گازرسانی در استان های شمال غرب، شمال و شمال شرق 

وجود دارد.
خاموش  با  می کنم  درخواست  هموطنان  عموم  از  افزود:  وی 
گرمایش  سیستم  دمای  کاهش  یا  اضافی  بخاری  یک  کردن 
مرکزی و یا گرم کردن یک اتاق در منازل و محیط کار، خادمان 
هموطنان  دیگر  برای  گاز  تأمین  در  را  نفت  وزارت  در  خود 

به ویژه در نیمه شمالی کشور یاری کنند.
پالایش،  تولید،  مراکز  همه  هم اکنون  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
ایستگاه های تقویت فشار و شبکه انتقال و توزیع گاز با حداکثر 
ظرفیت ممکن عملیاتی هستند و همه کارکنان عملیاتی صنعت 
نفت در آماده باش ۲۴ ساعته قرار دارند، تصریح کرد: شبکه گاز 
هم اکنون در حداکثر توان تولید و انتقال و توزیع قرار دارد و 
در صورت تداوم جهش مصرف به ویژه در روزهای آینده که 
پیش بینی استمرار کاهش دما وجود دارد، احتمال افت فشار گاز 
وجود دارد و عبور از این وضع تنها با همکاری مضاعف مردم 

امکان پذیر است.
طبق اعلام وزارت نفت، اوجی با اشاره به اینکه دولت کاهش 
مصرف را از خود آغاز کرده است و هم اکنون در همه محیط های 
یا  و  گرمایشی خاموش  نفت وسایل  وزارت  ستادی  و  اداری 
تنظیم دما ۱۸ تا ۲۲ درجه اعمال می شود، یادآور شد: دولت، 
وزارتخانه ها و اداره های دولتی را به مصرف بهینه ملزم می کند و 

شرکت ملی گاز ایران بر این موضوع نظارت دارد.
وی گفت: اجرای راهکارهای مصرف بهینه از جمله خاموش 
دمای  درجه ای  دو  یا  یک  کاهش  اضافی،  بخاری  کردن 
سیستم های گرمایش مرکزی، استفاده از لباس گرم در محیط کار 
و منازل، نصب پرده های ضخیم و جلوگیری از تلفات گرمایی 
نقشی تعیین کننده در تأمین پایدار گاز برای عموم هموطنان دارد.

استاندار گیلان اظهار کرد: راه آهن رشت - کاسپین به کیلومتر 
آخر رسید و اینک یک کیلومتر محدوده پل تقاطع بندرانزلی در 
منطقه آزاد درحال انجام است و پس از آن مراحل ریل گذاری 

آغاز می شود. 
اسدالله عباسی پس از بازدید از خط آهن رشت - کاسپین به 
خبرنگاران گفت: این پروژه با تلاش شبانه روزی همه دست 
اندرکاران درحال انجام است و در روزهای آینده شاهد تکمیل 
آن و بهره برداری این پروژه در سفر آیت الله رئیسی به استان 

گیلان خواهیم بود. 
وی عنوان کرد: در مجموع بالغ بر ۲۲ هزار میلیارد ریال برای 
ایمن سازی راهها  برای  اعتبار  تامین  این پروژه هزینه شده و 

ادامه داد. 
وی تصریح کرد: حدود ۱۵ هزار میلیارد ریال از این اعتبارات 
در دولت سیزدهم برای پروژه راه آهن رشت- کاسپین تامین 

و تخصیص یافته است و اکنون مشکلی برای تامین اعتبار تا 
تکمیل کیلومتر نهایی وجود ندارد و کارها با قدرت و قوت در 

حال انجام است. 

به  انزلی  راه آهن رشت - کاسپین -  پروژه  ایرنا،  به گزارش 
عنوان بخشی از طرح راه آهن قزوین - رشت و آخرین پازل 
از کریدور جنوب به شمال است که در تجارت کشور، منطقه 
خاورمیانه، آسیای میانه و اوراسیا تحولی بزرگی ایجاد می کند 

ضمن آنکه مسیر رشت - آستارا هم در دست پیگیری است.
عملیات اجرایی پروژه راه آهن رشت- کاسپین در سال ۹۸ آغاز 
شد؛ اجرای این پروژه علاوه بر اهمیت در حمل و نقل داخلی، 
بار و مسافر استان از نظر ایجاد یک کریدور ریلی جدید برای 
صادرات و واردات و نیز ترانزیت کالا از مناطق شمالی کشور 
کشورهای  دیگر  و  بین المللی  آزاد  آب های  فارس،  خلیج  به 

همسایه ایران نیز بسیار مهم است.
از  پس  بندرانزلی  شهرستان  به  خود  سفر  در  گیلان  استاندار 
رشت-  آهن  راه  پروژه  از  انتخابات  زنگ  برنامه  در  شرکت 

کاسپین بازدید کرد.

سخنگوی دولت گفت: حضور آحاد مردم در انتخابات از نان 
شب واجب تر است، برای اینکه این تصمیم گیری بر  روی نان 

امشب و فردای ما اثرگذار است. 
بابلسر  در  انتخابات  وقت  به  برنامه  در  جهرمی  بهادری  علی 
افزود: این نمایندگان من و شما هستند که در مجلس شورای 

اسلامی مسائل را پیگیری و تصمیم سازی می کنند.
وی ادامه داد: صرف نظر از اینکه کدام مسیر درست یا غلط 
است این دانشجویان و اساتید دانشگاه این مهم را می فهمند و 

لمس می کنند و برایشان انتخاب مهم است.
نان شب  از  انتخابات  اینکه حضور  اعلام  با  دولت  سخنگوی 
واجب تر است، گفت: برای اینکه این تصمیم گیری روی نان 

امشب و فردای ما اثرگذار است.
بودجه  تصمیم گیری  بحث  در  کرد:  اضافه  جهرمی  بهادری 
منابع برای تامین کالای اساسی چه میزان باشد همین تصمیم با 

نمایندگان من و شما در مجلس است.
در  کارشناسی  مقطع  دانشجوی  که  ایامی  کرد:  تصریح  وی 

دانشگاه تهران بودیم یادم هست ایام انتخابات با ایام امتحانات 
مردم،  که  بود  مهم  انتخاب  ما  برای  آنقدر  بود  شده  مصادف 
همشهری ها، هم محلی های ما انتخاب درست داشته باشد، چرا 
که نه فقط در زندگی بلکه در زندکی حال و آینده ما اثرگذار 

است تجمع دانشجویی برگزار کردیم تا رئیس دانشگاه قبول کند 
امتحانات را ۲ هفته با تاخیر برگزار شود و بتوانیم به شهرهای 

خود معیارهای انتخاب را توضیح دهیم.
انتخاب  این  از  متاثر  فردا  اینکه  بر  تاکید  با  دولت  سخنگوی 
انتخاب واحد درسی ما  بیان کرد: به عنوان مثال  خواهد بود، 
مشخص می کند چه اتفاقی در ترم بعد خواهد بود ولی انتخابات 
نه فقط یک ترم یک کلاس درس بلکه رشد علمی، فرهنگی، 

اقتصادی و سیاسی ما را رقم می زند.
بهادری جهرمی با بیان اینکه ما در قبال خانواده، هم محلی و 
سایر تکلیف داریم، اظهار کرد: اگر ادعا داریم دانشجو می فهمد، 
دانشجو می شناسد و اهل تحلیل است پس دانشجو و دانشگاه در 

این مسیر باید پیش رو باشد.
وی گفت: مهم این است فرد اثرگذار باشد و در انتخابات نقش 
مهمی بتواند ایفا کند. سخنگوی دولت یاداور شد: در انتخابات 
به ازای هر کرسی ۵۲ انتخاب داریم و ۶ کاندیدای بانو وجود 

دارد.

وزیر کشور با بیان اینکه جهان به نقش آفرینی جوانان چشم دوخته 
است، گفت: رای اولی ها با عمل به مسئولیت سیاسی اجتماعی 
خود، جهان را متحیر و نقطه آغاز حرکت ملت بزرگ ایران برای 

ساخت تمدن نوین اسلامی خواهند بود. 
احمد وحیدی در اجتماع بزرگ رای اولی ها که در تالار وزارت 
کشور برگزار شد، افزود: شما جوانان عزیز با قلب پاک، صداقت، 
صفا و مسئولیت پذیری، برای همه جوانان الگو هستید همانگونه 
که پیش تر، جوانانی هم سن و سال شما در مقابل چشمان حیرت 

زده دنیا جنگیدند و پیروزی را به ارمغان آوردند.
وزیر کشور ادامه داد: جهان به نقش آفرینی بزرگ جوانان ما در 

صحنه نگاه می کند.

وحیدی با یادآوری خودسوزی یک نظامی آمریکایی در اعتراض 
به نسل کشی صهیونیست ها در غزه، بر فراگیر شدن روزافزون 
روح عدالت خواهی در  جهان اشاره کرد و گفت: دنیا بیش از هر 
زمان دیگری تشنه عدالت است و ما معتقدیم روز به روز به ظهور 
حضرت بقیة الله )عج( نزدیک تر می شویم و ملت ایران با تکیه بر 
جوانان خود، ندای عدالتخواهی را در دنیا به صدا در آورده است.

وی تصریح کرد: امروز در آستانه انتخابات، این ندای عدالتخواهانه 
است که همگان را به پای صندوق های رای فرامی خواند و این 

پیام بزرگ انقلاب است.
وزیر کشور با بیان اینکه ترسیم صحنه سیاسی جدید کشور به 
دست رای اولی ها است، ابراز کرد: شما جوانان نه تنها برای 

یک ملت بلکه برای همه ملت های آزادی خواه، تصمیم گیری 
خواهید کرد و باید با تشویق دیگران نیز، به جنبش بزرگ عدالت 

خواهانه کمک کنید.
وحیدی، با اشاره به پیوند اعیاد شعبانیه و میلاد امام عصر )عج( 
با روزهای انتخابات خاطرنشان کرد: شما نشان خواهید داد به 
مسئولیت خود عمل می کنید و این نقطه آغاز حرکت جدید عظیم 

ملت ایران برای ساخت تمدن نوین اسلامی خواهد بود.
وزیر کشور ادامه داد: ایران را آن گونه بسازید که جایگاه برتر 
آن را در دنیا به تحقق برساند؛ این صحنه جشن تکلیف سیاسی 
شما عزیزان در راه اقتدار ایران عزیز است و این تولد دوباره را 

به شما تبریک می گویم.

راه آهن رشت - کاسپین به کیلومتر آخر رسید

بهادری جهرمی: 

حضور در انتخابات، از نان شب واجب تر است

پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو کشور اعلام کرد: بارش های 
فراتر از نرمال در برخی مناطق کشور طی روزهای آینده و 

حاکمیت هوای سرد طی دو هفته آتی پیش بینی می شود.
اقلیم  تغییر  و  اقلیم شناسی  پژوهشکده  مهر،  گزارش  به 
جدیدترین  کشور،  جو  علوم  و  هواشناسی  پژوهشگاه 
نقشه های  مبنای  بر  بارش کشور  هفتگی  پیش بینی  نقشه های 
احتمالاتی از ۷ اسفند ماه تا ۱۹ فروردین ماه سال ۱۴۰۳ را 

تولید و ارائه کرد.
بر این اساس بارش هفته اول )۷ تا ۱۳ اسفند( عمدتاً متمرکز 
بر شرق و جنوب شرق کشور، دامنه شرقی کوه های زاگرس 
میانی و دو سوی دامنه های البرز مرکزی و غربی خواهد بود. 
 ۷۵ احتمال حدود  با  در جنوب شرق کشور  انباشته  بارش 

درصد بین ۳۰ تا ۸۰ میلیمتر بیش از نرمال خواهد بود.
دامنه غربی کوه های  و  بارش در شمال شرق، شمال غرب 
زاگرس کمتر از نرمال و برای سایر مناطق در محدوده نرمال 

پیش بینی شده است.
بارش هفته دوم )۱۴ تا ۲۰ اسفند( در نوار شمالی در محدوده 
نرمال تا کمتر از آن، در مرکز و نیمه جنوبی کشور ۱۰ تا ۳۰ 
بود.  نرمال خواهد  مناطق  نرمال و در سایر  از  بیش  میلیمتر 
بارش انباشته جنوب شرق کشور با احتمال ۵۰ تا ۷۵ درصد 

از ۱۰ تا ۳۰ میلیمتر بیش از نرمال پیش بینی شده است.
بارش انباشته هفته سوم )۲۱ تا ۲۷ اسفند( با احتمال حدود 
۵۰ درصد در دو سوی کوه های زاگرس، ۲۰ تا ۵۰ میلیمتر 
بیش از نرمال، در نوار شمالی کشور در محدوده نرمال و در 

سایر مناطق بین نرمال تا بیش از آن خواهد بود.
بارش هفته چهارم )۲۸ اسفند ۱۴۰۲ تا ۵ فروردین ۱۴۰۳( در 
مناطقی از کوه های زاگرس در محدوده نرمال تا بیش از آن 
و در سایر مناطق نرمال برآورد می شود. انتظار می رود بارش 
کشور در هفته های پنجم و ششم )۶ تا ۱۹ فروردین ۱۴۰۳( 

در محدوده نرمال باشد.
پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو کشور در ادامه به تحلیل 
نقشه های  مبنای  بر  کشور  هوای  دمای  هفتگی  پیش بینی 
ماه سال ۱۴۰۳  تا ۱۲ فروردین  ماه  بهمن  از ۳۰  احتمالاتی 

پرداخت.
در  اسفند(   ۱۳ تا   ۷( اول  هفته  هوای  دمای  اساس  این  بر 
نوار ساحلی شمال، جنوب، شمال غرب و دامنه های غربی 
کوه های زاگرس از ۱ تا ۵ درجه سلسیوس و در سایر مناطق 
نابهنجاری  است همچنین  نرمال  از  تا ۱۰ درجه کمتر   ۵ از 
شمال  شمالی،  نوار  در  اسفند(   ۲۰ تا   ۱۴( دوم  هفته  دمای 
غرب و استان های غربی کشور ۱- تا ۳- درجه و در سایر 

مناطق ۳- تا ۱۰- خواهد بود.
قبل  هفته های  به  نسبت  اسفند(  تا ۲۷  دمای هفته سوم )۲۱ 
متعادل شده، به طوری که در مرکز، جنوب و جنوب شرق ۱ 
تا ۲ درجه کمتر از نرمال و برای سایر مناطق تا یک درجه 

بیش از نرمال برآورد می شود.
به گزارش روابط عمومی پژوهشگاه هواشناسی و علوم جو 
کشور، دمای هفته های چهارم و پنجم )۲۸ اسفند ۱۴۰۲ تا ۱۲ 
فروردین ۱۴۰۳( ۱ تا ۲ درجه بیش از نرمال و در هفته ششم 
در نوار شمالی کشور ۱ تا ۲ درجه بیش از نرمال و برای سایر 

مناطق در محدوده نرمال مورد انتظار است.

پژوهشگاه هواشناسی اعلام کرد
پیش بینی بارش های فراتر از نرمال 

در برخی مناطق کشور 

رئیس قوه قضاییه با تاکید بر شفافیت و قابلیت اجرا بودن 
نیازمندی های  که  است  قانونی  جامع  قانون  گفت:  قوانین 

کشور را برطرف و از امور مردم گره گشایی کند. 
غلامحسین  والمسلمین  حجت الاسلام   ، ایرنا  گزارش  به 
محسنی اژه ای در جمع مدیران و کارکنان معاونت حقوقی 
مسئولیت های  و  وظایف  همه  داشت:  اظهار  قضاییه  قوه 
به  »پاسخگویی  جمله  از  قضاییه  قوه  حقوقی  معاونت 
استعلامات حقوقی قضات و مراجع رسمی« مهم و حساس 
هستند و در این میان، از دیدگاه من مهم ترین و باارزش ترین 
تدوین  قضاییه،  قوه  حقوقی  معاونت  مسئولیت  و  تکلیف 
البته این امر شامل آیین نامه ها  لوایح برای تقنین است؛ که 
و بخشنامه ها و وضع سایر مقررات و ضوابط نیز می شود. 

رئیس دستگاه قضا تصریح کرد: تدوین لوایح برای تبدیل 
قضاییه  قوه  حقوقی  معاونت  مأموریت  مهم ترین  قانون،  به 
است؛ در این مسیر خطیر، باید اهتمام داشت که همه لوایح 

مبتنی بر آموزه های دینی و مولفه های اسلام ناب باشند.
آموزه های  که  پنداشت  چنین  نباید  افزود:  اژه ای  محسنی 
اسلام  قطعا  نیست؛  بشر  امروزی  نیازهای  پاسخگوی  دینی 
ناب برای همه مقاطع و عرصه های زندگی بشری، راهکار 
دارد؛ البته در این اثناء باید از تجارب و فنون تقنینی جوامع 

دیگر نیز بهره بگیریم اما نباید به هیچ وجه مقهور شویم.
یک  و خصایص  ویژگی ها  برشمردن  با  قضاییه  قوه  رئیس 
بر  مبتنی  که  است  قانونی  جامع  قانون  گفت:  جامع  قانون 
آموزه های دینی و مولفه های اسلام ناب باشد و از اتقان و 
پایداری برخوردار باشد، به گونه ای که فرضاً یک سال بعد 

نیاز به تغییر و اصلاح آن احساس نشود.
حقوقی  معاونت  مسئولان  به  خطاب  قضا  دستگاه  رئیس 
قوه قضاییه تاکید کرد: باید فرآیندها و سازوکارهای مبتنی 
قوه قضاییه  معاونت حقوقی  لوایح در  تدوین  قانون در  بر 
معاونت  در  شما  شوند؛  اعمال  کامل  کافی،  نظر  دقت  با 
در  قضاییه  قوه  رئیس  که  باشد  این  نگاهتان  نباید  حقوقی 
آن  مبنای  بر  صرفاً  و  دارد  دیدگاهی  چه  موضوع  فلان 
دیدگاه، به تدوین لوایح مبادرت ورزید؛ باید بر مبنای نظر 
نگاه  که  دارم  تاکید  کلام،  یک  در   ، کرد  عمل  خبرگان 
نگاهی  باید  قضایی،  لوایح  تدوین کنندگان  عنوان  به  شما 

کارشناسانه و جامع نگر باشد.
مقوله ی  آسیب شناسی  ضرورت  به  اشاره  با  عدلیه  رئیس 
قضات  توسط  قضاییه  قوه  حقوقی  معاونت  از  استعلامات 
باید ریشه یابی و آسیب شناسی کنیم که چرا قضات  گفت: 
در باب قوانین، مبادرت به انجام استعلام از معاونت حقوقی 
یا  ابهام  استعلامات،  این  منشاء  آیا  می کنند؛  قضاییه  قوه 
اجمال قوانین مربوطه است و یا اینکه خودِ قضات ما، دقت 
باید  ندارند.  قوانین  به  نسبت  را  لازم  اشراف  و  آگاهی  و 
کاری کنیم که سال به سال از میزان این استعلامات کاسته 
حوزه های  به  مربوط  قوانین  به  ما  قضات  اشراف  و  شود 

تخصصی شان، افزون شود.

رئیس قوه قضاییه:
قانون جامع باید از امور مردم 

گره گشایی کند

وزیر کشور: نگاه جهان به جوانان ایرانی است
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مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان: 
شبکه های انتقال و فوق توزیع برق گیلان 

از پایداری خوبی برخوردارند

مدیرعامل آبفای گیلان خبر داد
تعویض بیش از ۷۰۰۰ کنتور آب 

خراب در گیلان

دکتر نوبخت در جمع مردم رشت : 

اگر خواستار تغییر وضع موجود هستید، در انتخابات شرکت کنید
خدمت به مردم شریف رشت، حس دیگری دارد 

افتتاح یکی  نوبخت در مراسم   باقر  دکتر محمد 
از ستادهای مردمی خود در منطقه گلسار رشت 
گفت: خیلی ها به من توصیه کردند که کاندیدا 

نشوم و در مجلس حضور نیابم.
که  جعفرزاده  دکتر  همچون  فردی  افزود:  وی 
به من توصیه  بالا هستند  بسیار  لحاظ سیاسی  از 
حتی  و  نیابم  حضور  مجلس  این  در  که  کردند 
پزشکی  لحاظ  از  هستند،  پزشک  که  نیز  برادرم 
درخواست کردند که این مسئولیت را قبول نکنم 
و همسرم نیز مرا منع کرد،اما حقیقت این است که 
مردم شریف  این  برای  و  دارم  دیگری  من حس 
می ارزد که هر کاری را انجام داد؛ زیرا این مردم 
علاقه و وفاداری خود را نسبت به من در سالهای 

گذشته نشان داده اند.
 ۵/۲ مجلس  سوم  دوره  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
برابر دوره دوم رای آوردم و ۱۰۰ هزار رای بیشتر 
از نفر دوم داشتم که این اعتماد مردم به من بود.

دکتر نوبخت ادامه داد: مردم گیلان و رشت بسیار 
خونگرم هستند و تاکنون نیز با رای حداکثری مردم فقط در 
انتخاب شدم و نمی توان این اعتماد و عواطف را  دور اول 
فراموش کرد.وی اضافه کرد: امروز مردم سخت در گرفتاری 

هستند و من وظیفه خود می دانم که در کنار مردم باشم زیرا 
کدام سیاستمدار در خانه نشسته و انتقاد کرده که مشکل حل 

شده باشد؟ پس باید در میدان بود تا مشکلات برطرف شود.
دکتر نوبخت به حضورش در سازمان برنامه و بودجه اشاره 

کرد و گفت: در دوران حضورم به عنوان رییس 
مردم  همه  نماینده  من  بودجه  و  برنامه  سازمان 

کشور بودم اما نباید حق گیلان ضایع می شد.
به  تجهیزات  تومان  میلیارد  هزار   ۲ گفت:  وی 
بیمارستانها و برای احداث بیمارستان در گیلان 
هزینه شد و تونل های رشت به قزوین احداث 
شد و فقط مسیر کوتاهی از این آزاد راه مانده 
شود  می  افتتاح  ماه   ۲ طی  بودند  گفته  که  بود 
پروژه  این  که  منتظریم  که  است  سال   ۲ ما  اما 

افتتاح شود.
سال  گیلان  سنگین  برف  در  داشت:  بیان  وی 
به  هلیکوپتر  با  و  آمدم  گیلان  به  روز   ۴ نیز   ۹۸
روستاها سرکشی می کردم و هر کاری که برای 

گیلانیان انجام دادم، حق آنان بود.
قرآن  دروازه  سیل  در  که  همانطور  افزود:  وی 
شیراز در کنار شیرازی ها و در سیل خوزستان 
در کنار مردم خونگرم این خطه بودم و بر خود 

فرض می دانستم عدالت را رعایت کنم.
دکتر نوبخت در خاتمه ضمن تشکر از حضور مردم در مراسم 
مذبور اظهار داشت: اگر خواستار تغییر وضع موجود هستید، 

باید در انتخابات شرکت کنید.

سرمایه گذاران کشورهای ترک و روس در دیدار با مدیرعامل 
این  سرمایه گذاری  های  بسته  از  انزلی،  آزاد  منطقه  سازمان 

منطقه استقبال کردند.
به  روسیه  و  ترکیه  کشورهای  سرمایه گذاران  از  هیئت  دو 
سازمان  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رییس  با  صورت جداگانه 
منطقه آزاد انزلی دیدار و در خصوص چگونگی سرمایه گذاری 

در این منطقه رایزنی کردند.
در این دیدارها »محمدسجاد سیاهکارزاده« با تشریح فرصت ها 
انزلی  آزاد  منطقه  کرد:  بیان  انزلی  آزاد  منطقه  ظرفیت های  و 
مزایا  بندری، وجود  مجتمع  دو  از  بهره مندی  مانند  به دلایلی 
خارجی،  سرمایه گذاران  برای  جذاب  قانونی  معافیت های  و 
به گسترش همچون  مناسب و رو  امکانات و زیرساخت های 
تاریخی  سابقه  سراسری،  ریل  خط  به  قریب الوقوع  اتصال 
روابط با کشورهای حاشیه دریای خزر، نقش فعال در توسعه 

در  متمایز  جایگاه  اوراسیا،  اقتصادی  اتحادیه  با  ایران  روابط 
کریدورهای بین المللی از جمله کریدور شمال-جنوب و مسیر 
فرعی ایده یک جاده یک کمربند یعنی چین-قزاقستان-ایران؛ 
تعاملات  ثقل  مرکز  به  شدن  تبدیل  برای  بالایی  ظرفیت  از 

بین المللی برخوردار است.
توسعه  با  کرد:  تصریح  انزلی  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
ترانزیتی  کالاهای  از  مهمی  بخش  بندری،  ساخت های  زیر 
کشورهای همسایه از طریق مجتمع بندری کاسپین انتقال داده 
نقشه  تجاری،  مراودات  افزایش  با  تلاشیم  در  و  شد  خواهد 

کشورمان در حوزه تجارت بین الملل را افزایش دهیم.
اعلام  با  روسی  و  ترکی  سرمایه گذاران  دیدارها  این  در 
نیاز  مورد  سرمایه گذاری  پروژه های  انجام  منظور  به  آمادگی 
به  منطقه  این  کردند  امیدواری  اظهار   ، انزلی  آزاد  منطقه  در 
لحاظ قرارگیری در موقعیت استراتژیک و منحصر به فرد، بازار 

ترانزیت کالا به بسیاری از کشورها بوده است.
همراه  به  انزلی  آزاد  منطقه  در  هیئت ها  این  ادامه حضور  در 
ظرفیت های  از  سازمان  سرمایه گذاری  و  اقتصادی  معاون 

صنعتی و بندری این منطقه بازدید کردند.

در  که  نابارور  زوجین  تعداد  گفت:  سلامت  بیمه  کل  مدیر 
نفر  نشان دار شدند ۱۹۴3  استان گیلان  بیمه سلامت  سامانه 
بوده و تا کنون بالغ بر ۱۰۰میلیارد ریال در راستای دریافت 

خدمات درمانی آنها پرداخت شده است.
نشست  در  سلامت  بیمه  کل  مدیر  راد  عاطف  محمود  دکتر 
در  گیلان  خانواده  از  حمایت  و  جمعیت  جوانی  دانشگاهی 
دکتر  حضور  با  که  دانشگاه  ریاست  حوزه  اجلاس  سالن 
محمدتقی آشوبی رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان و دیگر 
اعضا برگزار شد گفت: تعداد زوجین نابارور که در سامانه 
بیمه سلامت استان گیلان نشان دار شدند ۱۹۴3 نفر بوده و 
تا کنون بالغ بر ۱۰۰میلیارد ریال در راستای دریافت خدمات 

درمانی آنها پرداخت شده است.
 دکتر عاطف راد افزود:با تحت  پوشش قرار گرفتن خدمات 
همه  برای  خدمات  این  از  استفاده  امکان  ناباروری،  درمان 

درآمد  با  خانواده های  و  است  شده  فراهم  نابارور  زوجین 
متوسط و پایین هم می توانند بدون دغدغه مالی جدی از این 
خدمات بهره مند شوند. وی یاد آور شد: یکی از دغدغه های 

زوجین، علاوه بر بحث ناباروری هزینه های گزاف درمان بود 
که بیمه سلامت موفق شد بسته درمان خدمات ناباروری را 
تا ۹۰ درصد تعرفه دولتی در بخش های دولتی و ۹۰ درصد 
غیردولتی در سایر مراکز اعم از خصوصی، خیریه و عمومی 

غیردولتی تحت پوشش قرار دهد .
 عاطف راد افزود: زوج های نابارور پس از نشان دار شدن 
آماده دریافت خدمات درمانی و تشخیصی مانند آزمایشات 
تشخیص  جهت  دارو  و  رادیولوژی  سونوگرافی،  مرتبط، 
اولیه  اقدامات  این  با  اگر  که  می شوند  ناباروری  درمان  و 
خواهند  تخصصی  فوق  خدمات  دریافت  آماده  باردارنشدند 

شد.
نابارور  زوجین  که  صورتی  در  شد:  آور  یاد  درپایان  وی   
برای درمان به مراکز درمانی خارج از استان نیز مراجعه کنند 

مشمول این حمایت می شوند.

استقبال سرمایه گذاران ترک و روس از بسته های سرمایه گذاری منطقه آزاد انزلی

مدیر کل بیمه سلامت گیلان خبرداد

1943  زوج نابارور در استان گیلان نشان دار شدند

با وجود شرایط نامساعد جوی و بارش شدید برف در اکثر 
نقاط استان گیلان، شبکه های انتقال و فوق توزیع برق گیلان 

از پایداری خوبی برخوردارند. 
منطقه ای  برق  شرکت  عامل  مدیر  بزرگ«  دشت  »محمود   
گیلان با اشاره به بارش سنگین برف در استان گیلان گفت: 
حاضر  حال  در  برف،  سنگین  و  شدید  بارش  رغم  علی 
خوبی  پایداری  از  استان  توزیع  فوق  و  انتقال  شبکه های 
برخوردارند و خوشبختانه این بارش ها تا کنون آسیب جدی 
به تاسیسات شرکت وارد نکردند و شبکه های انتقال و فوق 

توزیع شرکت از پایداری خوبی برخوردار هستند.
دشت بزرگ با اشاره به تجربه شرکت در مواجهه با چنین 
مهندسی،  و  فنی  اکیپ های  تمامی  گفت:  رویدادهایی، 
حالت  در  شرکت  آلات  ماشین  و  تجهیزات  عملیاتی، 
آماده باش قرار دارند تا در صورت وقوع هر گونه اتفاقی، در 
اسرع وقت آن را مدیریت کرده و از به وجود آمدن حوادث 

احتمالی جلوگیری کنیم.
مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان با اشاره به وضعیت 
جوی استان گیلان، گفت: از هم استانی های عزیز درخواست 
بهینه و منطقی از  می کنیم تا در این شرایط جوی، استفاده 
برق و گاز را رعایت کنند تا خادمان آن ها در دستگاه های 
اجرایی بتوانند به نحو مطلوبی به آن ها خدمت رسانی نمایند.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی گیلان گفت: طی 
۱۱ ماهه سال جاری بیش از ۶۱ میلیون لیتر نفت سفید در 

سطح استان گیلان توزیع شد. 
میلیون  توزیع ۶۱  از  ایسنا  با  مجتبی شکوری در گفت وگو 
استان گیلان  نفت سفید در سطح  لیتر  و ۷۵۸ هزار و ۱۰۰ 
طی ۱۱ ماهه امسال خبر داد و اظهار کرد: از این مقدار نفت 
سفید توزیع شده، ۲3 میلیون و 3۷۱ هزار و 3۰۰ لیتر توسط 
خانوارها و مابقی در بخش های صنایع، کشاورزی و... به 

مصرف رسیده است.
گیلان  استان  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
همچنین توزیع نفت سفید خانوار را مختص دو بخش عادی 
هزار   ۷۲۵ و  میلیون   ۱۸ گفت:  و  دانست  العبور  صعب  و 
و  عادی  مناطق  خانوار  مصرف  به  سفید  نفت  لیتر   ۲۰۰ و 
چهار میلیون و ۶۴۶ هزار و ۱۰۰ لیتر به مناطق صعب العبور 

اختصاص یافت.
وی عنوان کرد: این میزان توزیع نفت سفید از ابتدای سال 
تاکنون در قالب ۹ فقره کالابرگ ۲۱۰ لیتری برای خانوارهای 
عادی، ۱۱ فقره کالابرگ ۲۱۰ لیتری برای خانوارهای صعب 
العبور و سه فقره کالابرگ ۲۱۰ لیتری برای ساکنین مناطق 

فصلی انجام شده است.
شکوری همچنین از اعلام سهمیه فوق العاده نفت سفید برای 
اسفندماه خبر داد و بیان کرد: این سهمیه برای خانوارهای 
مناطق فاقد گاز طبیعی و سخت گذر استان اختصاص یافته 

است.
تا  یک  خانوارهای  برای  مذکور  سهمیه  کرد:  اضافه  وی 
لیتر  میزان ۲۱۰  به  العبور  مناطق عادی و صعب  نفره  هفت 
و همچنین برای خانوارهای ساکن مناطق فصلی برای فصل 
الکترونیکی  های  در کارت  که  باشد  می  لیتر  زمستان ۲۱۰ 

بانکی سرپرست هر خانوار شارژ شد.

مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی استان خبر داد

توزیع ۶1 میلیون لیتری نفت سفید 
در گیلان

 اعلام سهمیه فوق العاده

در  دقت  افزایش  هدف  با  گفت:  گیلان  آبفای  مدیرعامل 
اندازه گیری مصارف شهروندان و جلوگیری از تضییع حقوق 
مشترکین از ابتدای سال تاکنون بیش از ۷۰۰۰ کنتور خراب 

در استان گیلان تعویض و ساماندهی شد. 
علیرضا غیاثی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به اینکه یکی از 
مهم ترین راه های جلوگیری از هدررفت آب و کاهش آب به 
حساب نیامده، شناسایی کنتورهای خراب و تعویض به موقع 
 ۷۷۷۵ تاکنون  جاری  سال  ابتدای  از  کرد:  اظهار  آنهاست، 
فقره کنتور خراب در استان تعویض و ساماندهی شده است.

وی با بیان اینکه ساماندهی کنتورهای خراب و انشعابات غیر 
مجاز از اهداف کلان شرکت آب و فاضلاب استان گیلان 
است،  آب  توزیع  شبکه  مطلوب  وضعیت  به  رسیدن  برای 
تولید،  فرآیند  سازی  بهینه  منظور  به  اقدامات  این  افزود: 
توزیع و مصرف آب و همچنین استفاده صحیح و قانونی از 

آب شرب برای مشترکین است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان شناسایی کنتورهای 
دانست  کنتور  قرائت  مامورین  وظایف  جمله  از  را  خراب 
دقیق  محاسبه  ضمن  کنتورها  این  تعویض  کرد:  اضافه  و 
آب  مصرف  مدیریت  در  بسزایی  تاثیر  مشترکین،  مصارف 

نیز خواهد داشت.
شده،  تعویض  کنتورهای  مجموع  از  اینکه  بیان   با  غیاثی 
۵۶۹۲ فقره معادل ۷3 درصد خانگی، ۱۲۶۵ فقره معادل ۱۶ 
به  درصد غیرخانگی و ۸۱۸ فقره معادل ۱۱ درصد مربوط 
در  فقره   ۴۴۸۰ همچنین  گفت:  است،  موقت  اقامتگاه های 

حوزه شهری و 3۲۹۵ فقره در حوزه روستایی می باشد.
در  بهداشتی  شرب  آب  از  برخوردار  مشترکین  تعداد  وی 
فقره و در  استان گیلان را ۵۶۱ هزار و ۶۲3  حوزه شهری 

حوزه روستایی را 3۶۵ هزار و ۴۸۰ فقره دانست.

اشاره  با  رشت  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  رئیس 
نفر   ۹۱۵ برف، گفت:  این سازمان در  باش کامل  آماده  به 
ارائه خدمات در زمینه جمع آوری پسماند،  پاکبان مشغول 
برف روبی معابر، بازگشایی مسیرهای پرتردد، ماسه و نمک 
پاشی و تمیزکردن تابلوهای راهنمایی و رانندگی در سطح 

شهر هستند. 
خدمات  به  اشاره  با  ایسنا  با  گفت وگو  در  مقصودی  علی 
ارائه شده توسط سازمان مدیریت پسماند شهرداری رشت 
از ابتدای بارش برف تاکنون، اظهار کرد: در شب نخست 
بارش برف، جمع آوری پسماند در سطح شهر بدون اخلالی 
انجام شد و خوشبختانه با تدابیری که اندیشیده شده روال 

به صورت عادی با مشارکت شهروندان ادامه دارد.
برف  سانتی متر   ۷۰ از  بیش  بارش  به  توجه  با  افزود:  وی 
به دلیل  مسیر،  بودن  باز  علی رغم  سراوان  لندفیل  منطقه  در 
جمع آوری  سنگین  خودروهای  برای  جاده  لغزندگی 
مقرر  احتمالی  از هرگونه مشکل  پسماند، جهت جلوگیری 
دپو  کودآلی  کارخانه  در  پسماندهای جمع آوری شده  شد 
شود و امروز روند عادی حمل به مرکز لندفیل سراوان در 

حال انجام است.
اشاره  با  رشت  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  رئیس 
در  شهروندان  به  خدمات  ارائه  در  پاکبانان  مشارکت  به 
ابتدای  از  پاکبان  نفر   ۵۰۰ حدود  گفت:  برفی،  روزهای 
به  ورودی  مسیرهای  بازگشایی  اولویت  با  برف  بارش 
مکان های پرتردد نظیر درمانگاه ها، پمپ بنزین ها و ادارات 
در سطح  روند  این  و  هستند  مسیر  بازگشایی  مشغول  مهم 

شهر همچنان انجام می شود.
اینکه برف تکانی شاخه های درختان  با اشاره به  مقصودی 
است،  انجام  حال  در  اصلی  پیاده روهای  برف روبی  و 
به  است  آبدار  موجود  برف  اینکه  به دلیل  کرد:  خاطرنشان 
روان  منهول های  به  منتهی  مسیرهای  بازگشایی  دلیل  همین 
آب های سطحی شهر نیز به منظور هدایت این آب ها توسط 

پاکبانان سازمان پسماند انجام شد و این روند ادامه دارد.
از  را  رانندگی  تابلوها و علائم راهنمایی و  تمیزکردن  وی 
انجام شده توسط پاکبانان سازمان مدیریت  دیگر اقدامات 
پسماند شهرداری رشت بیان کرد و افزود: ۹۱۵ نفر پاکبان 
برف روبی  پسماند،  جمع آوری  نظیر  مختلف  زمینه های  در 
معابر، بازگشایی مسیرهای پرتردد شهر، ماسه و نمک پاشی 
تابلوهای راهنمایی و رانندگی در سطح شهر  و تمیزکردن 

مشغول ارائه خدمات به شهروندان وم سافران هستند.
تقدیر  با  رشت  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  رئیس 
تصریح  زباله،  تولید  مدیریت  در  رشتی  شهروندان  از 
تلاش  شهروندان  به  پسماند  مدیریت  سازمان  توصیه  کرد: 
اما  به صورت مستمر است  زباله  تولید حجم  برای کاهش 
مدیریت  زباله  تولید  در  برفی  روزهای  این  در  شهروندان 
داشته و همکاری لازم را با این سازمان انجام داده اند که 
امیدواریم مدیریت در تولید زباله و تفکیک از مبدا در تمام 

سال ادامه داشته باشد.

یک مسئول خبر داد
91۵ پاکبان مشغول خدمات رسانی 

در برف به رشتوندان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان بر ضرورت افزایش چتر 
گفت:  و  کرد  تاکید  نادر  بیماران  از  سلامت  بیمه  حمایتی 
گیلان مستحق ترین استان بیمه سلامت در جوانی جمعیت و 

افزایش زادآوری است.
پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس  آشوبی«  »محمدتقی  دکتر   
گیلان با دکتر محمدمهدی ناصحی مدیرعامل بیمه سلامت 

ایران دیدار و گفت وگو کرد.
با مدیرعامل  دیدار  پزشکی گیلان در  دانشگاه علوم  رئیس 
دانشگاه  به  بیمه سلامت  معوقات  به  اشاره  با  بیمه سلامت 
علوم پزشکی گیلان، بر ضرورت به روز بودن مطالبات تاکید 

کرد و خواستار پرداخت سریع آن شد. 
دکتر آشوبی  با انقلابی برشمردن پوشش ۱۰۷ بیماری خاص 
چتر  افزایش  لزوم  بر  سلامت،  بیمه  توسط  صعب العلاج  و 
تسهیلات  به  توجه جدی  و  نادر  بیماری های  دیگر  بیمه ای 

مالی به بیماران تاکید کرد.
وی همچنین با اشاره به قانون جوانی جمعیت و حمایت از 
خانواده و حمایت بیمه سلامت از زوج های نابارور، استان 
گیلان را با توجه به کمترین زادآوری در کشور و مسن ترین 
فرصت  این  از  بهره مندی  در  منطقه  مستحق ترین  استان، 

قانونی مغتنم دانست.

در نشست رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
گیلان با مدیرعامل بیمه سلامت مطرح شد

گیلان مستحق ترین استان بیمه سلامت 
در جوانی جمعیت است
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جوان همسری و مدارای اجتماعی با پسران 

مجرد، سبب تجرد دختران شده است
اینکه  بیان  با  بهشتی  شهید  علوم پزشکی  دانشگاه  رئیس 
بیمارستان ها  در  هزینه ها  و  درآمد  ناترازی  بیانگر  بررسی ها 
با تعیین  ارتباط  بیمارستان های دولتی است، گفت: در  بویژه 
به  بازگردیم؛  قانون  متن  به  است  لازم  پزشکی  تعرفه های 
طوری که »قیمت تمام شده خدمات« کلید واژه مشترک تمام 

قانون های موجود در این زمینه است.
دکتر علیرضا زالی، درباره تعیین تکلیف وضعیت تعرفه های 
خدمات تشخیصی درمانی، ضمن اشاره به تصویب رشد ۴۶ 
برای  سلامت  بیمه  عالی  شورای  در  تعرفه ها  این  درصدی 
پزشکی طی  تعرفه های  منطقی  رشد  کرد:  اظهار   ۱۴۰۳ سال 
آن  رفع  برای  که  شده  همراه  چالش هایی  با  اخیر  سال های 
یک  ماده   ۸ بند  براساس  کرد.  مراجعه  قانون  به  می بایست 
قانون »بیمه خدمات همگانی« مصوب سال ۱۳۷۳، تعرفه های 
بخش های تشخیصی و درمانی  برمبنای۳ مولفه تعیین می شود.

تشخیصی  و  درمانی  بخش های  تعرفه های  تعیین  درباره  وی 
و  درمانی  بخش های  تعرفه های  گفت:  مولفه   ۳ اساس  بر 
معمولا  که  پایه«  »قیمت   مولفه های  مبنای  بر  تشخیصی 
قیمت تمام شده تقلی می شود، »سود سرمایه« و »استهلاک« 
تعیین  پیش رو  چالش های  چرایی  درباره  می شود.وی  تعیین 
کرد:  خاطرنشان  اخیر  سال های  طی  پزشکی  تعرفه های 
بر  مبتنی  منطقی  روش شناسی  گذشته  سال های  طی  متاسفانه 
قانون در حوزه تعیین تعرفه های پزشکی اجرا نشده است و 
تعرفه های  تعیین  با  ارتباط  در  چالش هایی  با  دلیل  همین  به 

پزشکی مواجه شده ایم.
انحراف عمیق تاریخی از قانون بیمه خدمات همگانی و 

چالش تعیین تعرفه های پزشکی
وی ادامه داد: شاید بتوان گفت از زمان تصویب قانون بیمه 
پزشکی  تعرفه های  تعیین  اگر  امروز،  به  تا  همگانی  خدمات 
براساس قانون خدمات همگانی و ۳ مولفه قیمت پایه، سود 
که   چالش هایی  با  شاید  می شد،  انجام  استهلاک  و  سرمایه 
این روزها در حوزه تعیین تعرفه های پزشکی مطرح می شود، 
قانون  از  تاریخی  عمیق  انحراف  بنابراین  نمی شدیم.  روبرو 
تعیین  حوزه  در  چالش  بروز  سبب  همگانی  خدمات  بیمه 
قوانین  براساس  مجموع  در  است.  شده  پزشکی  تعرفه های 
اتمام  از  پیش  پزشکی  قیمت خدمات  باید  توسعه ای کشور، 
و  سرمایه  سود  پایه،  قیمت  مولفه های   مبنای  بر  سال  هر 

استهلاک اعلام شود.
زالی به سیاست های کلی سلامت نیز اشاره و خاطرنشان کرد: 
پزشکی  تعرفه های  تعیین  با  ارتباط  در  ابلاغی  سیاست های 
این سند  در  می آید.  به حساب  فرادستی  عنوان یک سند  به 
فرادستی اشاره شده که مبانی تعیین تعرفه پزشکی در بخش 
خصوصی و دولتی، یکسان سازی اجزای حرفه ای و به ویژه 
این سیاست ها  بر شواهد است و در  مبتنی  مبانی  از  استفاده 
در حوزه تعیین تعرفه های پزشکی به موضوع ارزش افزوده 

اقتصادی اشاره شده است.  
لزوم بازگشت به متن قانون درباره تعرفه های پزشکی

فصل الخطاب  یک  شاید  بالادستی  اسناد  اینکه  بیان  با  زالی 
مناقشه ای  چالش های  و  رسانه ای  چالش های  پایان  برای 
ارتباط  در  افزود:  باشد،  پزشکی  تعرفه های  تعیین  با  مرتبط 
قانون  متن  به  باید  می بایست  پزشکی  تعرفه های  تعیین  با 
بازگردیم. کلید واژه مشترک »قیمت تمام شده خدمات« در 

تمام قانون های موجود لحاظ شده است.   
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی درباره قیمت تمام 
شده  تمام  قیمت  فرمول  کرد:  بیان  پزشکی  خدمات  شده 
تعریف  اقتصادی  قابلیت های  براساس  می توان  را  خدمات 
به  اخیر  سال های  اینکه طی  دلیل  به  گفت  بتوان  شاید  کرد. 
یک انحراف روش شناسی عمیق از قانون  تعیین تعرفه ها دچار 
تعرفه ها  تعیین  با مشکلات و چالش هایی در حوزه  شده ایم، 
روبرو هستیم. بر این اساس، بازگشت به حوزه تعیین تعرفه ها 
در حوزه  مبنا  یک  عنوان  به  باید  شده  تمام  قیمت  مبنای  بر 

تعیین تعرفه ها در نظر گرفته شود.
تفاوت چشمگیر قیمت کنونی با قیمت تمام شده خدمات 

در بیمارستان ها

در  خدمات  کنونی  قیمت  وضعیت  اینکه  بیان  با  زالی 
تمام شده  قیمت  مبانی  با  بیمارستان های دولتی و خصوصی 
خدمات تفاوت چشمگیر دارد؛ اظهار کرد: به طور مثال، اگر 
مقرر  زمان  در  بهشتی  شهید  علوم پزشکی  دانشگاه  مطالبات 
این  بستانکاری  عمق  بازهم  شود،  پرداخت  بیمه ها  توسط 
مرکز آموزشی از بیمه ها زیاد است. اگر بیمه ها در زمان مقرر 
دانشگاه  درمانی  مراکز  کنند، درآمد  پرداخت  را  بدهی خود 
علوم پزشکی شهید بهشتی نسبت به هزینه ها منفی ۳۰ تا منفی 

۱۱۰ درصد است.
ناترازی درآمد و هزینه ها  بیانگر  بررسی ها  اینکه  بیان  با  وی 
از  یکی  که  فیروزگر  بیمارستان  مثال  عنوان  به  افزود:  است، 
شهید  علوم پزشکی  دانشگاه  پوشش  تحت  بیمارستان های 
بهشتی است، یک مرکز درمانی حاکمیتی به حساب می آید. 
به دلیل اینکه بیمارستان فیروزگر یک مرکز درمانی حاکمیتی 
که  است  این  بیانگر  بررسی ها  ندارد؛  چندانی  درآمد  است، 
میزان درآمد نسبت به هزینه ها در این بیمارستان، منفی ۱۱۰ 

درصد است.   
ناترازی درآمد و هزینه های بیمارستان های دولتی

رفع  اینکه  بیان  با  بهشتی  شهید  علوم پزشکی  دانشگاه  رئیس 
ناترازی میان درآمد و هزینه ها اهمیت دارد، اظهار کرد: اگر 
ناترازی میان درآمد و هزینه های بیمارستان ها برطرف نشود، 
می رود.  مردم  چشم  به  نخست  وهله  در  موضوع  این  دود 
اگر درآمد بیمارستان ها کافی نباشد مولفه هایی مانند هتلینگ، 
بیمارستان،  بروزرسانی  مستهلک،  تجهیزات  بروزرسانی 

کیفیت غذا و کیفیت خدمات تحت تاثیر قرار می گیرند.  
پزشکی  خدمات  تعرفه های  اصلاح  ضرورت  درباره  زالی 
گفت: پیش از اینکه اصلاح تعرفه های پزشکی به عنوان یک 
موضوع صنفی برای پزشکان در نظرگرفته شود باید به عنوان 

یک مولفه اثرگذار بر ارتقاء کیفیت خدمات لحاظ شود.
سلامت  سهم  افزایش  و  بیمه ای  پوشش های  تقویت  لزوم 

از  بودجه عمومی
تعرفه های  افزایش  از  مردم  نشدن  متضرر  اینکه  بیان  با  وی 
پزشکی باید در کانون توجه قرار گیرد، خاطرنشان کرد: اگر 
بخواهیم مردم از افزایش تعرفه ها متضرر نشوند، باید پوشش 
کامل تر  بیمه  پوشش  اگر  کنیم.  اجرا  را  وثوق  مورد  بیمه ای 
و  ملی«  ناخالص  »درآمد  از  درمان  و  بهداشت  سرانه  شود، 
سهم این حوزه از بودجه عمومی کشور افزایش یابد، افزایش 

تعرفه ها موجب متضرر شدن مردم نمی شود.     
افزایش  عمومی  نارضایتی  از  بخواهیم  اگر  افزود:  زالی 
به  تعرفه  افزایش  و  کنیم  جلوگیری  پزشکی  تعرفه های 
که  مسیری  در  باید  نباشد،  مردم  جیب  از  پرداخت  معنای 
کشورهای  سایر  گیریم.  قرار  گرفته اند،  پیش   کشورها  سایر 

جهان در مسیر تقویت نظام بیمه ای، پوشش بیمه ای عمیق تر، 
و  جذاب  فرایندهای  ایجاد  پوششی،  بسته های  گسترش 
تشویقی برای نظام بیمه گذار و افزایش سهم نظام بهداشت و 

درمان از بودجه عمومی کشور گام برداشته اند.
بیمه ای،  نظام  تقویت  مسیر  مانند  مولفه هایی  گفت:  وی 
ایجاد   پوششی،  بسته های  گسترش  عمیق تر،  بیمه ای  پوشش 
افزایش  بیمه گذار و  فرایندهای جذاب و تشویقی برای نظام 
این  در  باید  بودجه عمومی  از  بهداشت و درمان  نظام  سهم 
انجام شود و در غیر این صورت، شاید اجرای  برهه زمانی 

آن در اواسط سال آینده دیر شده باشد.
تعیین  زمینه  در  که  مسائلی  از  یکی  اینکه  بیان  با  زالی 
چابکی  گیرد،  قرار  توجه  کانون  در  باید  پزشکی  تعرفه های 
لازم در نظام اعتباری و بودجه ای کشور است، گفت: باید به 
نحوی عمل کنیم که بیمه ها بتوانند خدمات را به طور کامل 

پوشش دهند.
وی با بیان اینکه در ارتباط با افزایش تعرفه های پزشکی یک 
افزایش  کرد:  است، خاطرنشان  گرفته  مشترک شکل  گفتمان 
۴۶ درصدی تعرفه پزشکی در شورای عالی بیمه به تصویب 
تعرفه های  افزایش  درباره  مشترک  گفتمان  است. یک  رسیده 
پزشکی میان وزارت بهداشت، سازمان برنامه بودجه، سازمان 
های بیمه گر، دانشگاه های علوم پزشکی در شورای عالی بیمه 
محقق شده، این گفتمان مشترک در سال گذشته شکل نگرفته 

بود.
سهم پزشکان از رشد تعرفه ها چقدر است؟

سهم  درباره  بهشتی  شهید  علوم پزشکی  دانشگاه  رئیس 
تصور  برخی  گفت:  پزشکی  تعرفه های  افزایش  از  پزشکان 
جیب  به  تعرفه ها  افزایش  از  اعظمی  بخش  که  می کنند 
پزشکان واریز می شود؛ در حالی که سهم پزشک از افزایش 
 ۷ تا   ۳.۵ حدود  خصوصی  و  دولتی  بخش های  در  تعرفه ها 
درصد است. بخش اعظمی از افزایش تعرفه ها شامل هتلینگ، 

دارو، تجهیزات و خدمات غیرسوبسیدی می شود.
زالی با بیان اینکه با تقویت نظام بودجه ای سال آینده اجازه 
بیشتری  به صورت  بیمه ها  توسط  سرپایی  که خدمات  دهیم 
به  علوم پزشکی  دانشگاه های  کرد:  اظهار  شود،  داده  پوشش 
ارائه خدمات بهتر در بخش بستری کمک می کنند. روشن نگه 
داشتن چراغ اقتصادی خدمات درمانی در بخش دولتی سبب 
منظر  از  که  افرادی  برای  مرجع  یک  عنوان  یک  به  می شود 

اقتصادی ناتوان هستند، پابرجا باشد.
تعرفه گذاری  اقتصادی  نظام  اصلاح  گفت:  پایان  در  وی 
به بخش دولتی کمک شایانی می کند.  نیز  خدمات پرستاری 
باز هم تاکید می کنم که اصلاح نظام بیمه سبب می شود که 

افزایش تعرفه ها به معنای پرداخت از جیب مردم نباشد.

ناترازی »درآمد و هزینه « در بیمارستان ها 
 لزوم بازگشت به »قانون« در تعرفه های پزشکی

 یک دانش پژوه حوزه فلسفه تعلیم و تربیت جوان همسری 
و مدارای اجتماعی با تجرد پسران را از عوامل تاثیرگذار بر 
بروز پدیده دختران مجرد دانست و گفت: تغییر ارزش های 
فرهنگی جامعه، نگرش ابزاری به ازدواج، بازنگری ارزشی 
جامعه، نگرش منفی به ازدواج و تضعیف ارزش های دینی 
بوده  بروز تجرد جوانان  بر  موثر  فرهنگی  از عوامل  جامعه 

است.
 حوزه دستیار رییس جمهور در پیگیری حقوق و آزادی های 
اجتماعی و مرکز تحقیقات اسلامی مجلس شورای اسلامی 
با   ۶۰ دهه  دختران  زیسته  تجربه  »بررسی  عنوان  با  نشستی 
کارشناسان  با حضور  را  مرتبط«  مصوب  قوانین  بر  نگاهی 
حوزه جمعیت و خانواده در نهاد ریاست جمهوری برگزار 
کردند تا به واکاوی مشکلات دختران مجرد متولد دهه ۶۰ 

بپردازد.
سکینه سادات پاد دستیار رییس جمهور در پیگیری حقوق و 
آزادی های اجتماعی در این نشست از اینکه برخی از قوانین 
برای دختران دهه ۶۰ نسبتی با عدالت ندارد، انتقاد کرده بود. 

مشروح سخنان پاد را می توانید در لینک زیر بخوانید:
مرکز  اجتماعی  مسائل  کارگروه  عضو  زهرایی  محمدرضا 
تحقیقات اسلامی مجلس شورای اسلامی، احمد غیاث وند، 
جامعه شناس و عضو هیات علمی دانشگاه علامه طباطبایی، 
جمعیت  مدیرگروه  و  علمی  هیات  عضو  دراهکی  احمد 
شناسی دانشگاه علامه طباطبایی، رقیه سادات مومن، دکتری 
)ع(،  صادق  امام  دانشگاه  علمی  هیات  و  زنان  مطالعات 
حجت الاسلام مهدی عباسی، هیات علمی پژوهشگاه قرآن 
و حدیث و رئیس میز تحکیم خانواده و تبلیغات حوزه علمیه 
قم، الهه خدادادی، دکتری مطالعات زنان و پژوهشگر حوزه 
خانواده، خدیجه زارعی، دانش پژوه فلسفه تعلیم و تربیت از 

کارشناسان حاضر در این نشست بودند.
این  در  تربیت  و  تعلیم  فلسفه  پژوه  دانش  زارعی  خدیجه 
مغفول  موضوع  یک  را   ۶۰ دهه  دختران  موضوع  نشست، 
مانده دانست و گفت: در سال ۹۹ پروژه ای در این خصوص 

دنبال کردیم که فراتحلیل ۷۰ پایان نامه و مقاله است.
وی افزود: در موضوع جامعه شناسی تجرد قطعی به گروهی 
به لحاظ فرهنگی و  از دختران و پسران گفته می شود که 
محیط اجتماعی که دارند نتوانستند ازدواج کنند که شاخص 
 ۵۰ سن  پسران  برای  و  سالگی   ۴۵ سن  دختران  برای  آن 
اقتصادی  اجتماعی،  عوامل  اینکه  بیان  با  است.وی  سالگی 
و فرهنگی در بروز تجرد قطعی در ایران موثر بوده است، 
اظهار داشت: در عوامل اجتماعی سه عامل مهم و موثر بود 
که عدم تعادل جمعیتی، بی عدالتی اجتماعی و آسیب های 

اجتماعی در راس آن قرار دارد.
دگرگونی سن ازدواج به ظاهر یک عامل فردی است ولی 
در واقعیت یک عامل ساختاری است که به عوامل زیادی 

از جمله جمعیت و ترکیب جنسی و جنسیتی بستگی دارد
فرصت جمعیتی ایران با تجرد قطعی دختران به تهدید 

تبدیل شد
این دانش پژوه ادامه داد: بررسی علل جمعیت شناختی در 
این موضوع اهمیت دارد زیرا نشان می دهد که چون این 
موضوع باعث بازمانده شدن یکسری از دختران از ازدواج 
۶۰ شده  دهه  اول  نیمه  و   ۵۰ دهه  دوم  نیمه  در  بخصوص 
است.زارعی ادامه داد: دگرگونی سن ازدواج به ظاهر یک 
عامل فردی است ولی در واقعیت یک عامل ساختاری است 
جنسی  ترکیب  و  جمعیت  جمله  از  زیادی  عوامل  به  که 
جنسیتی  نسبت  اگر  که  طوری  به  دارد  بستگی  جنسیتی  و 
نامتوازن به ضرر زنان باشد، علاوه بر مشکلات فرهنگی و 

فساد اخلاقی باعث زمینه تجرد قطعی هم می شود.
بازه  در  شد:  یادآور  تربیت  و  تعلیم  حوزه  کارشناس  این 
زمانی ۱۳۵۵ تا سال ۱۳۶۵ بیشترین نرخ رشد جمعیتی در 

ایران ثبت شده به طوری که رشد جمعیت ۳.۶ بوده است.
وی با بیان اینکه این فرصت جمعیتی که قرار بود فرصتی 
برای کشور باشد، با تجرد قطعی رسیدن دختران به تهدید 
شناختی  جمعیت  علل  از  یکی  داشت:  اظهار  شد،  تبدیل 
دخیل در این حوزه موضوع جنگ تحمیلی است به طوری 
که بررسی سن شهدای این جنگ نشان می دهد اغلب این 
شهدا متولدین سال های ۴۸ تا ۵۱ بودند.زارعی در عین حال 
موضوع اثرگذاری جنگ تحمیلی بر تجرد دختران اواخر دهه 
۵۰ و اوایل دهه ۶۰ را محدود دانست و گفت: اگرچه این 
باعث تجرد قطعی شود. تواند  اما می  نبوده  اثرگذار  عامل 

وی عدم آمادگی پسران برای ازدواج را عامل دوم برشمرد 
و اظهار داشت: در بازه زمانی سال های ۷۵ تا ۸۵ دختران 
بازه  این  در  ما  رسند  می  ازدواج  سن  به   ۶۵ تا   ۵۵ متولد 
بیشترین مقدار رشد جمعیتی را داشتیم ولی زیرساخت های 
نبود  آماده  دختران  این  ازدواج  برای  اجتماعی  و  اقتصادی 
چون پسران آماده ازدواج نبودند لذا شماری از دختران در 
توانند  نمی  بودند   ۶۵ تا   ۵۵ دهه  متولدین  که  ازدواج  سن 
جوان  پژوهشگر،  کنند.این  پیدا  خود  برای  مناسبی  همسر 
همسری را عامل سوم ایجاد تجرد قطعی برشمرد و گفت: 
اجتماعی  ساختارهای   ۶۰ دهه  تا   ۵۵ سال  از  آمارها  طبق 
این  است؛  کمتر  زنان  تعداد  از  ازدواج  آماده  مردان  نسبت 
عدم تناسب مضیقه ازدواج را برای دختران فراهم می کند و 
واقعاً دهه ۶۰ دخترانی که ازدواج کردند با مضیقه دست و 
پنجه نرم می کردند.سنت فرهنگی ایران مبنی بر اینکه مردان 
تمایل به ازدواج با زنان چند سال کوچکتر از خود دارند، 
به عوامل  افتد.زارعی  اتفاق  باعث می شود جوان همسری 
فرهنگی موثر در شکل گیری پدیده دختران مجرد نیز اشاره 
مردان  اینکه  بر  مبنی  ایران  فرهنگی  سنت  افزود:  و  داشت 
تمایل به ازدواج با زنان چند سال کوچکتر از خود دارند، 

باعث می شود جوان همسری اتفاق افتد.

خرید لوازم آرایشی از
 دست فروش ها ممنوع

  ضرورت برچسب سلامت کالا
 مدیرکل امور فرآورده های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا 
اینکه از دست فروش ها و زیرپله ای ها  با تاکید بر  و دارو 
بهداشتی  آرایشی  نخرید، گفت: محصولات  آرایشی  لوازم 
ارتباط  دلیل  به  و  هستند  کشور  پرمصرف  فرآورده های  از 
از  برخورداری  افراد،  سلامت  با  محصولات  این  مستقیم 

استانداردهای کیفی در آنها بسیار حائز اهمیت است.
 محمود آل بویه افزود: سازمان غذا و دارو به عنوان یکی 
حفظ  در  موثری  نقش  کشور،  سلامت  متولی  ارکان  از 
نیز  و  محصولات  این  ایمنی  بررسی  و  کیفیت  ارتقای  و 

نظارت بر بازارهای مصرف آنها دارد.
وی در توضیح دلیل گرایش جامعه به لوازم آرایشی اظهار 
داشت: پاسخ این سوال به حوزه جامعه شناسی و فرهنگ 
متولیان سلامت و  به عنوان  ما  از  آنچه  باز می گردد ولی 
مستقیم این حوزه انتظار می رود تضمین سلامت محصولات 
به این معنی که هم محصولات آرایشی و بهداشتی عاری 
از مواد مضر و ممنوعه در ترکیب خود باشند؛ هم فرآیند 
تولید و ساخت این فرآورده ها از استانداردهای کیفی لازم 

برخوردار باشد و دیگر اینکه بازار مصرف معتبر و مطلوب 
در مورد آنها وجود داشته باشد.

باشد در خصوص روش  نیاز  بویه تصریح کرد: شاید  آل 
های متعارف و صحیح استفاده از لوازم آرایشی و بهداشتی 
از  گیرد  برمی  در  هم  را  جوانان  بویژه  زنان  هم  بیشتر  که 
سوی متولیان فرهنگی اقداماتی انجام شود اما ما هم وظیفه 
داریم در بحث مصرف محصولات آرایشی و بهداشتی غیر 
مجاز و تقلبی هشدارهای لازم را بدهیم که بارها از طریق 

رسانه ها این کار را انجام داده ایم.
وی با بیان اینکه آسان ترین راه برای اطمینان از کیفیت و 
سلامت محصولات آرایشی و بهداشتی تهیه آنها فروشگاه 
های معتبر و داروخانه ها است تصریح کرد: لوازم آرایشی 
وارداتی نیز باید پروانه بهداشتی ورود و برچسب اصالت 

و سلامت کالا را داشته باشند.
مدیرکل امور فرآورده های آرایشی و بهداشتی سازمان غذا 
و دارو تصریح کرد: مردم باید برای مصرف لوازم آرایشی 
خارجی حتما به برچسب اصالتی که توسط سازمان غذا و 

دارو صادر می گردد، توجه داشته باشند.
به گفته آل بویه، در موضوع حمایت از شرکت های تولید 
داخل، همواره سیاست های تشویقی را برای تولید کنندگان 
آرایشی و بهداشتی در نظر گرفته ایم و در سال های اخیر 
شرایط به گونه ای است که محصولات ایرانی در رقابت با 
فرآورده های آرایشی حرف های زیادی برای گفتن دارند.

عضو کمیته مشورتی بیماری های نادر وزارت بهداشت:

۸۰ درصد بیماری های
 نادر ژنتیکی است

بهداشت  وزارت  نادر  بیماری های  مشورتی  کمیته  عضو   
گفت:  بیماری ها  این  درصد   ۸۰ بودن  ژنتیکی  به  اشاره  با 
خاص  آنزیم های  رایگان  دریافت  بیمه ای،  کامل  پوشش 
مغز  پیوند  انجام  نادر،  متابولیک  اختلالات  به  مبتلایان  در 
جمله  از  نادر  سرطان های  برخی  در  رایگان  استخوان 

حمایت ها برای این بیماران است.
از  حمایت  ملی  روز  آستانه  در  پور  صالح  شاداب 
که  بیماری هایی  افزود:  اسفند(  )هشت  نادر  بیماری های 
انسانی  جمعیت های  در  کمی  شیوع  یا  فراوانی  دارای 
دلیل  به  ایران  در  و  می شود  نامیده  نادر  بیماری  هستند، 
بنیاد  اکنون  گسترده،  همه گیرشناسی  مطالعات  فقدان 
هزار   ۱۰ هر  در  ابتلا  مورد  یک  فراوانی  نادر  بیماری های 
به  گیرد  می  نظر  در  نادر  بیماری  تعریف  عنوان  به  را  نفر 

گفته می شود.
وی با اشاره به انواع این بیماری در جهان و ایران تصریح 
کرد: براساس برخی منابع، حدود هشت هزار نوع مختلف 
جهان  در  آن  به  مربوط  اختلالات  و  نادر  بیماری های  از 
ایران  نادر  بیماری های  بنیاد  در  تاکنون  اما  دارد  وجود 
۳۶۱ نوع بیماری مختلف به ثبت رسیده است که به مرور 
موارد جدیدی نیز به آن اضافه می شود.به گفته صالح پور، 
)یونیورسال(،  آلوپسی  گراویس،  میاستنی  نوروفیبروماتوز، 
شایعترین  از  اسکلرودرمی  و  ساکاریدوز  موکوپلی 
میاستنی  هستند.نوروفیبروماتوز،  ایران  در  نادر  بیماری های 
ساکاریدوز  موکوپلی  )یونیورسال(،  آلوپسی  گراویس، 
ایران  در  نادر  بیماری های  شایعترین  از  اسکلرودرمی  و 
کودک  متابولیسم  و  غدد  بیماری های  تخصص  هستندفوق 
نادر  بیماری های  بروز  در  موثر  عوامل  و  علل  به  اشاره  با 
اما  دارد  نادر وجود  بیماری های  برای  گفت: علل مختلفی 
بروز  دلیل  به  و  هستند  ژنتیکی  بیماری ها  این  درصد   ۸۰
گفته  می یابند.به  بروز  کروموزوم ها  یا  ژن ها  در  تغییرات 
به نسل دیگر  نسلی  از  ژنتیکی می تواند  تغییرات  این  وی، 
در  بار  اولین  برای  و  تصادفی  صورت  به  یا  شود  منتقل 
به  اشاره  با  پور  دهد.صالح  رخ  خانواده  یک  در  فرد  یک 
نادر  بیماری های  از  بسیاری  بروز  علت  بودن  ناشناخته 
بیماری های  نظیر  بیماری ها  این  از  بسیاری  داشت:  اظهار 
نادر  بیماری های  برخی  و  نادر  سرطان های  عفونی،  نادر 
ناشی از عوامل محیطی، ژنتیکی و ارثی نیستند و هنوز علل 
بسیاری از آنها ناشناخته است.این متخصص ژنتیک بالینی 
با اشاره به اهمیت پیشگیری از بروز بیماری های نادر تاکید 
از  قبل  مشاوره های  ژنتیک،  آزمایش های  غربالگری،  کرد: 
ازدواج، عدم مصرف داروهای تراتوژن در دوران بارداری، 
آلاینده ها  با  مواجهه  عدم  و  الکل  و  سیگار  استعمال  عدم 

تا حدودی می تواند از بروز این بیماری ها پیشگیری کند.
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کاربرد هوش مصنوعی در تشخیص زودهنگام سرطان ها
رییس دانشگاه علوم پزشکی تهران با تاکید بر اهمیت استفاده 
از هوش مصنوعی در تشخیص زودهنگام بیماری ها و از جمله 
سرطان ها گفت: با استفاده از هوش مصنوعی می توان سرطان ها 
را درحالی که هنوز چندان پیشرفته نشده و درمان آن در زمان 
کمتر و با هزینه کمتری انجام می شود، کنترل کرد؛ همانطور 
که در بیمارستان امام خمینی )ره( تصاویر ماموگرافی توسط 

هوش مصنوعی آنالیز می شود.
اقدامات  درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  قناعتی  حسین  دکتر 
مصنوعی  هوش  زمینه  در  تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه 
زندگی  در  را  زیادی  تغییرات  مصنوعی  هوش  کرد:  اظهار 
یک  با  حاضر  حال  در  که  همانگونه  است،  کرده  ایجاد  بشر 
آینده  در  می دهیم  انجام  را  کارهای خود  تمام  همراه  گوشی 
خواهد  نقش آفرینی  امور  از  بسیاری  در  مصنوعی  هوش  نیز 
از  بسیاری  اینکه در  ما برخلاف  کرد؛ در حال حاضر کشور 
زمینه ها همچون »نانو« رتبه بالایی داشته، اما در زمینه هوش 
مصنوعی در دنیا زیر ۷۰ و در منطقه رتبه ۱۱ را دارد و باید 
علوم  دانشگاه  و  باشیم  داشته  بیشتری  تلاش  زمینه  این  در 

هوش  بتواند  تا  کند  عمل  برنامه ریزی ها  طبق  تهران  پزشکی 
از  ایران  در  اینکه  بر  تاکید  با  گیرد.وی  کار  به  را  مصنوعی 
هوش مصنوعی در برخی زمینه ها استفاده عملیاتی شده است، 
گفت: در بیمارستان امام خمینی )ره( تصاویر ماموگرافی برای 
تشخیص سرطان سینه توسط هوش مصنوعی آنالیز می شود و 
سپس رادیولوژیست آن را بررسی می کند که این کار موجب 
شد تا دقت کار و میزان آشکارسازی سرطان و همچنین بهره 
مثال  عنوان  به  چراکه  یابد؛  افزایش  اجتماعی  و  اقتصادی 
درصورت شناسایی و آشکارسازی زودهنگام سرطان در یک 
خانم که بیماری در مراحل اولیه قرار دارد، می توان آن را با 
هزینه کمتر و به  صورت دائمی درمان کرد؛ اما در صورتی که 
پیشرفته  مراحل  در  فرد  و  پیگیری شود  دیرهنگام  درمان  این 
باید میلیاردها تومان جهت  بیماری برای درمان مراجعه کند، 
درمان هزینه کرد و از طرفی هم در چنین شرایطی میزان موثر 
بودن هزینه ها چشمگیر نیست و مرگ و میرها افزایش می یابد؛ 
بنابراین استفاده از هوش مصنوعی، یک سرمایه گذاری بزرگ 
است.رییس دانشگاه علوم پزشکی تهران با تاکید بر اینکه از 

هوش مصنوعی در زمینه های دیگری نیز می توان استفاده کرد، 
اطلاعات، کمک  تجمیع  زمینه های  در  گفت: هوش مصنوعی 
آلزایمری،  بیماران  مراقبتی  خود  داده ها،  آنالیز  مدیریت،  به 
باردار  مادر  بررسی رشد  و  بررسی رشد کودک  و  نگهداری 
تاثیرگذار  و  دارد  کاربرد   ... و  باردار  مادر  مراقبت  مراحل  و 
است. همچنین هوش مصنوعی می تواند در بیمارستان، بخش 
بیماران  از  ساعته   ۲۴ به صورت  پرستار  کنار  در  یو  سی  آی 
مراقبت کند و هر نوع بی نظمی در ضربان قلب بیمار را سریع 
 ۱۰ یو  سی  آی  در  وقتی  پرستار  که  حالی  در  دهد؛  اطلاع 
بنابراین  است؛  مشکل  آنها  به  همزمان  رسیدگی  دارد،  بیمار 
هوش مصنوعی در پزشکی تاثیر مهمی دارد. وی افزود: هوش 
مصنوعی همچنین می تواند در زمینه تحقیقات دارویی کمک 
به ۱۰ سال  نیاز  از تحقیقات ممکن است  کند؛ چراکه برخی 
زمان و هزینه های بالایی نیز داشته باشد ولی هوش مصنوعی 
و هم درصورت وجود  کند  کوتاه  را  مسیر  این  هم  می تواند 
داشتن خطر، دستور توقف دهد که در این صورت در زمان و 

هزینه صرفه جویی می شود.

آگهی مفقودی
 سند کمپانی و برگ سبز موتورسیکلت 
مدل  مشکی  برنگ   ، باجاج   cc200
راهور  از  صادره  مالکیت  )سند   ۱۳۸۹
فرماندهی انتظامی کشور (بشماره موتور

NE0JCGBSH۸۱۹۱2و شماره تنه 
د  Nمفقو E 0 * * *2 0 0 B ۸ ۹ 4 6 ۹ 5 ۳

گردیده و ازدرجه اعتبار ساقط میباشد.

مورخ  عمومی  مجمع  مصوبه  استناد  به  خشکبیجار  فرهنگیان  مصرف  تعاونی  شرکت 
۱۳۹6/۸/۱5 و تصویب آن توسط هیئت مدیره مورخ ۱40۱/6/۱2 و متعاقب آن در مجمع 
تا  نموده  اختیار  تفویض  به هیئت مدیره  نوبت دوم روز چهارشنبه ۱402/۱0/۱۳  عمومی 
یکباب مغازه تجاری تفکیک شده شرکت را واقع در خیابان سید جمال الدین اسدآبادی 
جنب بازارچه الماس شهر خشکبیجار را از طریق مزایده حضوری به فروش رساند. متقاضیان 
میتوانند از تاریخ انتشار این آگهی لغایت ۱40۳/۱/7 از ملک مورد مزایده بازدید و جهت 
کسب اطلاعات بیشتر به مدیریت تعاونی مراجعه و یا با شماره تلفن های 0۹۱۱۱۳۹۱4۱0 و 
0۱۳۳4460۸00 تماس حاصل نمایند. در صورت انجام نشدن مزایده در نوبت اول با همان 
دستور و در همان مکان به تاریخ ۱40۳/2/7 برای نوبت دوم موکول می گردد ، چنانچه 
مزایده در نوبت دوم انجام نگردد. مزایده نوبت سوم به تاریخ ۱40۳/۳/7 در همان مکان 

و با همان دستور انجام خواهد پذیرفت.
زمان و شرایط مزایده

۱- مزایده در ساعت ۱0 صبح روز سه شنبه مورخ ۱40۳/۱/7 در محل دفتر شرکت تعاونی 
با  بازرس و مدیر عامل و  با حضور اعضای هیئت مدیره و   ، مصرف فرهنگیان خشکبیجار 
حضور نماینده اتحادیه فرهنگیان گیلان و متقاضیان مزایده برگزار می گردد. 2 - کلیه 
شرکت کننده ها در مزایده می بایست جهت شرکت در مزایده مبلغ 250/000/000 ریال 
بانک ملی شعبه خشکبیجار واریز و فیش  نزد  به شماره حساب شرکت 0۱025۱۱6۳۱004 

پرداختی را تحویل واحد مالی تعاونی فرهنگیان نمایند.
۳-به تقاضای افرادی که فاقد فیش واریزی باشند، ترتیب اثر داده نخواهد شد. 

4- برنده یا برندگان مزایده می بایست حداکثر ظرف مدت 5 روز پس از برگزاری مزایده 
نسبت به واریز کل مبلغ مورد مزایده به حساب تعاونی اقدام نماید و امتناع برنده مزایده 
از واریز وجه در موعد مقرر بمنزله انصراف وی تلقی و سپرده او به نفع تعاونی ضبط و مورد 

مزایده به نفر دوم واگذار خواهد شد.
5 - چنانچه نفر دوم نیز از واریز وجه و تحویل گرفتن مورد مزایده ظرف مدت 5 روز 
خودداری کند سپرده او به نفع  تعاونی ضبط و مورد مزایده به نفر سوم به همین ترتیب 

رفتار خواهد شد.
6- پرداخت کلیه هزینه های مربوطه از قبیل هزینه آگهی کارشناسی و غیر بعهده برنده 

مزایده خواهد بود.
7-شرکت کارکنان دولت به ویژه اعضای تعاونی در مزایده بلامانع می باشد.

منوچهر فاخته/علیرضا فدائی /جمشید برومند/عباس هنربری/علی گلچین
محمد علی رنجبر نوشری/  مدیر عامل تعاونی مصرف فرهنگیان خشکبیجار 

حجت جوادی / بازرس

هیات مدیره شرکت تعاونی مصرف فرهنگیان خشکبیجار

تاریخ انتشار : 1402/12/09

آگهی مزایده حضوری مرحله اول
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هنرمندان، نویسندگان و روزنامه نگاران 
می توانند در قالب بیمه توافقی نیز تحت 

پوشش بیمه قرار گیرند عضو اتاق ایران با اشاره به فروش برندهای ثبت شده دلالان 
با قیمت های گزاف، گفت: با همکاری قوه قضاییه و دستگاه 
تجاری  برند  ثبت  از  دلالان  دست  است  قرار  اجرایی  های 

کوتاه  شود.
جهانی  سازمان  عضو  ایران  اینکه  بیان  با  احمدزاده  موسی 
مدیران  نگاه  عنوان کرد:  است،  تجاری  نشان  و  برند  اعطای 
در سرعت بخشی به صدور علائم، برندها و نشان های تجاری 
برند  اعطای  مسیر  در  که  مشکلاتی  متأسفانه  اما  است  مثبت 
معضلات  کاهش  برای  چند  هر  است.  بسیار  دارد،  وجود 
همچنان  اما  است  شده  تلاش  حدودی  تا  برند  ثبت  فرآیند 
از عواملی که دسترسی و سهولت  یکی  عنوان  به  برند  ثبت 

ایجاد کسب و کار را با مشکل مواجه می کند، مطرح است.
وی افزود: از گذشته برخی، برندهایی را با واسطه و آشنایان 
متعددی که داشتند ثبت کرده و با قیمت های گزاف به فروش 
می رسانند و یا به دنبال کسانی هستند که خواستار ثبت نشان 
و برند تجاری هستند با ثبت برند متقاضیان اقدام به فروش 

برند ثبت شده با قیمت های گزاف کنند.
با  بازرگانی  اتاق  در  متعددی  جلسات  داد:  ادامه  احمدزاده 
برگزار  قضائیه  قوه  و  اجرایی  دستگاه های  مسؤولان  حضور 
با اتخاذ راهکارهایی، دست  و این جمع بندی حاصل شد تا 
دلالان را از ثبت برند تجاری کوتاه کنند. یکی از راهکارها 
افرادی داده  به  تنها  این مسیر آن است که نشان تجاری  در 

شود که پروانه تولید اخذ می کنند.
ایران  بازرگانی  اتاق  کلان  اقتصاد  کمیسیون  رئیس  نایب 
نشان  نباید  برند؛  ثبت  اصلاح  روند  در  کرد:  خاطرنشان 
راه اندازی  را  تولیدی  داده شود که واحد  افرادی  به  تجاری 
را  آن  و  کرده  ثبت  را  تجاری  برند  یک  فقط  بلکه  نمی کنند 
ثبت  به  را  برندی  که  شخصی  هویت  می رسانند.  فروش  به 
پروانه  ثبت شده،  که شرکت  باشد  گونه ای  به  باید  می رساند 

بهره برداری و تولید را در اختیار داشته باشد.
یا  تجاری  نشان  نباید  تردید  بدون  کرد:  تصریح  احمدزاده 
برند  یا  نشان  آن  محصول  آنکه  مگر  نرسد  ثبت  به  برندی 
گونه  این  به  گذشته  در  فرآیند  این  برسد؛  تولید  به  تجاری 
پروانه  و  بهداشتی  پروانه  اخذ  است  لازم  البته  است.  نبوده 
تولید از جمله مدارک ضروری و الزامی برای ثبت برند شده 
و محرز شود که این برند قرار است چه محصولی را به بازار 

عرضه کند.
ثبت برند تنها چرخه معیوب در کشور ما نیست

احمدزاده با بیان اینکه ثبت برند تنها چرخه معیوب در کشور 
شده  منسوخ  دانش  و  اداری  بروکراسی  درگیر  که  نیست  ما 
است و باید به سمت چابک سازی حرکت کند، اظهار کرد: 
برند  ثبت  تا  است  شده  موجب  بروکراسی  و  دیوانسالاری 
ماه ها به طول بینجامد و بر اساس آمارها تا حدود یک سال 

به زمان نیاز داشته باشد.
ایران  بازرگانی  اتاق  کلان  اقتصاد  کمیسیون  رئیس  نایب 
داده  توسعه یافتگی  شعار  که  حالی  در  کرد:  خاطرنشان 
عقب  بسیار  یافته  توسعه  کشورهای  از  عمل  در  اما  می شود 
و  امور  فرآیند  تسهیل  جای  به  کسب وکارها  در  هستیم. 

مانع زدایی، مانع زدایی می شود.
در تمامی امور و فرآیندهای اخذ مجوز مشکلاتی وجود 

دارد
مربوط  بروکراسی  زمینه  در  مشکل  تنها  کرد:  تاکید  وی 
اخذ  فرآیندهای  و  امور  تمامی  در  و  نیست  برند  ثبت  به 
دنیا  این در حالی است که در  دارد  مجوز مشکلاتی وجود 
بروکراسی های پیچیده برداشته شده و به سمت سیستمی شدن 
حرکت شده است تا امور به صورت سبک تر و ساده تر انجام 

و به سمت افزایش بهره وری حرکت شود.
احمدزاده عنوان کرد: وقتی قرار است کاری به جلو حرکت 
مزیت  دارای  که  جاهایی  در  و  آن  ثانیه  ثانیه  به  باید  کند 
هست، ورود شود. در سیستم معیوب کنونی ثبت برند حداقل 
ما  که  است  حالی  در  این  و  دارد  نیاز  زمان  ماه   ۶ حدود 
تنش های سیاسی  در  درگیر  که  می کنیم  زندگی  منطقه ای  در 
بازارهای  و  ارز  نرخ  اقتصادی،  مختلف  نوسان های  و  بوده 
صادراتی وجود دارد و مشخص نیست شرکتی که قرار است 
تولیدی داشته باشد آیا در ۶ ماه آتی می تواند چنین تولید و 

صادراتی را داشته باشد یا خیر.

از  کار  و  کسب  مجوزهای  الکترونیکی  صدور  درباره  وی 
برخی  از سوی  که  مقاومتی  کار  و  ملی کسب  درگاه  طریق 
وجود  درگاه  این  به  پیوستن  در  مجوز  صادرکننده  مراجع 
دارد، عنوان کرد: کشور باید به سمت سیستمی شدن و انجام 
موجب  روند  این  کند  حرکت  الکترونیکی  صورت  به  امور 
دلیل  این  به  فساد  یابد.  کاهش  حداقل  به  فساد  تا  می شود 
و  سیستمی شدن  سمت  به  حرکت  که  بالاست  سیستم  در 

الکترونیکی شدن اندک و کند بوده است.
تسهیل  مجوزها  صدور  چه  هر  کرد:  خاطرنشان  احمدزاده 
شود شاخص سهولت کسب و کار بهبود خواهد یافت. موانع 
باید شناسایی شود و به حداقل کاهش یابد. اگر دغدغه رشد 
با  باید  کار  و  کسب  شروع  دارد  وجود  کشور  در  تولید  و 

حداقل زمان رو به رو شود.
وی تاکید کرد: برای رسیدن به توسعه اقتصادی نباید چرخ را 
از ابتدا اختراع کنیم باید از الگوهای موفق جهان بهره گرفته 
الگوبرداری  و از اقتصادهای نوظهور که رشد خوبی دارند، 

شود.
ایران  بازرگانی  اتاق  کلان  اقتصاد  کمیسیون  رئیس  نایب 
بین  از  کاغذی  مدارک  نام  به  چیزی  دنیا  در  کرد:  تصریح 
مجوزها  ملی  درگاه  توسط  امور  انجام  بنابراین  است  رفته 
موجب خواهد شد تا شفافیت ایجاد شده و فرارهای مالیاتی 
امنیت  و  یافته  کاهش  حداقل  به  پنهان  و  سایه  اقتصاد  و 

اقتصادی پایدارتری ایجاد شود.

برندفروشی با قیمت های گزاف
 ثبت برند توسط دلالان متوقف می شود

و  حمل  سازمان  مدیرعامل  با  نشست  در  کرج  شهردار 
پروژه  مدیر  و  سابیر  شرکت  مدیرعامل  کرج،  ریلی  نقل 
کلانشهر  این  شهری  مدیریت  تیم  تلاش  از  شهری  قطار 
و عوامل سازنده طرح برای اتمام هر چه سریع تر ایستگاه 
داد. خبر  تهران  به  کرج  متروی  اتصال  و  سلطانی  شهید 

مهرداد کیانی گفت: پس از ۱۷ ماه تلاش مستمر و پیشرفته، 
ایستگاه شهید سلطانی متروی این کلانشهر که محل اتصال 
 ۸۰ پیشرفت  به  است  تهران  متروی   ۵ متروی کرج و خط 

درصدی رسیده است.
در  اکنون  هم  سلطانی  شهید  ایستگاه  کرد:  اضافه  کیانی 
مرحله نازک کاری قرار دارد و به زودی این طرح تکمیل 
شده و مورد بهره برداری قرار خواهد گرفت.وی، با اذعان 
بر اینکه تلاش مجموعه مدیریت شهری تکمیل پروژه قطار 
شهری در کوتاه ترین زمان ممکن است، تاکید کرد:اجرای 
ظرف  خط  گذاری  ریل  و  روسازی  کیلومتر   ۶ به  نزدیک 
سه ماه گذشته انجام گرفته است.این مسئول، افزایش طول 
شهری  مدیریت  اهداف  از  را  کیلومتر   ۱۲ به  کرج  متروی 
حاضر  حال  در  کرد:  اظهار  و  خواند  دوره  این  در  کرج 
وجود  شهری  قطار  حوزه  در  مشکلی  نقدینگی  لحاظ  به 
پیش  که  است  در حالی  این  کرد:  ندارد.کیانی خاطرنشان 
باعث  نقدینگی  نبود  و طی سال های گذشته،  دوره  این  از 
شده بود قطار شهری کرج سال ها راکد باقی مانده و هیچ 
اسلامی  شورای  همت  با  اما  نیفتد  اتفاق  آن  در  پیشرفتی 
شهر و شهرداری و با تحولاتی که در این عرصه به وجود 
افتتاح و بهره برداری  آمد شاهد شکوفایی مجدد پروژه و 

تعدادی از ایستگاه ها بوده ایم.
سعید نژادخیر خبرنگار البرز

قرارداد  تأمین اجتماعی،  کل  اداره  روابط عمومی  به گزارش 
بیمه های توافقی از جمله بیمه توافقی هنرمندان، نویسندگان 
و روزنامه نگاران در اجرای ماده یک  قانون تأمین اجتماعی 
با  اجتماعی  بیمه های  انواع  گسترش  و  تعمیم  به منظور  و 
مختلف  نهادهای  و  کانون ها  صنفی،  انجمن های  سازمان ها، 

منعقد می شود.
اختیاری  ماهیت  توافقی  بیمه های  گزارش،  این  براساس 
دارند و مشمولان می توانند با اخذ معرفی نامه از نهاد مربوطه 
بیمه  حق  پرداخت  و  تأمین اجتماعی  سازمان  به  مراجعه  و 
ازکارافتادگی،  بازنشستگی،  مانند  قانونی  حمایت های  از 
بازماندگان، درمان )بدون پرداخت سرانه درمان و فرانشیز(، 
کمک  اروتز،  و  پروتز  هزینه  کمک  ازدواج،  هزینه  کمک 
همراه  و  بیمار  سفر  هزینه  کمک  و  ترحیم  مراسم  هزینه 

برخوردار شوند.
این گزارش حاکی است حداکثر سن متقاضیان بیمه توافقی 
۵۰ سال است و درصورتی که متقاضیان دارای سابقه قبلی 

پرداخت حق بیمه قابل قبول نزد. 
پرداخت  سابقه  مدت  معادل  باشند،  تأمین اجتماعی  سازمان 
سنی  به سقف  بیمه  نوع  این  به  ورود  برای  قبلی  بیمه  حق 
مجاز )۵۰ سال( اضافه می شود و در صورت احراز شرایط 
به عنوان مشمول پذیرفته می شود. شروع بیمه پردازی هریک 
از مشمولان با رعایت تاریخ شمول از تاریخ ثبت معرفی نامه 
معاینات  انجام  بود. مشمولان چنانچه واجد شرایط  خواهد 
با معرفی نامه تأمین اجتماعی قبل از  بیمه پردازی باشند،  بدو 
پرداخت حق بیمه مورد معاینه قرار گرفته و میزان توانایی 
جسمی و روحی آنان برابر ضوابط مقرر مورد سنجش قرار 

می گیرد.
نرخ حق بیمه در بیمه توافقی ۲۷ درصد دستمزد یا درامد 
پرداخت  مبنای  پایه  دستمزد  و  است  بیمه  کسر حق  مبنای 
برابر  و روزنامه نگاران 3/۱  نویسندگان  هنرمندان،  بیمه  حق 
و  شده  تعیین  کار  شورایعالی  مصوب  دستمزد  حداقل 
متقاضیان می توانند نسبت به انتخاب دستمزد مبنای پرداخت 
برابر حداقل و حداکثر دستمزد مصوب  بین 3/۱  بیمه  حق 
در زمان ثبت معرفی نامه اخذ شده از صندوق اعتباری هنر، 

اقدام کنند.
 این گروه از بیمه شدگان نیز مانند سایر بیمه شدگان باید مبلغ 
حق بیمه هر ماهه را حداکثر تا آخرین روز ماه بعد پرداخت 
نویسندگان  هنرمندان،  بیمه  قرارداد  انعقاد  است  کنند.گفتنی 
قبلی و در چارچوب  توافقات  اجرای  و روزنامه نگاران در 
مقررات بیمه صاحبان حرف و مشاغل آزاد با معرفی صندوق 

اعتباری هنر نیز کماکان میسر خواهد بود.
شهرکرد؛خبرنگار نسیم

چرا صنعت نفت در تیررس 
دشمنان است؟

صنعت نفت به طور مستقیم و غیر مستقیم به زندگی مردم 
سال  در  دشمنان  که  است  همین  برای  شاید  دارد  ارتباط 
جاری صنعت نفت را نشانه گرفته اند تا منجر به نارضایتی 

های اجتماعی شوند.
 صنعت نفت مستقیم ترین ارتباط را با زندگی مردم دارد، 
شاید برای همین است دشمنان در سال جاری صنعت نفت 
را نشانه گرفته اند که زندگی مردم را مختل کرده و نارضایتی 

اجتماعی ایجاد کنند.
حمله به سامانه سوخت و واکنش های پس از آن

سال جاری صنعت نفت افت و خیز فراوانی داشت، ۲۷ آذر 
اما در  افتاد  اتفاق  بود که حمله سایبری به سامانه سوخت 
کمتر از ۲۴ ساعت تمامی پمپ بنزین ها فعال بودند، البته به 
واکنش های  نیز  مسؤولان  و  مردم  سایبری  حمله  این  دنبال 
بنزین  قیمت  افزایش  بر  مبنی  ابتدا شایعاتی  در  دادند  نشان 
مطرح شد که در همان ساعت های ابتدایی این شایعه تکذیب 
و به دنبال آن جلیل سالاری مدیر عامل شرکت ملی پخش 
و پالایش فرآورده های نفتی در رابطه با این موضوع گفت: 
امروز چالشی را در مسیر کارت خوان های برخی از جایگاه 
عرضه سوخت در سراسر کشور داشتیم که طبق پیگیری های 
تجربه گذشته  از  ما  را شامل می شد.  ما ۶۰ درصد جایگاه 
استفاده کردیم و برای اینکه اخلال ایجاد نشود فرایند ارتباط 
کردیم  قطع  بودند  که دچار مشکل شده  با جایگاه هایی  را 
و با تشکیل تیم های فنی که هم اکنون به جایگاه ها مراجعه 
کنند  فعال  دستی  به صورت  را  رسانی  تا سوخت  می کنند 
فعال  را  عرضه  مجاری  همه  آینده  ساعات  تا  داریم  سعی 
کنیم.پس از آن جواد اوجی وزیر نفت با حضور میدانی در 
یکی از جایگاه های تهران با اشاره به مشکل ایجاد شده در 
عرضه سوخت که از صبح امروز رخ داد گفت: ساعت از 
۱۰ گذشته بود که مطلع شدیم جایگاه های عرضه سوخت به 
صورت پراکنده در سراسر کشور دچار حمله سایبری شدند.

به گفته وزیر نفت، زمانی که این اتفاق رخ داد ستاد بحران 
و  داد  جلسه  تشکیل  نفت  وزارت  مدیران  با حضور  سریع 
با توجه به تجربه قبلی که در سال ۱۴۰۰ داشتیم سامانه به 
صورت آفلاین شروع به خدمت رسانی کرد. همچنین امروز 
شده  شایعه  که  موضوع  این  و  شد  خواهد  برطرف  مشکل 

قیمت بنزین قرار است افزایش یابد تکذیب می شود.
بسیار  ذخیره سوخت  وضعیت  داد:  ادامه  مسؤول  مقام  این 
عالی است و قرار نیست هیچ تغییری در سهمیه رخ دهد و 
سهمیه مردم نیز در کارت های سوخت محفوظ خواهد ماند.

اختلال به وجود آمده از مجرای سامانه سوخت نبود
پخش  شرکت  عامل  مدیر  نسب  سالاری  جعفر  نهایت  در 
فرآورده های نفتی به مهر اذعان کرد، اختلالی در جایگاه های 
سوخت وجود داشته که آن را برطرف کردیم؛ امروز میگویم 
نمی شود.  مربوط  ما  به  سوخت  جایگاه های  هک  مساله 
همچنین زمانی که افراد به جایگاه می رفتند امکان پرداخت 
این  به  پاسخ  در  نداشت.وی  وجود  ملت  بانک  درگاه  با 
طریق  از  اختلال  که  دارد  مساله صحت  این  آیا  که  سوال 
درگاه پرداخت بانک ملت صورت گرفته است یادآور شد: 
یک اختلالی بوده است و اکنون رفع شده است، اعلام این 
علت  باید  نهاد  این  و  است  عامل  غیر  پدافند  با  موضوع 
این اختلال را اعلام کند.به گفته مدیر عامل شرکت پخش 
فرآورده های نفتی باید در نظر داشت که مشکل ایجاد شده 

از مجرای ما یعنی سامانه سوخت نبوده است.
توجه  با  بود،  داشته  اذعان  سالاری  جلیل  هم  این  از  پیش 
شبکه وجود  از  امکان هک خارج  سامانه،  بودن  آفلاین  به 
ندارد اما مسأله پرداخت از طریق نظام بانکی می ماند که باید 

توسط مسؤولان امر بررسی شود. 

نشست شهردار کرج با عوامل 
سازنده قطار شهری
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هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون 
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 

سند رسمی
مورخه   ۱۴۰۲۶۰۳۱۸۰۰۴۰۰۹۲۵۸ شماره  رای  برابر 
ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  ۱۴۰۲/۱۱/۰۸ موضوع 
واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  اراضی 
ثبتی رودبار تصرفات مالکانه سعادت حسن پور فرزند علی 

اشرف مورد تایید قرار گرفت.
۱ - ششدانگ یک باب خانه و محوطه بمساحت ۳۰۸/7۲ 
متر مربع به شماره پلاک فرعی ۴۹۴ مجزی از پلاک ۲۳7 
از اصلی ۱۳ واقع در خرمکوه بخش ۱7 گیلان از مالکیت 
علی اکبر خان سلیمی و غیرو به آدرس شهرستان رودبار 

- خرمکوه - محرز گردیده است.
آگهی  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  لذایه 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  میشود 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
به  را  اعتراض خود  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه 
مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  تاریخ  از 
انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند.  تقدیم  قضایی 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۲/۰۹

تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۲/۲۳ م الف ۱7۵۹
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودبار -اکبری

***************
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون 
فاقد  وساختمانهای  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 

سند رسمی
مورخه   ۱۴۰۲۶۰۳۱۸۰۰۴۰۰۹۲۵۴ شماره  رای  برابر 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع   ۱۴۰۲/۱۱/۸
اراضی ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
رودبار تصرفات مالکانه ظریف نظری فرزند قربانعلی مورد 

تایید قرار گرفت .
۱ - ششدانگ یک باب خانه و محوطه بمساحت ۲7۹/۱۱ 
قرار  راه  در حریم  مربع  متر   ۱۹/۰۴ مقدار  که  مربع  متر 
 ۲۳7 پلاک  از  مجزی   ۴۹۵ فرعی  پلاک  شماره  به  دارد 
از اصلی ۱۳ واقع در خرمکوه بخش ۱7 گیلان از مالکیت 
علی اکبر خان سلیمی و غیرو به آدرس شهرستان رودبار 

- خرمکوه - محرز گردیده است.
آگهی  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  میشود 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
به  را  اعتراض خود  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یکماه 
به مراجع  را  ،اعتراض دادخواست خود  تسلیم  تاریخ  از 
انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند.  تقدیم  قضایی 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۲/۰۹

تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۲/۲۳ م الف ۱7۶۲
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رودبار -اکبری

*****
نظر به اینکه آقای محمد آدرم فرزند عباس دارای شماره 
شرایط  از  مندی  بهره  خواست  در   ۲۶۶۸۰۳۳۹۳۴ ملی 
سخت و زیان آور بازنشستگی پیش از موعد خود را تسلیم 
استان گیلان  آور  زیان  و  مشاغل سخت  دبیرخانه کمیته 

کمیته   ۱۴۰۲/۰۹/۲۲ مورخ  مصوبه  طبق  و  است  نموده 
شناخته شده  آور  زیان  و  مطروحه سخت  مشاغل  بدوی 
لذا با توجه به مجهول المکان بودن کارفرما شرکت دام 
و دریا، مستند به ماده 7۳ آیین دادرسی مدنی و ماده ۴۸ 
از جراید  یکی  در  ابلاغ  آگهی  این  کار  دادرسی  آیین 
اعلام  جهت  موصوف  کارفرمای  تا  درج  الانتشار  کثیر 
آدرس و دریافت رای صادره به دبیرخانه مشاغل سخت 
و زیان آور اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
گیلان واقع در رشت میدان انتظام )فلکه رازی(، خیابان 
رفاه  و  کار  تعاون،  اداره  ادارات  مجتمع  پزشکی  نظام 

اجتماعی حضور بهم رساند .
تاریخ انتشار ۱۴۰۲/۱۲/۹

شناسه ۱۶7۳۹۱7
*****

آگهی فقدان سند مالکیت 
خانم آذر شیرزادی با تقدیم دو برگ استشهادیه مصدق 
شده مدعی است که سند مالکیت پلاک ۱۳۴۶۵ فرعی از 

۱۳۸ - اصلی با مشخصات ذیل: 
به پلاک  آپارتمان مسکونی  قطعه  : یک  مشخصات ملک 

ثبتی ۱۳۴۶۵ فرعی از ۱۳۸ اصلی 
مشخصات مالکیت: 

مالکیت آذر / شیرزادی بعنوان مالک شش دانگ عرصه و 
اعیان با شماره مستند مالکیت ۱۱77۰۱ تاریخ ۱۳۹۶.۰۸.۱۳ 
استان  کرمانشاه  شهر   ۱۹ شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه 
چاپی  بشماره  اصلی  مالکیت  سند  موضوع  کرمانشاه، 
الکترونیکی  دفتر  شماره  با   ۹۴ سال  ب  سری   ۱۹۳۰۳۳

۱۳۹۶۲۰۳۱۶۰۰۱۰۱۱۵۶۶ ثبت گردیده است. 
شماره  رهنی  املاک:  دفتر  محدودیت   : محدودیت 
رسمی  اسناد  دفترخانه   ۱۴۰۰.۱۰.۱۴ مورخ   ۲۹۱۶۹
شماره ۱۳۶ شهر کرمانشاه استان کرمانشاه که بنفع بانک 
مبلغ  به  کرمانشاه   ۵7۰۱ کد  کرمانشاه  شعبه  ایران  ملی 
بر  شده  ثبت  سال   ۱۰ مدت  به  ریال   ۱۸.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰
ماده  طبق  مراتب  لذا  گردیده  مفقود  انگاری  سهل  اثر 
۱۲۰- ایین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
تا چنانچه فرد با افرادی مدعی انجام معامله یا وجود سند 
آگهی  این  انتشار  تاریخ  از  میباشد  آنان  نزد  در  مالکیت 
به مدت ۱۰ روز مراتب را به این اداره اعلام دارند در 
غیر اینصورت نسبت به صدور سند مالکیت طبق مقررات 
اقدام و سند مالکیت اولیه از درجه اعتبار ساقط و ابطال 

خواهد شد
ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  مدیر  مویدی-  سجاد 

کرمانشاه ناحیه یک
م الف۴۰۲7

****
آگهی قانون تعیین تکلیف اراضی وساختمانهای فاقد سند 

رسمی شهرستان خرم آباد-سری ) 236( جمعی
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   ۳ و   ۱ مواد  دستور  به  نظر 
،املاک  رسمی  سند  فاقد  ساختمان های  و  اراضی 
متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور 
مستقر در واحد ثبتی خرم آباد  مورد رسیدگی و تصرفات 
مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده 
آگهی  نوبت  دو  در  ذیل   شرح  به  عموم  اطلاع  جهت 
سند  صدور  به  نسبت  هرکس  که  صورتی  در  می گردد. 
تواند  می  باشد  داشته  اعتراض  متقاضیان  بنام  مالکیت 
اعتراض  ماه   دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از 
تسلیم  محل  واملاک  اسناد  ثبت  اداره  به  کتباً  را  خود 
تسلیم  تاریخ  از  یکماه  مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  وپس 
قضایی  محترم  مراجع  به  خودرا  دادخواست  اعتراض 
تقدیم وگواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل 
قانونی  نماید، در صورتی که اعتراض در مهلت  تحویل 
به  دادخواست  تقدیم  گواهی  معترض  یا  نگردد  واصل 

به  مبادرت  ثبت  اداره  نکند  ارائه  محل  عمومی  دادگاه 
صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از 
مراجعه متضرر به دادگاه نیست .تاریخ انتشار نوبت اول  : 

) ۱۴۰۲/۱۲/۰۹(       نوبت دوم: ) ۱۴۰۲/۱۲/۲۶(    
 نام روزنامه   

۱ - تقاضای »آقای دوستعلی قنبری یکتا« فرزند »ولی« 
نسبت به »ششدانگ یکباب ساختمان« بمساحت »۱۶۸.۸7« 
از  فرعی  از پلاک شماره »۲۸۹7«  مترمربع مجزی شده 
»۱۰« اصلی واقع در بخش »۲« خروجی از مالکیت مالک 

اولیه »روح اله یوسفی«
 ۲- تقاضای »آقای احمد کمالی« فرزند »نورعلی« نسبت 
 »۱۱۲.۴۹« بمساحت  ساختمان«  یکباب  »ششدانگ  به 
فرعی   »۴۳۳۵« شماره  پلاک  از  شده  مجزی  مترمربع 
از »۴۲« اصلی واقع در بخش »۲«  خروجی از مالکیت 

مالک اولیه »رضا رش جمشیدی«
فرزند  محجوب«  حسینی  داراب  »آقای  تقاضای   -۳
بمساحت  به »ششدانگ زمین مزروعی«  نسبت  »رمضان« 
از پلاک شماره »۹۹«  »۱77۹.۳۰« مترمربع مجزی شده 
از  خروجی    »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۲۵« از  فرعی 

مالکیت مالک اولیه » رمضان حسینی«
فرزند  محجوب«  حسینی  داراب  »آقای  تقاضای   -  ۴
بمساحت  به »ششدانگ زمین مزروعی«  نسبت  »رمضان« 
»77۹۶.۳۹« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۱۰۱« 
از  خروجی    »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۲۵« از  فرعی 

مالکیت مالک اولیه »رمضان حسینی«
فرزند  محجوب«  حسینی  داراب  »آقای  تقاضای   -  ۵
بمساحت  به »ششدانگ زمین مزروعی«  نسبت  »رمضان« 
از پلاک شماره »۹۸«  »۶۰۱۳.۱7« مترمربع مجزی شده 
از  خروجی    »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۲۵« از  فرعی 

مالکیت مالک اولیه »رمضان حسینی«
فرزند  محجوب«  حسینی  داراب  »آقای  تقاضای   -۶
بمساحت  به »ششدانگ زمین مزروعی«  نسبت  »رمضان« 
»۱7۴۵.7۴« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۱۰۰« 
از  خروجی   »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۲۵« از  فرعی 

مالکیت مالک اولیه »رمضان حسینی«
7 - تقاضای »خانم چمن سگوند« فرزند »درویش حسین« 
نسبت به »ششدانگ زمین مزروعی« بمساحت »۳۸۹7.۳۵« 
از  فرعی   »۴۲۲« شماره  پلاک  از  شده  مجزی  مترمربع 
مالکیت  از  خروجی    »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۴۹«

مالک اولیه »پاپی سگوند«
»درویش  فرزند  سگوند«  چمن  »خانم  تقاضای   -  ۸
بمساحت  مزروعی«    زمین  به »ششدانگ  نسبت  حسین« 
»۶۸۱۳.۸۰« مترمربع مجزی شده از پلاک شماره »۴۲۰« 
از  خروجی    »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۴۹« از  فرعی 

مالکیت مالک اولیه »پاپی سگوند«
۹ - تقاضای »خانم چمن سگوند« فرزند »درویش حسین« 
 »۸۶۲۲« بمساحت  مزروعی«   زمین  »ششدانگ  به  نسبت 
از  فرعی   »۴۲۱« شماره  پلاک  از  شده  مجزی  مترمربع 
مالکیت  از  خروجی    »۴« بخش  در  واقع  اصلی   »۴۹«

مالک اولیه »پاپی سگوند«
۱۰- تقاضای »اقای غلامرضا چنگائی« فرزند »سبز خدا« 
نسبت به »ششدانگ یکباب ساختمان« بمساحت »۱۴۶.۰۰« 
از  فرعی  از پلاک شماره »۵۳۶۳«  مترمربع مجزی شده 
»۴۴« اصلی واقع در بخش »۲« خروجی از مالکیت مالک 

اولیه »جبار توکلی«   
صیدآقا نجفوند دریکوندی

شناسه   آباد-  خرم  املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  رییس 
۱۶7۴۲۲7

*****
آگهی اختصاصی موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ماده 3 و ماده 13 

آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
و   ۱۴۰۱۶۰۳۱۲۰۰۱۰۰۹۶7۱ شماره  آرا  برابر 
شماره  اصلاحی  رای   ۱۴۰۱۶۰۳۱۲۰۰۱۰۰۹۶۴7
تعیین  قانون  موضوع  هیئت   ۱۴۰۲۶۰۳۱۲۰۰۱۰۱۰۱۳۳
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
مالکانه  تصرفات  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند 
و    ۱۴۰۱۱۱۴۴۱۲۰۰۱۰۰۰۱۰۰ های  کلاسه  بلامعارض 

۱۴۰۱۱۱۴۴۱۲۰۰۱۰۰۰۴۳۴
 تقاضای ۱-  آقای  محمد آجودانی  به شماره شناسنامه 
فرزند  رامیان  از  صادره   ۴۸7۹۶۲۳۱۸۰ ملی   کد  و   ۸7
غلامحسین درسه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین  
که در آن احداث بنا شده است  ۲ - خانم افروز قربان 
 ۲۲۶۹۳7۱۲۹۱ ملی  کد  و  شناسنامه۳۰۲  شماره  به  زاده 
از  مشاع  دانگ  سه  در  رضا  فرزند  آباد  علی  از  صادره 
شده  بنا  احداث  آن  در  که  زمین   قطعه  یک  ششدانگ 
است ، بمساحت کل عرصه   ۲۰۰/۱۵ متر مربع از پلاک 
شماره ۱۲۶- اصلی واقع در اراضی گلند بخش دو حوزه 
ثبت گرگان طبق رای صادره حکایت از انتقال از مالک 
رسمی محمد حسین شهرآبادی  به متقاضی دارد. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله پانزده 
به  نسبت  که   اشخاصی  رو  این  از  شود  می  آگهی  روز 
می  باشند  داشته  اعتراض  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
ماه  دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
اعتراض خود را  با ذکر شماره پرونده به این اداره تسلیم 
تسلیم  تاریخ  از  یکماه  مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  پس  و 
به مرجع  را  ، دادخواست خود  ثبتی  به مرجع  اعتراض 

ذیصلاح قضائی تقدیم نماید. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۱۱/۲۴  تاریخ انتشار نوبت 

دوم : ۱۴۰۲/۱۲/۰۹ شناسه آگهی  :  ۱۶۶۴۳۸۸  
مهدی شاه مهری- سرپرست  اداره ثبت اسناد واملاک 

منطقه یک گرگان
****

قانون  آییننامه   ۱۳ ماده  و  قانون   ۳ ماده  موضوع  آگهی 
فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین 

سند رسمی  
مورخه   ۱۴۰۲۶۰۳۱۶۰۱۴۰۰۳7۱۱ شماره  رای  برابر 
۱۴۰۲.۱۱.۱7 هیات اول دوم موضوع قانون تعیین تکلیف 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه دو 
دانشگاه  خانم  آقای/  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات 
به  کرمانشاه  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم 
ساختمان  دانگ  شش  در   ۱۴۰۰۰۲7۵۹۵۰ ملی  شناسه 
روبروی دانشکده بهداشت ) دانشکده پرستاری و مامایی 
پلاک  از  قسمتی  در  مربع  متر   ۵7۴۴۳.7۲ مساحت  به   )
کرمانشاه  شهرستان  حومه  سه  بخش  در  واقع  اصلی   ۱۹
 ، بهداشت  دانشکده  روبروی  آباد  دولت  بلوار  ادرس  به 
محل دانشکده پیراپزشکی و پرستاری مامایی خریداری 
از مالک رسمی آقای عبدالحسین توکلی محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
اشخاص  که  صورتی  در  شود  می  آگهی  روز   ۱۵ فاصله 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت 
باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲.۱۱.۲۴ 

تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲.۱۲.۰۹ فرشاد نادری رئیس 
ثبت اسناد و املاک
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6
استان هااستان ها
کاهش بهای تمام شده تنها راه 

کنترل گرانی مسکن است

با حضور مسئولان کشوری و استانی انجام می شود؛

کاشت یک میلیون درخت در کهگیلویه و 
بویراحمد با محوریت بسیج سازندگی

با حضور مسئولان کشوری و استانی کاشت بیش از یک 
میلیون نهال در کهگیلویه و بویراحمد با محوریت بسیج 

سازندگی سپاه فتح ، در 8 اسفندماه اجرا می شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی بسیج سازندگی سپاه فتح 
مثنوی  سردار  حضور  با  بویراحمد؛   و  کهگیلویه  استان 
جانشین فرمانده سپاه فتح ، سرهنگ رضایی مسئول بسیج 
فرماندهان  و  مسئولین  از  جمعی  و  فتح  سپاه  سازندگی 
و  کهگیلویه  استان  مختلف  شهرستانهای  نواحی  بسیج 
بویراحمد نشست هماهنگی کاشت نهال به منظور تحقق 
میلیارد  یک  کاشت  بر  مبنی  انقلاب  معظم  رهبر  منویات 
نهال، به صورت ویدئو کنفرانس برگزار و بر برنامه ریزی 
و تعامل رده های مختلف اجتماعی در اجرای این طرح 

تأکید شد. 
بسیج  قرارگاه  مسئول  رضایی  حسن  پاسدار  سرهنگ 
سازندگی، پیشرفت و آبادانی سپاه در ابتدای این نشست 
تحقق طرح  در جهت  گرفته  اقدامات صورت  تشریح  با 
بر  داشت:  اظهار  درخت،  میلیارد  یک  سراسری  کاشت 
اساس تفاهم نامه منعقد شده با منابع طبیعی و طبق سهمیه 
پیش بینی شده مقرر گردیده که هر سال تعداد یک میلیون 
و 50 هزار اصله نهال و 3 میلیون بذر در استان کهگیلویه 
به مدت 4 سال کاشته شود که خوشبختانه  بویراحمد  و 
مناطق  در  نهال  اصله   500 و  هزار   16 تعداد  تاکنون 

مختلف استان کاشته شده است. 
اسفند   8 روز  در  شده  بینی  پیش  برنامه  به  اشاره  با  وی 
به کمک  استان  مختلف  مناطق  در  جهت کاشت درخت 
بسیج سازندگی سپاه فتح ، گفت: در این روز با دعوت 
از مسئولان کشوری و حضور مدیران مختلف دستگاهها 
دولتی، نظامی و انتظامی ، برنامه کاشت درخت در مناطق 
مختلف استان کهگیلویه و بویراحمد به صورت همزمان 

اجرا خواهد شد.
برخی  به  اشاره  با  فتح  سپاه  سازندگی  بسیج  مسئول 
اجرای طرح سراسری  اقدامات صورت گرفته در جهت 
بسیج  داشت:  اظهار   ، درخت  میلیارد  یک  کاشت 
مکانیکی  بیل  آلات  ماشین  اعزام  با  فتح  سپاه  سازندگی 
همچنین  و  گودال  حفر  جهت  مختلف  شهرستانهای  به 
استفاده از توان گروههای مختلف جهادی در کنار توان 
اجتماعی تمام تلاش خود را جهت تحقق این مهم بکار 

بسته است. 
بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  فتح  سپاه  فرمانده  جانشین 
گرفته  صورت  اقدامات  از  تقدیر  با  جلسه  این  در  نیز 
آنها،  نگهداری  و  نهال  کاشت  مورد  در  نکاتی  بیان  با 
اظهار داشت: علیرغم هماهنگی های بعمل آمده متأسفانه 
و  حفظ  در  ریزی  برنامه  عدم  شاهد  گذشته  سالهای  در 
امید است در  بودیم که  نهال های غرس شده  نگهداری 
سازمانهای  نگرش  تغییر  با  آینده  سالهای  و  جاری  سال 
متولی ، شاهد به ثمر نشستن نهالهای غرس شده باشیم. 

سردار مثنوی با بیان اهمیت کاشت درخت و تأثیر آن در 
اکوسیستم و محیط زیست ابراز داشت: نشاط و طراوت 
مردم و حیات موجودات به وجود درخت بستگی دارد و 
با توجه به اینکه درصد کمی از جنگل در ایران اسلامی 
واقع شده لذا می طلبد که همه ما با همراهی مردم تلاش 
بکار  درخت  میلیارد  یک  کاشت  تحقق  جهت  را  خود 
گیریم و این مهم نیاز تلاش همکانی، توجه به زیست بوم 

استانها و همچنین نگهداری است. 
از مجموعه سپاه فتح در حفظ و نگهداری  با تقدیر  وی 
گفت:   ، گذشته  سالهای  در  شده  غرس  های  نهال  از 
رعایت  زدایی،  آفت  مراقبتی،  اقدامات  با  خوشبختانه 
اصول در نحوه کشت شاهد به ثمر نشستن درصد زیادی 
از نهال های غرس شده بودیم که این امر در نوع خود 

کم نظیر و شایسته تقدیر است. 
جانشین فرمانده سپاه فتح استان در ادامه، کاشت درخت 
را محدود به تاریخ پیش بینی شده )8 اسفند( ندانست و 
تأکید کرد: با انجام اقدامات مراقبتی و با توجه به شرایط 
تا  توان  می  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  هوایی  و  آب 

پایان اردیبهشت ماه اقدام به کاشت نهال کرد. 
مختلف  های  مکان  ظرفیت  از  استفاده  مثنوی  سردار 
پادگانها،  مقاومت،  نواحی  بسیج،  پایگاههای  همانند 
نواحی آموزشی ، مساجد، مصلاها ، پارک ها، محله های 
کم برخوردار در حاشیه شهرها را یکی از موارد مؤثر در 
در  درخت  هزار   50 و  میلیون  یک  سالانه  کاشت  تحقق 

کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد. 
وی موضوع آبیاری به موقع نهال ها را بسیار مهم دانست 
بسیج  ظرفیت  از  استفاده  با  باید  منطقه  هر  در  گفت:  و 
به  توجه  با  و  کشت  ناظر  عنوان  به  کشاورزی  جامعه 
شرایط آب و هوایی اقدام به کاشت نهال کرد تا در بحث 
فتح  سپاه  فرمانده  جانشین  نیاید.  پیش  مشکلی  نگهداری 
استان حضور مسئولین ، اقشار مختلف، ریش سفیدان و 
ارزیابی  مفید  بسیار  سراسری  طرح  این  در  را  متنفذین 
توان  این طرح می  اظهار داشت: در  مثنوی  کرد. سردار 
در راستای ارج نهادن به مقام شامخ شهید و شهادت در 

سطح استان نیز اقدام به غرس نهال کرد.
کاشت  شد  مقرر  همچنین  نشست  این  در  است  گفتنی 
توسط  گانه   22 مناطق  در  کرامت  طرح  قالب  در  نهال 
مدیران محله به کمک بسیج سازندگی و بسیج مهندسین 
نفوذان  ذی  و  پایگاهها  محلی،  ظرفیتهای   ، کشاورزی 
محله کاشت درختان مثمر و زینتی جهت نشاط اجتماعی 
خیابانها  و  ها  پارک   ، برخوردار  کم  محلات  شادابی  و 
انجام شود. همچنین در این نشست مسئولان نواحی بسیج 
شهرستانها به ارائه گزارش عملکرد در حوزه درختکاری 

پرداختند. 
خبر نگار یاسوج سید احمد ذوالفقاری

در  گذاری  سرمایه  های  صندوق  گذاری  سرمایه  مدیر   
قزوین گفت: کاهش بهای تمام شده و افزایش ساخت و 

ساز، راهکاری برای کنترل گرانی در حوزه مسکن است.
مصطفی تقی زاده اظهار کرد: راهکار کاهش قیمت مسکن 
به 2 صورت افزایش عرضه و یا کاهش تقاضا صورت می 
پذیرد که در این رابطه باید اذعات داشت که کاهش تقاضا 
قیمت  افزایش عرضه  با  اما می شود  نیست  ما  اختیار  در 

مسکن را تا حدودی کنترل کرد.
خاطرنشان  مسکن،  قیمت  کاهش  نحوه  به  اشاره  با  وی 
کرد: برای انجام این موضوع راهکارهای متعددی از جمله 
افزایش ساخت و سازها و سرعت بخشیدن به وعده رییس 
میلیون مسکن در کشور  بر ساخت چهار  مبنی  جمهوری 

می تواند محقق شود که خوشبختانه انجام این رویداد در 
استان قزوین به طور چشمگیری در حال انجام است.

مالیات  موضوع  به  گذاری  سرمایه  بازار  گر  تحلیل  این 
از  یکی  گفت:  و  کرد  اشاره  مسکن  قیمت  کاهش  در 
پرداخته،  آن  به  جدی  طور  به  نیز  دولت  که  موضوعاتی 
افزایش مالیات بر خانه های خالی است که این مساله نیز 
می تواند نقش مهمی را در کاهش قیمت مسکن به همراه 

داشته باشد.
به گفته تقی زاده، افزایش تسهیلات خرید مسکن از سوی 
و  خرید  انداختن  جریان  به  ضمن  تواند  می  نیز  دولت 
فروش در این حوزه، قیمت مسکن را نیز تا حد چشمگیری 

کاهش دهد.
از راهکارهای مهم در حوزه  وی یادآور شد: یکی دیگر 
و  ساختمانی  مصالح  قیمت  کاهش  مسکن،  قیمت  کنترل 
مساعدت  نیازمند  هم  بخش  این  در  که  است  کار  نیروی 
و کمک دولت هستیم تا ورود جدی به این بخش داشته 

باشد.
گذشته  های  سال  طی  مردم  بیشتر  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بهترین جا برای سرمایه گذاری را بازار مسکن هدف قرار 
داده اند، تاکید کرد: متاسفانه این ضرب المثل قدیمی که 
می گوید »زمین را نگهدار تا زمین نگهت دارد« باعث شده 
تا افرادی که از تمکن مالی خوبی برخوردارند، در حوزه 
هم  مساله  این  و  کنند  گذاری  سرمایه  ساختمان  و  زمین 
نیازی به تحلیل های پیچیده ندارد در حالی که تنها افزایش 

تقاضا یک موضوع باعث افزایش قیمت آن می شود.
تقی زاده ادامه داد: این تقاضا از جانب سه گروه ایجاد می 
ها هستند، گروه دوم سرمایه  اولی  اول خانه  شود، گروه 
گذارها و گروه سوم کسانی هستند که می خواهند خانه 

شخصی خود را تغییر دهند.
با اشاره به این سه گروه افزود: در مورد خانه اولی  وی 
ها، با توجه به افزایش قیمت و میزان درآمدها، متقاضیان 
مسکن که طی سال های 1400 و 1401 نتوانسته اند خانه 
بخرند، امسال نسبت به تهیه آن می توانند اقدام کنند و این 

اقدام آنها در بخش اقدام ملی مسکن میسر خواهد بود.
وی یادآور شد: براساس آمارهای موجود، افرادی هم که 
می خواهند خانه شخصی خود را تغییر دهند یا کسانی که 
سرمایه مازادی داشته باشند که بخواهند طبق آن خانه خود 

را تغییر دهند هم تعدادشان کم است.
بازار  که  کشورهایی  در  اقتصادی،  تحلیلگر  این  گفته  به 
سمت  به  مردم  غالبا  ندارد،  زیادی  عمق  آنها  در  سرمایه 
حرکت  مسکن  مثل  موازی  بازارهای  در  گذاری  سرمایه 
قزوین هم شاهد آن  اتفاقی است که در  این  می کنند و 
سرمایه  استان،  این  در  مسکن  متقاضیان  اغلب  و  هستیم 

داران هستند.
آینده،  سال  در  مسکن  بازار  بینی  پیش  در خصوص  وی 
گفت: به طور کلی بهار و تابستان نسبت به پاییز و زمستان 
فصل جا به جایی است و تغییر منزل رونق بیشتری دارد، 
در این فصل ها خرید و فروش هم افزایش پیدا می کند و 

قیمت ملک هم طبق انتظارات بالا می رود.

برکه های جزیره قشم 
شناسنامه دار می شوند

موضوع  گفت:  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل   
آبخیزداری، شناسنامه دار کردن همه برکه ها )آب انبارها( 
این  مصرف  مدیریت  برای  آب  توزیع  هوشمند  سامانه  و 

جزیره با برنامه ریزی صورت گرفته اجرایی می شود.
 عادل پیغامی در آیین اختتامیه نخستین جشنواره ملی آب 
و آوا، اظهار کرد: بررسی های تاریخی نشان می دهد که 
ساکنان جزیره جهانی قشم از سال های دور با روش های 
داد:  ادامه  اند.وی  بوده  آشنا  آبخیزداری  تمدنی  و  انسانی 
امروز علاوه بر استفاده از روش های جدید در حوزه نمک 
بهتر  و  بیشتر  آشنایی  نیازمند  و شیرین کردن آب،  زدایی 
مدیریت  و  آبخیزداری  حوزه  در  گذشتگان  های  شیوه  با 
قشم  آزاد  منطقه  سازمان  هستیم.مدیرعامل  آب  مصرف 
اضافه کرد: شهر قشم در آینده ای نزدیک به دومین شهر 
کشور در استفاده از سیستم هوشمند توزیع آب تبدیل می 
شود و امیدواریم در مرحله بعدی این فناوری برای تمامی 
جزیره قابل استفاده باشد و برای استفاده هوشمند و بهینه 

از آب در سطح جزیره برنامه ریزی شود.
تمامی برکه های جزیره قشم شناسنامه دار می شوند

پیغامی با بیان اینکه فرهنگ مصرف آب نیز موضوع بسیار 
مهمی در جزیره قشم است، افزود: در سازمان منطقه آزاد 
از  استفاده  با  آب  مسیر  نقشه  تهیه  آبخیزداری،  موضوع 
عکس های هوایی و شناسنامه دار کردن برکه های تمامی 

جزیره مورد نظر است.
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بزرگترین کارخانه زغال سنگ مازندران به روزهای اوج برمی گردد

البرز مرکزی  تولید زغال سنگ در  بزرگترین کارخانه  نبض   
پس از 60 سال همچنان می زند و به روزهای اوج نزدیک 

می شود.
روزگاری، روایت پیشرفت ظرفیت مغفول مانده ای بود اما در 
این چند سال اخیر، جانی دوباره گرفته است و هر از گاهی 
در کارخانه ای، روستا یا شهری، گروهی از رسانه ها دور هم 
در  کشور  پیشرفت  و  توسعه  راوی  هم  با  تا  می شوند  جمع 
این  بلکه  باشند،  صنعت  حوزه  ویژه  به  مختلف  عرصه های 

روایت ها بذر امیدی شود در دل مردمان این سرزمین.
و  سوادکوه  شهرستان  برند  سوادکوه  زغالسنگ  کارخانه 
و  با رشد  اخیر  که طی سال های  می رود  به شمار  مازندران 
جهش تولید مواجه شده است و چرخ اقتصادی کارخانه های 

زیادی را در کشور به چرخش درآورده است.
حوزه اکتشافی معدنی البرز مرکزی بیش از 30 هزار کیلومتر 
مربع از سطح استان مازندران را دربر می گیرد و داستان یافتن 
رگه های زغال در سوادکوه به حدود ۹0 سال پیش، در زمان 
شد  مشخص  که  زمانی  می رسد؛  سراسری  راه آهن  ساخت 
آفریدگار گنجی در دل کوه برای مردمان این دیار به ودیعه 
گذاشته تا بواسطه زغال برکت به سفره هایشان سرازیر شود و 
یکی از قدیمی ترین معادن زغال سنگ در شهرستان سوادکوه 
پا گرفت؛ و تا به آنجا پیش رفت که در دهه شصت حدود 
۷ هزار نفر در آن اشتغال داشتند اما کم کم با اجرای ضعیف 
کارگری  به  اداری  نیروی  نسبت  افزایش  و  خصوصی سازی 
و.. از این میزان کاسته شد و روزهای اوج به خاطره ای در 

ذهن تمامی ساکنان سوادکوه بدل شده بود.
تولید ۱۱۴ هزار تن کنساننتره

اکنون اما این شرکت به بیان مدیرعاملش، به تولید بالای 114 

در  کنستانتره در سال گذشته رسیده؛ رکوردی که  تن  هزار 
10 سال اخیر بی سابقه بوده و می رود تا امسال هدف گذاری 
بگذارد و سخنان  تولید 120 هزار تن در سال را پشت سر 
و  دهند  نشان  عمل  در  را  تولید  افزایش  راستای  در  رهبری 
این اولین گام برای خودباوری بوده است تا بار دیگر زغال 

سنگ البرز به جایگاه شایسته اش برسد.
رسانه سوادکوه  بسیج  قبادیان مسؤول  حجت الاسلام محسن 
راستای  در  پیشرفت  روایت  مهر  خبرنگار  با  وگو  گفت  در 
ایران قوی را مأموریت بسیج رسانه بر می شمارد و می افزاید: 
و  خدمت  امیدآفرینی،  جهاد  تبیین  جهت  در  که  مأموریتی 

پیشرفت این کشور است.
را  پیشرفت  روایت  سوادکوه  شهرستان  رسانه  بسیج  مسؤول 
موجب ایجاد امید در جامعه می داند و در همین راستا، یک 
شرکت های  از  یکی  با  را  پیشرفت  راویان  رسانه ای  اردوی 

صنعتی و معدنی سوادکوه ترتیب داده است.
مردم سوادکوه  برند  شرکتی که روزگارانی در دهه شصت، 
بوده و سوادکوه به نام زغالسنگ البرز مرکزی بر سر زبان ها 
بوده است؛ اما پس از آن روزهای اوج طی سالیان گذشته به 
فرود آمد؛ ولی این روزها، با افزایش تولید بی سابقه در سالی 
که به نام افزایش تولید مزین شده است، نوید آمدن روزهای 
خوب را می دهد و همین قصه روایت پیشرفت این اردو شد.

با  نیز  مرکزی  البرز  دولتی  کارخانه  مدیرعامل  نیکو  نوید 
اذعان بر اینکه طی سال های اخیر تنها تأمین کننده زغال این 
شرکت یک شرکت معدنی خصوصی بوده است، این امر را 
شرکت  این  اگر  چراکه  دانست؛  پرریسک  تولید  ادامه  برای 
با  البرز  در  تولید  کند؛  عمل  تعهداتش  به  نتواند  خصوصی 

مشکل مواجه می شود.

وی در گفت وگو با خبرنگار مهر به استفاده از ظرفیت دیگر 
معادن استان اشاره کرد و گفت: امروز مواد اولیه این شرکت 
وضعیت  این  استمرار  که  می شود  تأمین  معدن   10 تا   ۷ از 

موجب رونق و تقویت معادن خرد نیز شده است.
البته این امر تنها منوط به دیگر معادن نیز نبوده است و این 
شرکت سعی کرده تا معادن خود را نیز فعال کند و نیکو در 
گلیران  زغالسنگ  معدن  اول،  گام  در  می گوید:  رابطه،  این 
در سال 1400 میزان 35 هزار تن استخراج داشته و در سال 
گذشته آن را به میزان ۷0 هزار تن در سال افزایش داده ایم 
و این نشانه امیدوارکننده بود که می توان لجستیک خوبی از 

شرکت را تأمین کنیم.
با  گلیران  معدن   ۹ و   3 بلوک  سازی  فعال  به  همچنین  وی 
این  برگزاری فراخوان در  سرمایه گذاری بخش خصوصی و 
بزرگ گفت:  معدن کردآباد  با  رابطه  در  و  اشاره کرد  زمینه 
و  است  شده  واقع  هیرکانی  جنگل های  میانه  در  معدن  این 
به  معدن  این  فعالیت  تا  دارد  تلاش  زیست  محیط  سازمان 
اجازه  رو  این  از  نرساند  آسیب  جنگلی اش  همجوار  مناطق 
کرده ایم  سعی  نیز  ما  و  است  کرده  سلب  را  معدن  فعالیت 
مراحل  در  حاضر  حال  در  و  کنیم  تدوین  را  طرح  بهترین 

پایانی کار هستیم تا محیط زیست نظر خود را اعلام کند.
بزرگترین کارخانه زغال سنگ مازندران به روزهای اوج 

برمی گردد
عنوان  فراموش شده  ظرفیت های  از  یکی  را  اکتشاف  نیکو 
نیاز  و  بودند  فعال  معادن  که  بود  سال ها  می گوید:  و  کرده 
پی  در  و  می کردند  تأمین  را  شویی  زغال  کارخانه  حداقلی 
در  را  اکتشاف  گذشته  سال  در  اما  نبودند؛  جدید  اکتشاف 
معدن کردآباد 2 فعال کردیم و یک تونل اکتشافی 200 متری 
حفر شد و هدف ما از این کار، این بود که با چشمان بسته 
حرکت نکنیم، بیت المال حیف و میل نشود و یک بار برای 
معدن  یک  اینجا،  در  می توانیم  آیا  که  کنیم  مشخص  همیشه 

خوب، با پتانسیل بالا و زغال پیوسته داشته باشیم یا خیر.
وی با اشاره به معضل باطله های زغال در منطقه انجیرتنگه، 
بازیافت  باطله ها  این  از  وسیعی  بسیار  حجم  امروز  گفت: 
طرح هایی  نیز  باطله ها  مابقی  بازیافت  جهت  در  و  می شود 
به تدوین طرح  آنها می توان  از جمله  تدوین شده است که 
تولید پودر آلومینا )تولید کلینگر سیمان از باطله های زغال( 

با همکاری دانشگاه شریف اشاره کرد.
وجود  به  اشاره  با  فولاد  کارخانه  احداث  با  رابطه  در  نیکو 
سرمایه گذار برای این طرح، به مشکلات تحقق این امر اشاره 
کرد و این مشکلات را موجب دلسردی سرمایه گذار دانست 
و گفت: در حال حاضر، کار تسطیح زمین انجام شده و عمده 

مجوزها نیز اخذ شد و تنها دو مجوز باقیمانده است.
افزایش تولید، بکارگیری  در پس همه این اقدامات، اعم از 
مهم  اهداف  از  یکی  جدید،  اکتشاف های  و  جدید  معادن 

اشتغالزایی، معیشت پرسنل و مردم منطقه است.

مشارکت مردم خراسان رضوی در خرید کالابرگ الکترونیکی رکورد زد

۶ هزار و ۶۱۰ زنجانی ودیعه مسکن دریافت کردند

بیش از ۲ هزار زندانی در همدان آموزش های مهارتی را فرا گرفتند

رضوی  خراسان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  مدیر 
گفت: خانوارهای مشمول طرح کالابرگ الکترونیکی با ثبت 
مشارکت ۹5.۷۷ درصدی رتبه نخست این بخش را در کشور 

به دست آوردند که یک رکورد محسوب می شود.
 2۷8 و  هزار   ۷23 و  میلیون  یک  افزود:  بابایی  امین  محمد 
استان مشمول طرح کالابرگ  این  از هفت دهک در  خانوار 
الکترونیکی هستند که از ابتدای اجرای آن در 13 خردادماه 
میلیون و 650 هزار و 505 خانوار، کالا  تاکنون یک   1402

خریده اند.
وی اظهار کرد: 20 درصد از میزان خرید خانوارهای مشمول 
بخش  در  رضوی  خراسان  در  الکترونیکی  کالابرگ  طرح 
طرح  بزرگ  و  جدید  مرحله  است،  گرفته  انجام  »فجرانه« 
راستای  در  فجرانه«  »طرح  عنوان  با  الکترونیکی  کالابرگ 
برای  بگیر  یارانه  خانوار  غذایی  سبد  از  مضاعف  حمایت 
خانوار دهکهای اول تا هفتم درآمدی از 1۷ بهمن ماه همزمان 
با سراسر کشور در این استان آغاز شده است و همه خانوار 
ریال  هزار   200 و  میلیون   2 مشمول  هفتم  تا  اول  دهکهای 

اعتبار خرید )برای هر نفر( 11 قلم کالا می شوند.

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی خراسان رضوی گفت: 
الکترونیکی  کالابرگ  طرح  مشمول  خانوارهای  خرید  میزان 
در استان از خرداد ماه تاکنون با هفت میلیون و 316 هزار و 

۷04 تراکنش موفق 10۹ هزار و 441 میلیارد ریال بوده است.
طرح  در  رضوی  خراسان  فعال  های  فروشگاه  تعداد  بابایی 
الکترونیکی را 16 هزار و 248 فروشگاه ذکر کرد  کالابرگ 
و افزود: از این تعداد 4۹6 فروشگاه، زنجیره ای و 15 هزار 
 ۷3۷ و  هزار   16 آنها  همه  که  است  فروشگاه، خرد   652 و 

دستگاه کارتخوان سیار داشته اند.
وی اضافه کرد: از ابتدای طرح کالابرگ الکترونیکی تاکنون 
۹ هزار و 532 فروشگاه به دلایلی در این طرح غیرفعال شده 
گردونه  از  و  کرده  تخلف  فروشگاه  هزار  که حدود سه  اند 
خارج شده اند و بقیه نیز مورد اقبال مردم برای خرید قرار 

نگرفته اند.
به  رضوی  خراسان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  مدیر 
و  اشاره  استان  الکترونیکی  کالابرگ  طرح  روزانه  رکورد 
»فجرانه«  طرح  اجرای  زمان  از  میانگین  طور  به  کرد:  اظهار 
خرید روزانه از طریق کالابرگ الکترونیکی در استان بیش از 
500 میلیارد ریال بوده و این رکورد در 25 بهمن ماه گذشته 

با 10 هزار و 884 میلیارد ریال خرید شکسته شده است.

 رئیس اداره برنامه ریزی مسکن و بازآفرینی راه  و شهرسازی 
گذشته  سال  از  نفر  هزار   22 از  بیش  گفت:  زنجان  استان 
نام  ثبت  استان  در  مسکن  ودیعه  وام  دریافت  برای  تاکنون 
کردند که به 6 هزار و 610 نفر از آنها سه هزار و 150 میلیارد 

ریال تسهیلات پرداخت شد.
در  نام  ثبت  روند   ۹۹ سال  از  اینکه  بیان  با  کردلو  بهزاد 
بیش  افزود: طی سال ۹۹  تسهیلات ودیعه مسکن آغاز شد، 
از 13 هزار و ۹16 نفر ثبت نام و چهار هزار و 88 نفر وام 
از  بیش  پرداختی  مبلغ  که  کردند  دریافت  را  مسکن  ودیعه 

611 میلیارد و 8۹5 میلیون ریال بوده است.
وی با بیان اینکه در سال 1400 هم 22 هزار و ۷0۹ نفر ثبت 
نام کردند، اضافه کرد: در این میان سه هزار و 41۷ نفر موفق 
به دریافت وام ودیعه مسکن شدند که مبلغ پرداختی بیش از 

853 میلیارد و 800 میلیون ریال بوده است.
دارا  به  منوط  ودیعه مسکن  وام  پرداخت  تاکید کرد:  کردلو 

بودن سه شرط است و متقاضیان دریافت این تسهیلات باید 
مالکیت  فاقد  حاضر  حال  در  و  خانوار  سرپرست  یا  متأهل 
و  املاک  سامانه  در  ثبت شده  و  رسمی  اجاره نامه  دارای  و 

باشند. مستغلات 

رئیس اداره برنامه ریزی مسکن و بازآفرینی راه و شهرسازی 
در  مسکن  ودیعه  تسهیلات  نام  ثبت  تداوم  به  زنجان  استان 
استان اشاره کرد و گفت: هم استانی ها می توانند به سامانه 
به  و شهرسازی  راه  وزارت  جامع طرح های حمایتی مسکن 
آدرس http://saman.mrud.ir مراجعه کرده و ثبت نام کنند.

کردلو خاطر نشان کرد : میزان تسهیلات ودیعه مسکن برای 
یک  حداکثر  به  زنجان  استان  در  شرایط  واجد  متقاضیان 
افزایش  بازپرداخت پنج ساله  با  میلیارد و 500 میلیون ریال 
مسکن  ودیعه  تسهیلات  از  که  مستاجرینی  و  است  یافته 
تاکنون استفاده نکردند برای دریافت تسهیلات بانکی مذکور 

در اولویت هستند.
برای  تاکنون   ۹۹ سال  از  زنجانی   402 و  هزار   5۷ از  بیش 
دریافت تسهیلات ودیعه مسکن ثبت نام کرده و از این تعداد 
14 هزار و 115 نفر موفق به اخذ بیش از چهار هزار میلیارد 

و 610 میلیون ریال وام ودیعه مسکن شدند.

راستای  در  ای همدان گفت:  و حرفه  فنی  آموزش  مدیرکل 
کاهش آسیب های اجتماعی و توانمند سازی زندانیان برای 
از  زندانی   148 و  هزار   2 خانواده،  و  جامعه  به  بازگشت 

ابتدای سالجاری تاکنون آموزش های مهارتی را فراگرفتند.
وهب مختاران افزود: 144 نفر از زندانیان شرکت کننده در 

دوره های فنی و حرفه ای را بانوان تشکیل می دهند.
توانمند سازی و  از آموزش زندانیان  اظهار کرد: هدف  وی 
فراهم  با  و  است  آزادی  از  اشتغال پس  برای  مهارت  کسب 
کردن زمینه اشتغال برای این قشر می توان از بازگشت مجدد 

آنها به زندان جلوگیری کرد.
اینکه  بیان  با  همدان  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  مدیرکل 
مهارت های ارائه شده به زندانیان با توجه به نیازسنجی انجام 
می گیرد گفت: زندانیان در دوره های آموزشی مانند پیرایشگر 
تعمیر  خودرو،  مکانیک  ساختمان،  برق  سنتی،  آشپز  مردانه، 

معرق  و  جوشکاری،  بافی،  قالی  خانگی،  سوز  گاز  وسایل 
کار چوب شرکت کردند.

مختاران اضافه کرد: ارتقای سطح مهارتی زندانیان محاسنی 
همچون سوق دادن زندانیان به سوی اشتغال پایدار و تامین 
به  بازگشت  و  جرم  مجدد  ارتکاب  از  بازدارندگی  معاش، 
محیط زندان حتی تاثیر مثبت روحی و روانی بر روی زندانی 

هنگام گذران دوران محکومیت در زندان، دارد.
انواع  ارائه  برای  مناسب  مکان  یک  زندان  کرد:  اظهار  وی 
آموزش های فنی و حرفه ای است تا زندانیان پس از آزادی 
با داشتن گواهینامه معتبر آموزش فنی و حرفه ای راهی بازار 

کار شده و کسب درآمد داشته باشند.
22 مرکز دولتی و 21۷ مرکز آموزش خصوصی زیر نظر فنی 
و حرفه ای استان همدان فعالیت دارند و 500 رشته و حرفه 

را آموزش می دهند.
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سرمربی تیم ملی تفنگ:
کسب سهمیه در برزیل سخت است

 رکوردهای ملی پوشان مطلوب 
نیست

ابوالقاسم پور با مهر مطرح کرد؛
برخی بازیکنان »الکی« بزرگ شدند

 جوانگرایی نکنیم نتیجه نمی گیریم

قرار  انویدیا  سلطه  تحت  که  مدت هاست  سخت افزار  دنیای 
دارد؛ شرکتی که حالا گفته می شود با تگ قیمتی ۱.۷ تریلیون 
یافته  دست  چین  بازار  سهام  کل  با  برابر  ارزشی  به  دلاری، 
از  گسترده ای  طیف  انویدیا  گرافیکی  پردازنده های  است. 
و...  مصنوعی  هوش  ابزار  بازی ها،  اجرای  مانند  فعالیت ها 
بالاتر  سطحی  در  عملکردی،  به لحاظ  و  می دهند  پوشش  را 
رقیب   ،AMD با این حال،  می شوند.  طبقه بندی  خود  رقبای  از 
اصلی انویدیا، به لطف معماری نوآورانه RDNA-3 و استراتژی 
قیمت گذاری رقابتی اش، توانسته است جایگاه خود را در بازار 

تثبیت کند.
با  مقایسه  در  شرکت  این  گرافیکی  پردازنده های  همچنین 
انرژی  مصرف  و  مناسب  عملکرد  رقیب،  مشابه  نمونه های 
کمتری را به ارمغان می آورند تا کاربران بتوانند روی قطعات 
و دستگاه های AMD حساب باز کنند. در این مطلب، پیرامون 
پردازنده های  بازار  در  انویدیا  و   AMD رقابتی  چالش های 
گرافیکی صحبت می کنیم و نگاهی به تأثیرات رقابت این دو 

سازنده بزرگ در بازار داریم. تا انتها همراه دیجیاتو باشید. 
 AMD مسیر رشد

خود،  تراشه سازی  خط  جداسازی  با   AMD  ،2008 سال  در 
فرایند  این  واگذاری  با  و  کرد  تمرکز  پردازنده ها  تولید  بر 
 ،TSMC مانند  خارجی  شرکت های  برخی  به  )تراشه سازی( 
 AMD رقابت با اینتل را در ذهن می پروراند؛ اما پروژه مدنظر
فروش  کاهش  با  و   20۱3 سال  در  همچنین  خورد.  شکست 
فضاهای  برخی  مجبور شدند  AMD، سران شرکت  CPUهای 
منابع  راه  این  از  تا  دهند  اجاره  کمپانی ها  سایر  به  را  کاری 
مالی موردنیازشان را تأمین کنند. درنهایت یک سال بعد، خانم 

»لیزا سو«، مدیرعامل AMD شد تا وارث بدهی خالص بیش از 
یک میلیارد دلار شود و با مشکلات دیگری نظیر زیان خالص 

سالانه ۴00 میلیون دلار نیز دست وپنجه نرم کند. 
اما سو و دستیارانش راه متفاوتی را برای احیای AMD انتخاب 
بازار،  به  بازگشت  راه  تنها  که  شدند  متوجه  آن ها  کردند. 
تمرکز روی بخش های سود آورتر است و به همین منظور، روی 
سرورهای مرکز داده و نیز پردازشگرهای گرافیکی )برای ارائه 
باکیفیت جلوه های بصری بازی ها( متمرکز شدند. همچنین تیم 
مدیریتی و فنی AMD روی توسعه معماری جدیدی که نه تنها 
اینتل  شکست  برای  نیز  عملکرد  نظر  از  بلکه  قیمت،  نظر  از 

طراحی شده بود، کار کردند. 
رقابت با تراشه های انویدیا

عرضه تراشه هوش مصنوعی MI300 در ماه دسامبر آغاز شد 
پیشرفته ترین شتاب دهنده  قطعه،  این  ادعا کرد که  لیزا سو  و 
است. در مشخصات MI300، ویژگی های  فعلی  بازار  در   AI
فنی چشمگیری مانند ۱۵3 میلیارد ترانزیستور، ۱۹2 گیگابایت 
حافظه و پهنای باند حافظه ۵.3 ترابایت بر ثانیه دیده می شود 
 ،H۱00 که در هرکدام به ترتیب 2، 2.۴ و ۱.۶ برابر قوی تر از

قوی ترین تراشه انویدیاست. 
اکثر  اخیر،  سال های  طی  انویدیا  موفقیت های  علی رغم 
 ،MI300 کارشناسان باور دارند که ادعاهای لیزا سو درمورد
از  بالایی  تراشه عملکرد سطح  این  و  نیست  به حاشیه  رفتن 
خود ارائه می دهد. همین موضوع اطمینان خاطر سرمایه گذاران 
و افزایش ۱0 درصدی سهام AMD را درپی داشت. همچنین 
گزارش مالی این شرکت در سال 2023، از درآمد 23 میلیارد 
دلاری آن ها حکایت دارد که در مقایسه با سال 20۱۴ )آغاز 

فعالیت لیزا سو(، افزایش قابل توجه ۴ برابری را نشان می دهد.
ارزش  مناسب،  راهکارهای  و  برنامه ریزی  با  سو  ادامه،  در 
بازار AMD را به 2۷0 میلیارد دلار رساند که حتی از ارزش 
نیز  آینده  ماه   ۱2 برای  پیش بینی شده  سود  به  نسبت  انویدیا 
فراتر رفته است. دستاوردهای AMD به موارد گفته شده محدود 
نمی شود و آن ها با کنارزدن اینتل، در جایگاه دومین شرکت 
نیمه رسانای برتر ایالات متحده قرار گرفته اند. اما حالا رؤیاهای 
AMD شاخ وبرگ بیشتری گرفته است و هدف بزرگ تری را در 

ذهن می پروراند: سبقت از انویدیا. 
استراتژی AMD برای رقابت با سایر برندها 

که  کامپوزیتی  تراشه های  عرضه  با  و   20۱۷ سال  از   AMD

سریع تر و ارزان تر از اینتل بودند، توانست روند روبه رشدی را 
درپیش بگیرد. همچنین آن ها طی ده سال گذشته، سهم خود از 
بازار سرورهای مرکز داده را به 30 درصد رساندند و موفق به 

شکستن انحصار اینتل در این بخش شدند. 
آن ها  است؛  قبلی  چالش های  از  فراتر  انویدیا  با  رقابت  اما 
برخلاف اینتل، به طراحی تراشه ها می پردازند و همین موضوع 
احتمال خطا در تولید آن ها را کاهش می دهد. همچنین ارزش 
۱.۵ تریلیون دلاری فعلی انویدیا به علت تسلط آن ها بر بازار 
برای  تراشه ها  نوع  بهترین  که  است  گرافیکی  پردازشگرهای 
با توجه  آموزش مدل های هوش مصنوعی به حساب می آیند. 
 OpenAI ازجمله  شرکت ها  سایر  با   AMD موضوع،  این  به 
با استفاده از  همکاری می کند تا برخی مدل های این شرکت 
ببینند. علاوه براین، خانم سو امیدوار  تراشه MI300s آموزش 
است که فروش تراشه های خود دراین زمینه را تا سال 202۷ 
به ۴00 میلیارد دلار برساند و بتواند انویدیا را نیز از پیش رو 
میلادی  سال  دلاری  میلیارد   ۴0 فروش  با  که  هدفی  بردارد؛ 

گذشته، دشوار به نظر می رسد. 
انویدیا از نظر نرم افزاری نیز همچنان از رقبای خود پیشتاز است 
و همین موضوع قطعات این شرکت را برای توسعه دهندگان 
با  دارد که  AMD سعی  درنتیجه  و محققان جذاب تر می کند. 
ارائه نرم افزارها و ابزارهای متن باز، تجربه بهتر و روان تری را 
برای مشتریان خود فراهم سازد و همین طور گام های بیشتری 

درزمینه توسعه هوش مصنوعی بردارد. 
و  می کند  بازار  روانه  را  جدیدی  تراشه های  هرساله  انویدیا 
از  می پردازد.  مختلف  نوآوری های  ارائه  به  آن ها،  کنار  در 
مبتنی  ابزارهای  توسعه  به  فناوری  بزرگ  شرکت های  طرفی، 
بر هوش مصنوعی مشغولند و برخی دیگر مانند AMD و اینتل 
نیز درصدد فرصتی هستند تا گوی رقابت را از انویدیا بربایند. 
البته ظاهراً مایکروسافت و متا در گذشته برنامه هایی را برای 
استفاده از تراشه های AMD در سرور های مرکزی داده هایشان 
ارائه داده اند تا درصورت قطع همکاری یا نبود انویدیا، بتوانند 
بنابراین  ببرند.  پیش  جایگزین  گزینه  با  را  فعالیت هایشان 
وارد   AMD و  انویدیا  بین  رقابت  که  کرد  پیش بینی  می توان 
که  آن ها  از  هرکدام  احتمالًا  و  شد  خواهد  جدیدی  مراحل 
عملکرد بهتری در توسعه و آموزش هوش مصنوعی ارائه دهد، 

پیروز این رقابت خواهد بود.

نبرد دو غول حوزه سخت افزار؛ 

آیا AMD می تواند پابه پای انویدیا رقابت کند؟
بازیکن سابق تیم ملی فوتبال ایران از رفتار برخی فوتبالیست 
ها انتقاد کرد و گفت: در حالی که استعدادهای زیادی در 

ایران داریم اما برخی بازیکنان »الکی« بزرگ شدند.
بهنام ابوالقاسم پور  در خصوص رفتار برخی بازیکنان که 
داشت:  اظهار  داشتند  زیادی  حاشیه های  اخیر  روزهای  در 
که  بازیکنانی  اما  داریم  زیاد  و خوب  استعداد  با  بازیکنان 
مربیان  توسط  افتاده اند  زبان ها  سر  بر  و  بزرگ شدند  الکی 
کنند  جوانگرایی  تیم ها  اگر  مطمئناً  می شوند.  گرفته  کار  به 
می توانیم در آینده تیم های خوبی را ببینیم و از همه مهم تر 
مربیان تیم ملی هم می توانند از بین جوانان نفرات برتر را 
گذشته  سال های  مانند  دیگر  کنند.  انتخاب  ملی  تیم  برای 

نیست که بازیکن سالاری در تیم ملی داشته باشیم.
عدم استعدادیابی بلای جان پشتوانه سازی

اظهار  دفاعی  خط  در  ایران  فوتبال  ضعف  خصوص  در 
داشت: نبودن بازیکن و استعدادهایی که باید زمینه حضور 
آنها در فوتبال فراهم شود امروز در فوتبال کشورمان دیده 
می شود. در گذشته به دلیل حضور بازیکنان متعدد در تمامی 
پست ها شرایط فرق می کرد. در حال حاضر به نظر من نبود 
زیر ساخت ها باعث شده تا جایگزین خوبی نداشته باشیم و 
تیم های حاضر در لیگ برتر هم تنها به یک سری از نام ها و 
بازیکنان بسنده کردند و از جوانان نمی توانند استفاده کنند.

باید از کیفیت استفاده کنند نه از  وی افزود: در فوتبال ما 
نام بازیکنان، در این سال ها استعدادیابی خوبی در باشگاه ها 
جایگزین  را  خوبی  بازیکنان  نتوانستیم  و  نگرفت  صورت 

بازیکنان قبل کنیم.
المللی مشخص  بین  میدان های  ایران در  ضعف دفاع 

می شود
ما  فوتبال  داد:  ادامه  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  پیشکسوت 
در حال حاضر در خط دفاعی ضعیف است و آن هم در 
لیگ های  در  المللی مشخص می شود. چون  بین  میدان های 
اما  می آیند  بر  کار  پس  از  هست  که  نحوی  هر  به  داخلی 
در میدان های بین المللی به دلیل بالا بودن سطح مسابقات 

نمی توانند کیفیت لازم را داشته باشند.
را  جوان  بازیکنان  از  استفاده  شهامت  لیگ  مربیان 

ندارند
اینکه  به  اشاره  با  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  پیشکسوت 
استفاده  می کنند شهامت  فعالیت  لیگ  در  که  ایرانی  مربیان 
از بازیکنان جوان را ندارند گفت: مساله بعدی هم که وجود 
می کنند  کار  هم  لیگ  در  که  مربیانی  که  است  این  دارد 
شهامت استفاده از بازیکنان جوان و با استعداد را ندارند. در 
جایی که باید شجاعت به خرج بدهند و بازیکنان با استعداد 
جوان را از تیم های پایه به تیم بزرگسالان دعوت کنند چشم 
پوشی می کنند و از بازیکنان که به نام هستند و کیفیت پایینی 

دارند استفاده می کنند.
مربیان  داد:  ادامه  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم  اسبق  بازیکن 
تیم ملی اگر جسارت و شهامت در کار خود نداشته باشند 
بازیکنان مدعی توسط یک سری دلال دوباره وارد چرخه 
کنند  کشف  را  استعداد  با  جوانان  اگر  اما  می شوند  لیگ 
می توانند به موفقیت برسند. آن زمان است که دیگر هیچکس 

نمی تواند حرفی بزند.
جوانگرایی نکنیم نتیجه نخواهیم گرفت

وی در ادامه گفت وگو با خبرنگار مهر با بیان اینکه سرمربی 
امیر  را آغاز کند گفت:  امروز جوانگرایی  از  باید  تیم ملی 
قلعه نویی باید از همین امروز کار جوانگرایی را آغاز کند و 
تغییر نسل دهد، یقیناً خبرنگاران و مردم هم از این موضوع 
حمایت می کنند. چون بعضی از چهره ها در تیم ملی خسته 
کننده شده اند و فکر می کنند بهتر از اینها وجود ندارد اما این 
چنین نیست. تغییرات باید شکل بگیرد چرا که اگر تغییرات 
نتیجه  تیم ایجاد نشود قطعاً قلعه نویی هم نمی تواند  را در 

بگیرد.

ملی پوش پرتاب وزنه ایران گفت: تلاشم این است که ابتدا 
در  و  کنم  پاریس شرکت  المپیک  در  امتیاز  با حفظ  بتوانم 

ادامه نیز در فینال این بازی ها حاضر باشم.
مهدی صابری درخصوص آخرین برنامه هایش برای حضور 
در بازی های المپیک 202۴ پاریس اظهار داشت: بر اساس 
رنکینگ جهانی 32 نفر برتر دنیا مجوز شرکت در بازی های 
المپیک پاریس را کسب خواهند کرد بر اساس این رنکینگ 
من با قرار گرفتن در جایگاه 2۵ دنیا سهمیه لازم را به دست 
کار  که  کنم  حفظ  تیرماه  تا  را  امتیاز  این  باید  اما  آوردم، 

آسانی نیست.
وی افزود: برای حفظ این امتیاز برنامه هایم را به فدراسیون 
که  داریم  مختلفی  مسابقات  فروردین   2۵ از  کردم.  اعلام 
امیدوارم فدراسیون بتواند شرایط حضور در این رقابت ها را 
فراهم کند تا از حریفان خود عقب نمانیم. لیگ های الماس 
و تورجهانی طلایی و نقره ای از جمله این مسابقات است 
که با حضور در این رقابتها می توانیم جایگاه خودمان را 

تثبیت کنیم.
دو  این  البته  گفت:  ادامه  در  ایران  وزنه  پرتاب  پوش  ملی 
رویداد در کشورهای اروپایی است که فارغ از کمک های 
فدراسیون مشکل اخذ روادید هم داریم. رقابت های قهرمانی 
کشور، مسابقات قهرمانی آسیا به میزبانی بغداد و کره جنوبی 
از جمله مسابقاتی است که فدراسیون قول اعزام داده است.

صابری با بیان اینکه دوست داشتم ورودی مسابقات قهرمانی 
جهان را کسب می کردم، عنوان کرد: رقابت های داخل سالن 
قهرمانی جهان از کیفیت بسیار بالایی برخوردار است تقریبا 
رویداد  این  در  رقابت  دارد  دوست  کاری  دوومیدانی  هر 
جهانی را تجربه کند اما فقط ۱۶ نفر نخست رنکینگ جهانی 
می توانند در این مسابقات شرکت کنند. امیدوارم روزی این 

شرایط برایم فراهم شود.
پایان درباره شانس کسب مدال  نقره آسیا در  دارنده مدال 
دوومیدانی کاران ایران در المپیک پاریس گفت: رسیدن به 
مدال المپیک نیازمند برنامه ۴ ساله است که البته این برنامه 
هم باید همراه با حمایت های مسوولان ورزش کشور باشد 
مانند اتفاقی برای احسان حدادی رخ داد و او موفق شد این 
بیاورد.  دست  به  ایران  دوومیدانی  برای  را  ارزشمند  مدال 
بازیهای  امتیاز در  با حفظ  بتوانم  ابتدا  این است که  تلاشم 
فینال  در  نیز  ادامه  در  و  کنم  پیدا  حضور  پاریس  المپیک 
این عملکرد پاسخ تلاش های  با  باشم. دوست دارم  حاضر 
مربی ام حمید ابراهیم نژاد و خانواده ام که همیشه حامی من 

بودند را بدهم.

ملی پوش پرتاب وزنه ایران: 
هدفم حضور در فینال بازی های 

المپیک است

سرمربی تیم ملی تفنگ گفت: کسب سهمیه در برزیل سخت است 
اما تلاش می کنیم حداقل یک یا دو سهمیه دیگر را به دست بیاوریم.

سابقات جهانی برزیل روزهای ۱۱ تا ۱۹ آوریل )23 تا 3۱ فروردین( 
رشته  در  پاریس  المپیک  سهمیه  توزیع  مرحله  آخرین  عنوان  به 
تیراندازی درحالی برگزار خواهد شد که ملی پوشان کشورمان فقط 
در این رویداد می توانند شانس خود را برای حضور در این بازیها 

امتحان کنند.
تیراندازی ایران تاکنون چهار سهمیه المپیک پاریس را کسب کرده 
تعداد  باقی مانده می توانند  تنها فرصت  در  تیراندازان  دید  باید  و 
سهمیه های ایران را افزایش دهند یا خیر؟ شرمینه چهل امیرانی در 
تفنگ بادی زنان، فاطمه امینی در تفنگ بادی زنان، محمد بیرانوند 
در تراپ و هانیه رستمیان در تپانچه بادی موفق به کسب سهمیه 

المپیک پاریس شدند.
مریم طالبی در گفت و گو با خبرنگار مهر، درخصوص کیفیت 
رقابت های فینال برترین های رنکینگ تپانچه و تفنگ سال ۱۴02 
اظهار کرد: در مجموع عملکرد کلی بچه های تفنگ البته به غیر از 
رکوردی که نکونام ثبت کرد، قابل قبول نبود. سطح کیفی مسابقات 

بالا بود ولی رکوردهای ثبت شده اصلا مطلوب نبودند.
وی افزود: تیم ملی تفگ ۶ ماه فشرده را پشت سرگذاشت در این 
مدت تیم ما یا در مسابقات حضور داشت و یا مجبور بود تمرینات 
پرفشار را تحمل کند به همین دلیل در ثبت رکوردها شاهد این افت 
بودیم. البته خیلی جای نگرانی ندارد در تلاش هستیم با یک برنامه 

ریزی مناسب ملی پوشان را آماده رویدادهای پیش رو کنیم.
سرمربی تیم ملی تفنگ درباره آخرین وضعیت اعزام تیم به اردوی 
هانوفر هم گفت: 2۵ اسفند عازم هانوفر خواهیم شد تا در یک 
تورنمنت شرکت کنیم و طبق برنامه در نظر داریم در این سفر یک 
اردوی یک هفته ای هم آنجا داشته باشیم. اعزام به این اردو برای ما 
بسیار حائز اهمیت است و خوشحالم که در این زمینه با فدراسیون 

هم نظر هستیم.
طالبی ادامه داد: فدراسیون کارهای اداری را انجام داده است. همگی 
به سفارت رفتیم و برای اخذ ویزا درخواست دادیم. تقریبا ۹0 درصد 
مسیر را رفتیم و مانده است آن ۱0 درصد که مربوط به هزینه این 
سفر است که ارزان هم نیست. امیدوارم فدراسیون بتواند منابع مالی 

مورد نظر را تامین کند تا بتوانیم به این اردوی مهم اعزام شویم.
وی در مورد نفرات اعزامی به اردوی هانوفر گفت: هدف از حضور 
در این اردو تامین تجهیزات است اما در مجموع برای اعزام عملکرد 
مسابقات  آسیایی،  بازی های  جمله  از  رویداد   ۴ در  پوشان  ملی 

قهرمانی جهان و 2 قهرمانی آسیا را در نظر گرفتیم.
سرمربی تیم ملی تفنگ درباره شانس کسب سهمیه در مسابقات 
جهانی برزیل عنوان کرد: رقابت های قهرمانی آسیای اندونزی و کره 
2 رویدادی بودند که ما شانس بالایی برای کسب سهمیه داشتیم و 
خوشبختانه تفنگ ایران تاکنون 2 سهمیه را به دست آورده است ولی 
در تلاش هستیم بتوانیم حداقل یک و یا دو سهمیه را هم به دست 
بیاوریم. البته کار بسیار سخت است چون سطح مسابقات جهانی 
همیشه بالاتر از آسیایی است و علاوه بر این برزیل آخرین ایستگاه 
گزینشی المپیک به شمار می رود. همه تیم ها با توان بالایی شرکت 
می کنند. امیدوارم اردوی هانوفر کمک کند تا بتوانیم تیم آماده ای 

را در برزیل داشته باشیم.

پیشکسوت پرسپولیس گفت: باید به اوسمار فرصت داد تا ببینیم 
در آینده چه اتفاقاتی قرار است در پرسپولیس رقم بزند و سپس 

درباره عملکردش اظهارنظر کنیم.
برد  شما  نظر  به  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  درخشان  حمید 
هواداران  به  را  اوسمار خودش  که  شد  باعث  تراکتور  جلوی 
این است که ملاک ارزیابی  ثابت کند؟ اظهار کرد: اشکال ما 
سرمربی را روی یک یا دو بازی قرار می دهیم در حالی که باید 
انجام دهد  بازی  پرسپولیس چند  نیم فصل دوم سپری شود و 
تا ببینیم تفکرات این سرمربی چیست و به چه شکلی می تواند 
بوده  دستیار  تیم  این  در  قبلا  که  این  بگذارد.  تاثیر  تیم  روی 
بحثی نداریم اما حالا که سکان تیم را برعهده گرفته باید ببینیم 
افکار فنی این مربی در چه حد و اندازه ای است. آیا افکار او 
می تواند روی تیم پرسپولیس تاثیرگذار باشد و در تیم تغییرات 

ایجاد کند؟
وی گفت: اگر بخواهد ادامه دهنده مسیر یحیی گل محمدی باشد 
طبیعی است چیزهایی که یحیی یاد داده او نیز یاد گرفته، حال 
این که سرمربی تیم شده باید دید در تفکرات خود می تواند در 
نوع بازی خود تغییراتی ایجاد کند یا خیر؟ بنابراین ابتدا باید به 
این سرمربی فرصت داد تا در آینده ببینیم چه اتفاقاتی قرار است 
در پرسپولیس ایجاد کند و سپس درباره عملکرد او اظهارنظر 
داشته باشیم.این پیشکسوت پرسپولیس همچنین در پاسخ به این 
پرسش با توجه به این که بیرانوند محروم شده و مقابل ذوب 
استفاده  امیدش  از دروازه بان  اوسمار مجبور است  نیست  آهن 
کند، خاطرنشان کرد: بعضی وقت ها ناچار هستید ریسک کنید 
و راه دیگری ندارید حال امکان دارد این ریسک جواب بدهد 
یا برعکس شود، زمان خود من نیز این موضوع اتفاق افتاده به 
طوری که بعضی وقت ها نیما نکیسا که جوان آینده داری بود 
به جای دروازه بان اصلی می گذاشتم حتی در جام جهانی نیز 
به عنوان گلر اصلی بازی کرد. قطعا محرومیت بیرانوند فرصت 
ثابت کنند که می توانند  برای جوانان است که خود را  خوبی 
سکوی  فرصت  این  قطعا  باشند.  آینده  در  خوبی  دروازه بان 

پرتابی برای آن جوان در آینده خواهد بود.

درخشان: 
باید به اوسمار فرصت داد تا 

خودش را ثابت کند

تیم  اصلی  دروازه بان  محرومیت  از  پرسپولیس  اسبق  بازیکن 
باید  بالاخره در فوتبال  نیست و معتقد است  ناراحت  چندان 
یک روزی این اتفاق برای پرسپولیس رخ می داد و دروازه بان 
جوان پرسپولیس در یک بازی رسمی محک می خورد. جواد 
منافی پیشکسوت پرسپولیس معتقد است پرسپولیس بازیکنان 
خیلی  تیم  این  آینده  به  و  گرفته  خدمت  به  را  خوبی  خیلی 

امیدوار است.
تیم  اصلی  دروازه بان  محرومیت  از  پرسپولیس  اسبق  بازیکن 
باید  بالاخره در فوتبال  نیست و معتقد است  ناراحت  چندان 
یک روزی این اتفاق برای پرسپولیس رخ می داد و دروازه بان 

جوان پرسپولیس در یک بازی رسمی محک می خورد.
ایران ورزشی آمده است:جواد منافی پیشکسوت  در گزارش 
پرسپولیس معتقد است پرسپولیس بازیکنان خیلی خوبی را به 

خدمت گرفته و به آینده این تیم خیلی امیدوار است.
دارید  بیرانوند چه صحبتی  با مصدوم شدن  رابطه  *در 
جوان  دروازه بان  از  است  مجبور  اوسمار  حالا  چون 
تیمش که تاکنون در لیگ برتر بازی رسمی نداشته بازی 

بگیرد؟
به هر حال یک بار باید این اتفاق می افتاد چون نمی توان از 
یک دروازه بان توقع داشت در همه بازی ها بازی کند چون به 
هر حال محرومیت و مصدومیت وجود دارد. در حال حاضر 
البته  که  کاری  بدهیم  روحیه  تیم  دروازه بان  به  باید  ما  هم 
بازیکنان باتجربه پرسپولیس می توانند نقش پررنگ تری در این 
روحیه  تیمشان  جوان  دروازه بان  به  و  باشند  داشته  خصوص 

بدهند و از بازی دادن به دروازه بان جوان هم نترسیم.
چه  ذوب آهن  مقابل  پرسپولیس  بازی  خصوص  *در 

نظری دارید؟
است.  ساخته  را  خوبی  تیم  و  است  کاربلدی  مربی  ربیعی 
بازی های نیم فصل دوم هم دشواری خاص خودش را دارد 
ضمن اینکه شرایط فنی تیم ها هم به هم نزدیک شده است و 
تیم ضعیفی وجود ندارد. ذوب آهن در اواسط جدول قرار دارد 
و در این فصل بازی های خوبی را ارائه داده است اما بازیکنان 
پرسپولیس اگر تمام قدرت خودشان را ارائه دهند حتماً از سد 

ذوب آهن می گذرند.
فنی  لحاظ  به  را  تراکتور  مقابل  پرسپولیس  *عملکرد 

چکونه ارزیابی کردید؟
فشار  تحت  پرسپولیس  تیم  آلومینیوم  مقابل  باخت  دلیل  به 
هدایت  با  پرسپولیس  که  بود  مهم  خیلی  دلیل  همین  به  بود 
اوسمار موفق شود و اولین پیروزی خودش را دشت کند که 
نمایش  ارائه یک  با  بازیکنان  و  خوشبختانه همینطور هم شد 
قرار  را تحت فشار  تراکتور  تیم خوب  هجومی خیلی خوب 
دادند و به بردی ارزشمند مقابل تیم پرمهره تراکتور رسیدند 
که قطعاً این پیروزی در ادامه راه خیلی به پرسپولیس کمک 
خواهد کرد. بازی که پرسپولیس می توانست چند گل دیگر هم 
تراکتور را شکست  تیم  پرگل تر  نتیجه ای  با  و  برساند  ثمر  به 
دهد اما هر چه بود مهم سه امتیاز بود که سرخ پوشان با ارائه 

یک بازی خوب به آن رسیدند.
نظری  چه  پرسپولیس  به  عیسی  بازگشت  با  رابطه  *در 

دارید؟
عیسی بازیکن خیلی خوبی است و با گل به تیم بازگشت که 
خیلی امیدوارکننده است. او مهاجمی چهارچوب شناس است 

و حتماً خیلی در ادامه راه می تواند به پرسپولیس کمک کند.
*در خصوص جدایی نبیل چه نظری دارید؟

بازیکن  این  که  خوشحالم  و  بود  معمولی  مهاجم  یک  نبیل 
بی کیفیت از پرسپولیس جدا شد.

*شهاب هم با پرسپولیس فسخ کرد؟
این  اما  او فضا داد  به  بازیکنی است که یحیی خیلی  شهاب 
تیم  به  نبود  مهاجم که خیلی هم سعی و تلاش می کرد قادر 
کمک کند. مهاجم باید گل بزند و وظیفه اش را خوب انجام 

با وجود همه  دهد که من فکر می کنم شهاب در فاز گلزنی 
رفته  که  حالا  و  کرد  عمل  ضعیف  می داد  انجام  که  تلاشی 
پرسپولیس باید از یک مهاجم خوب دیگر استفاده کند و به 

خدمت بگیرد.
این  می کنید  فکر  اضافه شدن خدابنده لو  با  رابطه  *در 
جایگرین  و  کند  کمک  پرسپولیس  به  می تواند  بازیکن 

خوبی برای سرلک باشد؟
و  کردم  کار  نزدیک  از  خدابنده لو  با  بودم  که  امید  تیم  در 
هافبک  می شناسم.  کاملًا  را  بازیکن  این  فنی  خصوصیات 
تهاجمی  خصوصیات  که  است  خوبی  خیلی  و  شوتزن 
اما  بود  دفاعی  هافبک  میلاد  چون  دارد  سرلک  به  نسبت 
مانند  بازی اش  سبک  که  است  تهاجمی  خدابنده لوبازیکنی 
نوراللهی است. بازیکنی آینده دار که قادر است به خط میانی 

پرسپولیس خیلی کمک کند.
و  نوف  اورو  مانند  باکیفیتی  *در خصوص خارجی های 
عبد الکریم حسن که در دفاع چپ بازیکن خیلی خوبی 

محسوب می شود چه صحبتی دارید؟
نیم فصل دوم  بازیکن جدید گرفته شود در  نظرم هر چه  به 
به  این خیلی  به نظرم  تیم پرسپولیس کمک خواهد شد و  به 
مانند  باکیفیتی  خارجی  بازیکنان  که  است  سرخ پوشان  سود 
اورونوف و عبدالکریم به تیم اضافه شدند تا تجربه موفق شان 

را در اختیار پرسپولیس قرار دهند.
*اوسمار اولین برد خودش را مقابل تراکتور کسب کرد. 

به نظرتان این مربی در پرسپولیس موفق خواهد بود؟
باید به او زمان بدهیم که بتواند تفکراتش را در تیم جا بیندازد 
و پیاده کند. سرمربی پرسپولیس آشنایی خوبی به تیم دارد به 
همین دلیل باید به او اعتماد کنیم چون فعلًا سرمربی تیم است 

و امیدوارم بتواند شرایط خوبی را در پرسپولیس پیدا کند.
با  پرسپولیس  پیروزی  وجود  با  تراکتور  مقابل  *در 
اختلاف دو گل باز هم چند فرصت گلزنی به تیم حریف 

داده شد، در رابطه با این ضعف چه صحبتی دارید؟
سازمان دفاعی پرسپولیس جا نیفتاده و ساختارش با مشکلاتی 
به  زیاد  موقعیت  اوقات  گاهی  دلیل  همین  به  است  مواجه 
باید دید  حریفان می دهیم و ضدحمله می خوریم مشکلی که 
در طول زمان اوسمار چگونه آن را در پرسپولیس حل  می کند.

جواد منافی:عیسی خیلی به پرسپولیس کمک می کند

خوشحالم نبیل بی کیفیت از پرسپولیس جدا شد

ورزش

ماهواره های  اولین  دی ماه  اواسط  ایکس  اسپیس  شرکت 
سرویس Direct-to-Cell را پرتاب کرد و مدتی بعد از ارسال 
اولین پیامک با این سرویس خبر داد. حالا این شرکت موفق 
اینترنت  این  با  را  پست  یک  دیگر،  آزمایشی  در  است  شده 

ماهواره ای در شبکه اجتماعی ایکس منتشر کند.
صفحه رسمی شرکت اسپیس ایکس در شبکه اجتماعی ایکس 
 Direct to Cell در پستی نوشت: »این پست از طریق ماهواره
اسپیس ایکس در فضا ارسال شده است.« بااین حساب، به نظر 

می رسد که عملکرد این ماهواره موفقیت آمیز بوده است.
اینترنت ماهواره ای اسپیس ایکس به گوشی های عادی می آید

این آزمایش مهم گامی دیگر در مسیر ارائه ارتباط ماهواره ای 

مستقیم برای گوشی های عادی است. اسپیس ایکس قصد دارد 
ماهواره ای  متنی  پیام  ارسال  میلادی سرویس  در سال جاری 
را در اختیار کاربران بگذارد و بعد در ادامه در سال 202۵، 
اینترنت ماهواره ای را در دسترس گوشی های عادی قرار دهد 

تا قابلیت ارسال صوت و داده داشته باشند.
ارسال  مجوز  توانست  ایکس  اسپیس  آذرماه،  اواخر  در 
ماهواره های Direct to Cell به مدار را از کمیسیون ارتباطات 
آزمایشی  دوره  یک  برای   FCC کند.  دریافت   )FCC( فدرال 
 8۴0 تا  داد  اجازه  ماسک  ایلان  فضایی  شرکت  به  ماهه   ۶
ماهواره را پرتاب کند؛ بنابراین در هفته ها و ماه های آینده باید 

ماهواره های بیشتری از این سری پرتاب شوند.

در کنار اسپیس ایکس که حضور پررنگی در حوزه اینترنت 
ماهواره ای دارد، شرکت AST SpaceMobile هم قصد دارد چنین 
سرویسی را برای گوشی های عادی فراهم کند. چندی قبل در 
 AST SpaceMobile نیز در AT&T خبری اعلام شد که گوگل و
متوجه  شرکت ها  که  می رسد  به نظر  کرده اند.  سرمایه گذاری 

اهمیت این فناوری در آینده بازار شده اند.
نیازی  ماهواره ای  اینترنت  این سرویس های جدید  از  استفاده 
به سخت افزار یا نرم افزار ویژه ندارد. بااین حال، فعلًا صحبتی 
درباره هزینه آن نیز به میان نیامده است. در ماه های آینده، با 
آغاز به کار نسخه بتای این سرویس ها، می توانیم منتظر انتشار 

اطلاعات بیشتری دراین زمینه باشیم.

اسپیس ایکس با سرویس اینترنت ماهواره ای گوشی های عادی پست منتشر کرد

آگهی ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی شهرستان سیاهکل

نظر به اینکه در اجرای مواد  3، ۱۵، ۱۷، ۱8 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده ۱3 آیین نامه اجرایی 
آن متقاضی ذیل   با ارایه اسناد و املاک  عادی  و اسناد مشاعی درخواست  
صدور سند مالکیت  نموده و  پرونده مورد نظر در هیات موضوع قانون 
مذکور مصوب ۱3۹0/0۹/20 مجلس شورای اسلامی مطرح نهایتا  منجر 
به صدور رای جهت اخذ سند مالکیت  گردیده است لذا مراتب به استناد  
ماده 3 قانون  مذکور در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز جهت عمومی آگهی 

می گردد.
قریه  صالح بر  سیاهکل سنگ اصلی ۱8۶ بخش ۱۶ گیلان 

پلاک فرعی ۱8 مفروز از 2 در مالکیت آقای/ خانم علی دوستی بندبنی 
 ۴82/83 مساحت  به  احداثی  بنای  بر  مشتمل  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 

مترمربع از مالکیت  آقای هادی دوستی بندبنی
لذا هر کس اعم از مجاوران و صاحبان حقوق و مالکین مشاع نسبت به 
از  تواند  باشد می  اصل و حدود و مفروزی پلاک فوق واخواهی داشته 
انتشار آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد  تاریخ 
شهرستان سیاهکل تحویل و ظرف مدت یک ماه به مراجع  قضایی صالحه  
دادخواست تسلیم و گواهی آن را به اداره متبوعه تحویل نماید  در غیر این 
صورت پس از انقضای مدت قانون مذکور برابر مقررات نسبت به صدور 

سند مالکیت  نیز مراجع متضرر به دادگاه نخواهد بود.
رییس ثبت اسناد و املاک شهرستان سیاهکل- یداله قاسم زاده لالمی

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴02/۱2/08
تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴02/۱2/23
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 رئیس ستاد امنیت انتخابات: 

هیچ نگرانی امنیتی در روز انتخابات وجود ندارد

رئیس ستاد امنیت انتخابات با بیان اینکه هیچ نگرانی امنیتی 
برای برگزاری انتخابات وجود ندارد، گفت: مرز های رسمی 
و  بود  خواهد  باز  مسافری  و  تجاری  مبادلات  برای  کشور 
هیچ گونه محدودیتی برای تردد در این مرز ها وجود ندارد. 
»سید مجید میراحمدی« معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشور 
گفت: در روز یازدهم اسفند ماه که انشاالله با حماسه باشکوه 
حضور مردم در پای صندوق رای مواجه هستیم، مرز های 
باز خواهد  مسافری  و  تجاری  مبادلات  برای  رسمی کشور 
بود و هیچ گونه محدودیتی برای تردد در این مرز ها وجود 

ندارد و هیچ خللی هم در انجام فعالیت های تجاری و رفت 
و آمدهای مسافرین عزیز ایرانی و عراقی رخ نخواهد داد.

رئیس ستاد امنیت انتخابات در ادامه بیان کرد: برخی کشور 
را  خود  های  مرز  معمولا  انتخابات  برگزاری  هنگام  در  ها 
نخواهیم  قائل  را  محدودیتی  چنین  ما  ولی  می کنند  مسدود 

بود و انشاالله انتخابات در امنیت کامل برگزار خواهد شد.
هیچ نگرانی امنیتی برای برگزاری انتخابات وجود ندارد

موضوع  در  گفت:  کشور  وزیر  انتظامی  و  امنیتی  معاون 
امنیت انتخابات هیچ نگرانی خاصی نداریم و اشراف کامل 

تمرکز  آن  روی  بر  دشمنان  که  آنچه  دارد.  وجود  و خوبی 
دارد این است که مردم را از انجام این عمل صالح پشیمان 
و دلسرد کنند ولی گزارشات و نظر سنجی و افکار سنجی 
باشکوه  برای حضور در حماسه  ایران  اراده ملت  بیانگر  ها 

انتخابات است.
قاچاق سلاح های غیر مجاز به استان خوزستان کاهش یافته 

است
میراحمدی با بیان اینکه اقدامات بسیار خوبی در مرز چذابه 
های  پیشرفت  شاهد  کرد:  اظهار  گرفته،  صورت  شلمچه  و 
کنترل  و  مرز  در  حضور  برای  عراق  دولت  توسط  خوبی 
مرز بودیم و همین امر سبب شده که قاچاق سلاح های غیر 
مجاز به استان خوزستان به شکل قابل توجهی کاهش یابد.

معاون امنیتی و انتظامی وزیر کشور از دولت مرکزی عراق 
برای کنترل مرزها تقدیر کرد و گفت: از این اقدام استقبال 

می کنیم زیرا این امر در امنیت دو کشور بسیار موثر است.
وی در مورد مسئله مواد مخدر و مافیای قاچاق مواد مخدر 
نیر خاطر نشان کرد: همکاری های خوبی در این زمینه بین 
دو کشور صورت گرفته و این اقدام دولت عراق در کنترل 
مرزهای دریایی خود بسیار حائز اهمیت است زیرا معمولا 
قاچاقچیان از سمت افغانستان و از طریق دریا مواد مخدر را 

به کشور عراق منتقل می  کنند.
همکاری ایران و دولت مرکزی عراق در مرز ها

های  کنترل  عراق  می کنیم  توصیه  اینکه  بیان  با  میراحمدی 
دریایی خود را افزایش دهد، افزود: ایران و دولت مرکزی 
ها  مرز  در  ای  و شایسته  بسیار خوب  های  عراق همکاری 
دارند انشالله این اقدامات دولت مرکزی عراق با سرعت و 

قوت بیشتری ادامه پیدا کند.

قانون مجلس برای حذف امضاهای طلایی 

بازار سیاه خرید و فروش مجوزهای کسب و کار جمع شد

سردار پاکپور:

 در زمینه امنیت کشور با هیچ فرد و جریانی شوخی نداریم

متکی: 

مردم نتیجه انتخابات را مشخص می کنند

قانون  جزئیات  اسلامی  شورای  مجلس  در  نیشابور  نماینده 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار را تشریح کرد. 

احسان ارکانی نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری تسنیم، با اشاره 
به قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار، گفت: پیش 
از تصویب این قانون مردم باید مراحل پر پیچ و خم صدور 
و  می کردند  طی  را  مختلف  کارهای  و  کسب  مجوزهای 

متقاضیان در این مسیر بسیار دچار مشکل می شدند.
وی با اشاره به اشکالات و آفت های  روش قبلی در صدور 
صدور  روند  اشکالات  کرد:  بیان  کار،  و  کسب  مجوزهای 
مجوزها باعث ایجاد بازار سیاه خرید و فروش مجوزها می شد 
همراه  به  را  مشاغل  برخی  شدن  انحصاری  هم  طرفی  از  و 

می آورد.
استفاده  سوء  و  فساد  داد:  ادامه  مجلس  در  نیشابور  نماینده 
برای صدور مجوزها  افراد در دستگاه های اجرایی  از  برخی 
و وجود امضاهای طلایی جزو آفت های دیگر این روش بود.

ارکانی با بیان اینکه قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و 
و  متقاضیان کسب  راه  از سر  زائد  موانع  پی حذف  در  کار 
کار است، گفت: شفافیت اطلاعات، پایان رانت با ثبت محور 
شدن مجوزها، شکستن تعارض منافع و امضاهای طلایی، رفع 
بروکراسی اداری از مقابل کارآفرینان، تسهیل اشتغال جوانان 
و حمایت از کسب و کارها و تولیدات داخلی از جمله اهداف 

این قانون است.
می شود  طرح  این  شامل  مختلفی  مشاغل  اینکه  بیان  با  وی 
مثل داروخانه، سونوگرافی، مرکز آموزش رانندگی، وکالت، 
نانوایی و کارگزاری بورس و... گفت: نحوه صدور مجوز پس 

از اجرایی شدن قانون هم اینگونه است که صدور مجوزهای 
مشاغل مرتبط با سلامت، محیط زیست، امنیت ملی یا کسب 
محور  تایید  طبیعی  منابع  از  بهره برداری  مستلزم  کارهای  و 
می شوند و دولت ملزم به صدور مجوز این دست از مشاغل 
طی 3 ماه می شود؛ ثبت محور شدن مجوز سایر کسب و کارها 
از مشاغل طی 3  این دست  به صدور مجوز  الزام دولت  و 

روز است.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه در پاسخ به این پرسش که اگر 
دستگاه های مسئول طرح را اجرا نکردند چه می شود، گفت: 
در صورت پاسخگو نبودن مراجع ذیربط مجوز کسب  و کارها 

بعد از 3 روز به صورت خودکار و سیستمی صادر می شود.
اجرای  و  قانون  این  اساس  بر  کرد:  تاکید  پایان  در  ارکانی 
درست و دقیق آن، از این به بعد متقاضیان برای دریافت مجوز 

از درگاه ملی اخذ مجوز کشور اقدام می کنند.

 فرمانده نیروی زمینی سپاه پاسداران گفت: امنیت، یکی از 
مهمترین ارکان حیاتی، خط قرمز و محور وحدت ماست و 
در قبال آن، با هیچ کس و هیچ جریان و قدرتی، شوخی و 

تعارف نداریم. 
سردار محمد پاکپور در گردهمایی فصلی با سران طوایف، 
مولوی ها و ریش سفیدان استان سیستان و بلوچستان و جمعی 
از فرماندهان نظامی و انتظامی و مسئولان امنیتی به میزبانی 
اساس  امنیت،  گفت:  زاهدان،  در  قدس  منطقه ای  قرارگاه 
فعالیت  و  زندگی  بنای  زیر  و  پیشرفت  و  توسعه  و  آرامش 
است و از همین رو دشمن برای سلب و آسیب زدن به آن، 

سرمایه گذاری زیادی کرده است.
وی افزود: امنیت، یکی از مهمترین ارکان حیاتی، خط قرمز 
و محور وحدت ما به شمار می آید و درباره آن کاملا حساس 
هستیم و از هیچ اقدامی برای صیانت و پاسداری از آن دریغ 
نمی کنیم و درباره آن، با هیچ کس و هیچ جریان و قدرتی، 

شوخی و تعارف نداریم.
پاکپور تاکید کرد: دشمن همه تلاش خود را بکار می گیرد تا 
با بعضی از اقدامات کور، امنیت منطقه را دچار چالش کند 
و آرامش و آسایش مردم را بر هم زند که استخدام و اجاره 
کردن عناصر و آدم های معلوم الحال و ایجاد و پشتیبانی از 
گروهک های تروریستی نیابتی در چارچوب همین اقدامات 

دنبال می شود.
و  می آید  دست  به  امنیت  سایه  در  توسعه  کرد:  تاکید  وی 
ناامنی است که  ایجاد  از توسعه،  مهم ترین عامل جلوگیری 
منطقه  در  تا  می کنند  دنبال  را  موضوع  این  همیشه  دشمنان 

توسعه ای صورت نگیرد.
پاکپور در بخش دیگری از  سخنانش با اشاره به انتخابات، 
در  مردم  حداکثری  و  هوشمندانه  آگاهانه،  حضور  گفت: 
انتخابات، ضامن رشد و پیشرفت و تحکیم امنیت و ناکامی 
افزایش  برای  تلاشی  و  گام  هر  رو  همین  از  است.  دشمن 
مشارکت مردم در انتخابات، گامی ارزشمند برای افزایش و 

تحکیم امنیت نیز به شمار می آید.

فهرست شورای وحدت  اینکه  بیان  با  انتخاباتی شورای وحدت  لیست  سر 
اسفند   ۱۱ گفت:  است،  متخصص  و  توانمند  دردآشنایان  از حضور  برآمده 
انتخابات پرشکوهی خواهیم داشت و مردم نتیجه انتخابات را مشخص می 

کنند.
نقدهای  دولت،  عملکرد  حمایت  ضمن  ما  گفت:  نشست  این  در  متکی 
بیان کردیم.وی  امر کشورداری و حکمرانی  به  را  دلسوزانه خود  منطقی و 
با بیان اینکه به دنبال دردآشنایانی گشتیم که با تعهد و تخصص می توانند 
کادرسازی کنند و راهکار ارائه بدهند، تاکید کرد که فهرست شورای وحدت 
برآمده از حضور دردآشنایان توانمند و تخصص است.سخنگو و سر لیست 
»شورای وحدت« تاکید کرد: استقبال جامعه روحانیت مبارز موجب دلگرمی 
ما شد.وی اضافه کرد: در 29 استان پایگاه های شورای وحدت را بوجود 
آوردیم. شورای وحدت به دنبال این است فهرستی از مسائل محوری کشور 
را تدوین کند.متکی افزود: انتخابات را منوط و مشروط به هیچ نتیجه ای نمی 
انتخابات را مشخص می کنند.سخنگوی شورای وحدت  نتیجه  کنیم، مردم 
قرار  مدنظر  را  گفتمان سازی  مباحث  به  ورود  ما  آن،  پس  کرد:  خاطرنشان 
حوزه های  در  هستیم؛  کشور  محوری  مشکلات  تدوین  دنبال  به  ما  دادیم. 
سیاست، امنیت، سیاست خارجی، آسیب های اجتماعی و.... در این حوزه ها 
ما بدنبال رسیدن به چارچوب های مشترک و راه حل های آن هستیم. اجماع 
راه های  در  هم  و  مسائل  بندی  در صورت  هم  مسائل،  این  پیرامون  سازی 
برون رفت از این شرایط، دو محور اصلی گفت وگوهای ما بوده است. متکی 
تاکید کرد: پس از انتخابات و سوای از آن، ما این مباحث را پیگیر خواهیم 
بود. ما در کنار این وظیفه اصلی، حضور در رخدادها و مباحث ملی کشور 

را در دستور کار دوم خودمان داریم؛ انتخابات ها یکی از این سرفصل های 
مهم است.سرلیست شورای وحدت تصریح کرد: ما معتقدیم اگر جمهوری 
اسلامی ظرفیتی برای فعالیت های حزبی، سیاسی و تشکیلاتی فراهم کرد، در 
جایگاه هایی که اصل نظام مطرح است، ما باید از جایگاه هایی که برایمان 
بوجود آمده، برای نظام استفاده کنیم. به همین دلیل، ما از حق ملت برای 
امام حمایت می کنیم. وی تاکید کرد: ما  تعیین سرنوشتش به عنوان میراث 
به هیچ وقت هیچ انتخاباتی را تحریم نمی کنیم و حضورمان را منوط به هیچ 
نتیجه ای نمی کنیم. متکی با بیان این مسئله که ما در دوران پیش از انقلاب، 
انتخابات داشتیم، اما انتخاب نداشتیم، بیان کرد: نمایندگانی که باید به مجلس 
می رفتند، توسط دربار یا بالاتر از آن انتخاب شده بود. مردم انتخابات داشتند، 
تمام  با  ما  بازگرداند.  مردم  به  را  حق  این  امام  نداشتند.  انتخاب  حق  اما 

وجودمان از این حق دفاع می کنیم.

آگهی ابلاغ اخطار اداری
بدینوسیله به شرکت دنیای ره آوران ساکن تهران سعادت آباد خ سرو غربی ساختمان 15ط 7 واحد 29 ابلاغ میگردد در خصوص پرونده 

اجرایی کلاسه ش/ 2435 علیه شرکت فیلم سازی قدر مدیا وغیره قطعه 3164 به پلاک ثبتی 172/1372 به مبلغ 55/000/000/000ریال قطعه 

3165 به پلاک ثبتی 172/1373 به مبلغ 90/000/000/000 ریال قطعه 3166 به پلاک ثبتی 172/1374 به مبلغ 90/000/000/000ریال قطعه 

3173 به پلاک ثبتی 172/1381 به مبلغ 90/000/000/000 ریال قطعه 3174 به پلاک ثبتی 172/1382 به مبلغ 60/000/000/000  ریال قطعه 

3208 به پلاک ثبتی 172/2653 به مبلغ 90/000/000/000 ریال قطعه 3209 به پلاک ثبتی 172/2654 به مبلغ 90/000/000/000 ریال قطعه 

3210 به پلاک ثبتی 172/2655به مبلغ 90/000/000/000 ریال قطعه 3227 به پلاک ثبتی 172/1343 به مبلغ 55/000/000/000 ریال قطعه 

3229 به پلاک ثبتی 172/3144 به مبلغ 60/000/000/000 ریال در مورخ 1402/07/29 توسط کارشناسان رسمی دادگستری ارزیابی گردید 

این آگهی یک نوبت در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار که حاوی نسخه الکترونیک باشد چاپ و عملیات اجرایی ادامه می یابد.

شناسه 1676108

سخنگوی شورای نگهبان:

امکانات تبلیغی باید به صورت برابر در اختیار نامزدها قرار بگیرد
در  که  از موضوعاتی  یکی  نگهبان گفت:  سخنگوی شورای 
بهره مندی  شده،  اشاره  آن  به  انتخابات  کلی  سیاست های 

داوطلبان از امکانات تبلیغاتی با تقسیم برابر است. 
»هادی طحان نظیف« سخنگوی شورای نگهبان در گفت وگو 
با خبرنگار مهر، با اشاره به لزوم ارائه امکانات تبلیغی برابر 
برای داوطلبان انتخابات اظهار کرد: یکی از موضوعاتی که در 
سیاست های کلی انتخابات به آن اشاره شده است، بهره مندی 
با  متناسب  و  برابر  تقسیم  با  تبلیغاتی  امکانات  از  داوطلبان 
ابلاغی   3 بنده  به  اشاره  با  است.وی  انتخابات  هر  امکانات 
است  لازم  بند  این  طبق  افزود:  انتخابات  کلی  سیاست های 
برابر،  تقسیم  با  انتخاباتی  تبلیغات  در  داوطلبان  بهره مندی 
متناسب با امکانات در هر انتخابات حسب مورد از صداوسیما 
و فضای مجازی و دیگر رسانه ها و امکانات دولتی و عمومی 
کشور، صورت بگیرد.طحان نظیف تاکید کرد: اینکه فرصت 
برابری را برای داوطلبان فراهم کنیم که بتوانند معرفی دقیقی 
مطلوب  و  مناسب  اقدامی  طبیعتاً  باشند،  داشته  خودشان  از 

در  داوطلب  افراد  شناساندن  تبلیغات،  از  هدف  زیرا  است 
و  دقیق تر  بهتر،  کار  این  هرچه  و  است  جامعه  به  انتخابات 
جامعه  خود  برای  منفعت  موجب  بگیرد،  صورت  جامع تر 

انتخاب ها  دقیق ترشدن  و  آگاهانه تر  موجب  زیرا  خواهد شد 
در  کرد:  اظهار  ادامه  در  نگهبان  شورای  می شود.سخنگوی 
فضای ایجابی، انتشار و ارایه توانمندی ها، سوابق، طرح ها و 
خدمات افراد که برای اداره کشور دارند و ارایه می کنند و نیز 
در فضای تقنینی می توانند آن ها را به شکل قانون درآورند، 
می تواند اقدامی مطلوب و مناسب باشد و اتفاقاً فضا را برای 

تبلیغات سوء بسته و یا دست کم آن ها را کاهش دهد.
اثباتی  وجه  منطقی  و  آرام  فضایی  در  وقتی  گفت:  وی 
و  تخریب ها  جای  موضوع  این  شود،  ارایه  توانمندی ها 
توهین ها در موارد سلبی را می گیرد.طحان نظیف با بیان اینکه 
افراد صالح و شایسته توسط مردم صورت می گیرد  انتخاب 
اضافه کرد: مولفه هایی که برای انتخابات مد نظر مردم است، 
مردم  طبیعتاً  بخورد؛  رقم  قوی  مجلس  یک  می شود  موجب 
افراد  و  می کنند  عمل  دقیق  و  آگاهانه  خود  انتخاب  در  هم 
شایسته ای که حرف و ایده برای کارآمدی اداره کشور دارند 

را برمی گزینند.

صاحب امتیاز و مدیر مسئول: ابراهیم بهمنی جلالی
لیتوگرافی و چاپ شاخه سبز قم		
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